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اجرایی  // مدیرکل ســتاد  گروه خبر 
فرمان حضرت امام)ره( هرمزگان عنوان 
کرد: علیرغم ارســال موادغذایی 72 
ســاعته باهمکاری گروه های جهادی 
اندازی  راه  به  نســبت  همکارســتاد 
شهرستان  در  سیار  امدادی  آشپزخانه 
بســتک جهت خدمت  و  رودان  های 
رسانی به مردم سیل زده دایر می گردد 

دیگرهم  درشهرســتانهای  وهمچنین 
دردست راه اندازی می باشد.

منوچهــر دانشــمند گفــت : در جریان 
بارش های شدید باران در استان هرمزگان 
کمک هــای امدادی و جیره ۷۲ ســاعته 
شامل؛ برنج، ماکارونی، رب گوجه، عدس، 
ســویا، کنسرو تن ماهی و لوبیا، پتو و … 
جهت امداد رســانی به مردم سیل زده در 

مناطق مختلف استان ارسال گردید.
وی اظهار کرد: آشــپزخانه امدادی سیار 
بنیاد احســان نیز برای طبخ غذای گرم در 
روستاهای شهرستان رودان و بستک آماده 

خدمت رسانی به مردم است.
گفتنی اســت در ادامه بارش های اخیر در 
هرمــزگان نقاط مختلف و جزایر اســتان 
تحت تأثیر آبگرفتگی قرار گرفته و برخی 

منازل نیز تخریب و یا دچار آسیب جدی 
شده اند.

مدیرکل ستاد اجرایی فرمان حضرت امام)ره( هرمزگان خبر داد 

راه اندازی آشپزخانه امدادی سیار در مناطق سیل زده

روزنامه منطقه جنوب کشور
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رئیس مجلس شورای اسلامی تاکید کرد 

لزوم رسیدگی 
 به وضعیت مردم سیل زده 
استان های جنوبی کشور 

مسئولان از گرانی ها 
ازران نگذرند

رئیس کل دادگستری هرمزگان تأکید کرد 

هم افزایی دستگاه قضایی 
و سپاه پاسداران به منظور 

صیانت از امنیت عمومی
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مدیر کل امور مالیاتی هرمزگان خبرداد 
توزیع 632میلیاردتومان عوارض بین 

شهرداری و دهیاری ها در سال 99 

معاون حقوقی قوه قضائیه :
۱2۷ متهم برای ترور سردار سلیمانی 

شناخته شدند
خسارت ۱۷ میلیاردی سیلاب

 به تأسیسات آبرسانی سیریک

1
مدیرکل منابع طبیعی هرمزگان عنوان کرد

هرمزگان پذیرای سیلاب ورودی 
استان های همجوار

گروه خبر // نماینده مردم بندرعباس، قشم، ابوموسی، حاجی آباد و خمیر در مجلس معتقد است، اگر 
سدسازی به درستی صورت گرفته بود و بودجه ها برای لایروبی تخصیص پیدا می کردند اکنون شاهد 

وارد شدن خسارات سنگین به زندگی و مشاغل مردم نبودیم. 
به گزارش خبرنگار دریا ؛ احمد مرادی با اشــاره به ادامه بارندگی های شــدید و وقوع ســیلاب در استان 
هرمزگان، گفت: یکی از دلایل اصلی بروز این سیلاب ها عدم مهار آب های سطحی است در حالی که بارها 
این مهم را به مســئولان گوشزد کرده اما هیچگاه به تذکرات ما برای مهار آب های سطحی و لایروبی سدها 
و رودخانه ها توجه ای نشده است. نماینده مردم بندرعباس، قشم، ابوموسی، حاجی آباد و خمیر در مجلس 
شورای اسلامی ادامه داد: اگر سدسازی به درستی صورت گرفته بود و بودجه ها برای لایروبی تخصیص پیدا 

می کردند اکنون شاهد وارد شدن چنین خساراتی به زندگی و مشاغل مردم نبودیم. 
وی افزود: فرســوده بودن زیرساخت های شهری مانند سیم های انتقال برق و تجهیزات فرسوده، سبب شده 

بلافاصله بعد از یک بارندگی برق مناطق مختلف قطع شود این در حالی است که زیرساخت های مخابرات 
و جاده ای به ویژه در روســتاها بسیار ضعیف اســت.مرادی بر ضرورت ایجاد دیوارهای حفاظتی بر جوار 
رودخانه ها تاکید کرد و افزود: بی توجهی به مسائل فوق سبب شده باران، بلای طبیعی تلقی شود.این نماینده 
مجلس با بیان اینکه باید خســارات وارده به خانه ها و زمین های کشــاورزی مردم ازســوی دولت جبران 
شــود، اظهار کرد: این آب های سطحی که در نهایت حیف می شوند می توانست آب شرب و آب کشاورزی 
کشــاورزان را تامین کند اما نداشتن برنامه ریزی برای ذخیره آب های سطحی سبب شده ما با وجود داشتن 
بارندگی های مناسب از خشکسالی رنج ببریم.  نائب رئیس کمیسیون انرژی مجلس شورای اسلامی اظهار 
کرد: اگر بنگاه های اقتصادی بزرگ مانند شرکت های نفتی مطابق قانون به مسئولیت های اجتماعی خود عمل 
کنند می توان بسیاری از مشکلات را کاهش داد و زیرساخت های لازم را ایجاد کرد اما متاسفانه بنگاه های 

اقتصادی به درصد ناچیزی از مسئولیت های اجتماعی خود عمل می کنند.

احمد مرادی نماینده مردم هرمزگان  در مجلس عنوان کرد 

عدم مهار آب های سطحی، دلیل سیل اخیر هرمزگان 
 باید خسارات وارده به خانه ها و زمین های کشاورزی مردم ازسوی دولت جبران شود

6

سد میناب ۱۰۰ درصد آبگیری شد
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گــروه خبــر // مدیــرکل امورمالیاتی 
هرمزگان گفت : در سال 99 بیش از 632 
میلیارد تومان عــوارض بین دهیاری ها و 
شهرداری های هرمزگان توزیع شده است. 
به گزارش خبرنگار دریا ؛ شاکررضا مریدی 
افزود: در سال گذشته 63۲ میلیارد و 41۷ 
میلیون تومــان عوارض از محــل مالیات 
برارزش افزوده بین  شهرداری ها و دهیاری 

سطح استان توزیع گردید. 
مریدی همچنین از توزیع 8۲5میلیارد تومان 

و ۷۲1میلیــون تومان بین شــهرداری ها و 
دهیاری ها در هشــت ماهه سال جاری در 
هرمزگان خبر داد.مریدی اظهار داشــت: در 
نیز مبلغ 335میلیارد  8ماهه سال گذشــته 
و 984 میلیــون تومان به شــهرداری ها و 
دهیاری های استان داده شده است.وی تاکید 
افزوده توزیع  کرد: میزان عــوارض ارزش 
شــده 8ماهه امسال نســبت به سال گذشته 

146درصد رشد داشته است.
به گفته مدیــرکل امورمالیاتی هرمزگان در 

آبان ماه ســال گذشته نیز 39میلیارد و3۷4 
میلیــون تومان و آبان امســال 1۲8میلیارد  
و813 میلیون تومان بین 45 شــهرداری و 
109۷ دهیاری در هرمزگان توزیع شــد که 

۲۲۷ درصد رشد را شاهد بودیم.
این مقام مســئول اظهار داشــت : عمران و 
آبادانی در شــهرها و روستاهای استان را از 
محل عوارض ارزش افزوده به عینه شاهدیم 
و پرداختی امسال قابل مقایسه با سال گذشته 

نیست.

مدیر کل امور مالیاتی هرمزگان خبرداد 

توزیع 632میلیاردتومان عوارض، بین شهرداری و دهیاری ها در سال 99 

خسارت باران از سخاوت آسمان پیشی گرفت
صفحه 8 را بخوانید
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شورای  مجلس  رئیس   // خبر  گروه 
اسلامی تاکید کرد: با توجه به سیل 
اخیر در اســتان های جنوبی کشور 
در  اجرایی  های  دستگاه  است  لازم 
این خصــوص ورود پیدا کرده چون 
شرایط خوب نیست و باید به وضعیت 

مردم آسیب دیده رسیدگی شود. 
قالیباف در جلســه علنی  محمدباقــر 
مجلس گفت: از دستگاه های اجرایی و 
دو کمیسیون عمران و کشاورزی مجلس 
درخواست دارم که نسبت به سیل اخیر 
ورود کنند. در دو ســه روز گذشــته به 

خصوص در استان های جنوبی کشور، 
بوشهر، هرمزگان، سیستان و بلوچستان 
و جنوب کرمان بارش های شدیدی رخ 
داده و شــرایط خوب نیست و نیازمند 
توجهات جدی اســت تا مشــکلی در 

زندگی مردم به وجود نیاید. 

به گزارش ایســنا، رئیس مجلس افزود: 
ســتاد بحران، کمیته امداد، هلال احمر و 
وزارت نیرو اقدامات لازم را انجام دهند. 
ما از بارش باران خوشــحالیم اما باید 
به وضعیت مردم آســیب دیده هم توجه 

جدی شود.

رئیس مجلس شورای اسلامی تاکید کرد 

لزوم رسیدگی  به وضعیت مردم سیل زده استان های جنوبی کشور 

گروه خبر // مدیرکل بنادر و دریانوردی 
استان هرمزگان، افزایش سهم تجارت 
منطقه ای به ویژه با کشــورهای حوزه 
خلیج فارس از طریق بنادر هرمزگان را 
در گرو هم اندیشی، تعامل و همفکری 
تمامی خدمات دهندگان زنجیره تامین 
کالا، لجســتیک و صنعت حمل و نقل 

دریایی دانست.
به گــزارش خبرنگار دریــا ، برگزاری 
نشست مشترک با اعضای اتاق بازرگانی، 
صنایع، معادن وکشــاورزی بندرعباس 
دومین جلسه ای بود که در راستای هم 
افزایی بیشتر با فعالان اقتصادی استان به 

میزبانی بندر شهید رجایی برگزار شد.
در این نشســت، »علیرضا کرجی ران« 
مدیرکل بنادر و دریانــوردی هرمزگان 
با اشــاره به نقش بین المللی و منطقه ای 
سازمان بنادر و دریانوردی اظهار داشت: 
استان هرمزگان با بهره مندی از بیشترین 

گســتره دریایی سهم عظیمی از تجارت 
دریابرد کشــور را به خــود اختصاص 
داده؛ لذا آنچه مســلم است، هم اندیشی 
و همفکری برای تسهیل و ارائه راهکار 
به منظور کاهش مشــکلات در حمل و 
نقل دریایی با فعالان حوزه اقتصادی این 
اســتان می تواند تسهیل گر ارائه خدمات 
بهتر و پررنگ شــدن نقش این استان در 

مبادلات تجاری منطقه ای باشد .
وی با اشــاره به نقش منطقه ای سازمان 
بنادر پیرامون ترانزیت از طریق کریدور 
شمال جنوب اشــاره کرد و خاطرنشان 

کرد: در این موضوع مهم، ارگان های
مختلفی مشــارکت دارند که با برگزاری 
جلســات مســتمر و احصاء مشکلات 
مطروحه از ســوی آنها می تــوان گام 
مهمی را در جهــت رونق صنعت حمل 
و نقل دریایی، ایجاد اشــتغال پایدار و 
گســترده شدن ســفره معیشتی ساحل 

نشینان برداشــت.  وی با تاکید بر اینکه 
بخش قابل توجهی از اشتغال در سواحل 
و رونق اقتصادی ایــن مناطق از طریق 
بنادر کوچک محقق می شــود، گفت: در 
حوزه استانی نیز توسعه بنادر کوچک از 
شهرستان جاسک تا پارسیان از اهمیت 
بسزایی برخوردار است، از این رو تقویت 
بنادر کوچک و بزرگ در این گســتره 
ساحلی نقش های اســتانی آن را سپهر 
اقتصادی منطقه بیش از گذشــته قوت 
می بخشــد . مدیر منطقه ویژه اقتصادی 
بندر شــهید رجایی، توسعه فعالیت های 
دریامحــور و اقتصاد دریاپایــه را در 
دانست  بنادرکوچک  فعال سازی  گروی 
و گفت: با فعال سازی این بنادر می توان 
فرصت های خوبی را در اختیار تجار و 

صادرکنندگان قرار داد.
به  رابطه  ایــن  محمدی کرجــی ران در 
موقعیت اســتراتژیک بندر »شــیو« و 
نزدیکی این بندر کوچک به بندر الرویس 
قطر اشــاره کرد و افزود: رسیدن به نقطه 
تعالی تجارت با این بازار مستعد از طریق 
بندر شیو نیازمند توسعه تجهیزات است 
و اگر امکانات و زیرســاخت های لازم 
در ایــن بندر فراهم شــود، می توانیم با 
کمترین هزینــه حمل و نقل، صادرات و 
واردات را از این مکان با قدرت بیشــتر 
انجام دهیم. مدیرکل بنادر و دریانوردی 
هرمزگان خاطرنشــان کرد: برای تجهیز 

زیرســاخت های بندر شــیو به عنوان 
بندر ملکی تحت نظارت سازمان بنادر، 
آمادگــی های لازم بــرای واگذاری به 
بخش خصوصی فراهم است که امیدواریم 
تا قبل از ســال جدید، کار لایروبی این 
بندر به رغم هزینه های بالای آن با عمق 

پنج متر را آغاز کنیم .
وی گفت: توسعه زیرساخت های بندری 
و حمل و نقل دریایی در استان هرمزگان 
علاوه بر اشتغال زایی، توسعه اقتصادی و 
اجتماعی منطقه را به دنبال خواهد داشت. 
وی در پایان بر لزوم برگزاری جلسات 
هم اندیشــی و هم افزایی بین معاونان و 
کارشناسان بنادر و دریانوردی و فعالان 
عرصــه حمل و نقل به صــورت منظم 
ومداوم تاکید کرد. یادآور می شــود؛ در 
ابتدای این نشست اعضای اتاق بازرگانی، 
صنایع و معادن و کشاورزی بندرعباس، 
مسائل و مشکلات و دیدگاه های خود را 
به ویژه در حوزه صادرات به کشورهای 
خلیج فارس مطرح و نقطه نظرات خود 
را با مدیران ارشد حوزه دریایی و بندری 
هرمزگان درمیان گذاشتند . گفتنی است، 
روز سه شنبه ۷ دیماه ســال 1400 نیز 
نخستین نشست هم    اندیشی مدیران بنادر 
و دریانوردی هرمــزگان پیرامون روش 
های ارتقاء حمل و نقل و تجارت دریایی 
و بررسی مشکلات شرکت های کشتیرانی 

با اعضای انجمن کشتیرانی برگزار شد.

در نشست هم اندیشی مدیران بنادر دریانوردی هرمزگان  با اعضای اتاق بازرگانی بندرعباس مطرح شد

آمادگی  سازمان بنادر برای واگذاری بنادر به سرمایه گذاران صاحب ایده

  

گروه خبر // فرمانــدار بندرعباس بر ضرورت 
از  اســتفاده  در  نانوایی  واحدهای  بهره گیری 
گاز لوله کشی در مناطق دارای زیرساخت گاز 

تاکید کرد.
بــه گزارش خبرنــگار دریا ، عزیــزالله کناری در 
نشستی که با حضور اتحادیه مجریان گاز لوله کشی 
و اتحادیه نانوایان و سایر دستگاه های مرتبط برگزار 
شــد خواستار سرعت عمل بیشتر و ارائه تسهیلات 
جهت  استفاده  واحد های نانوایی از گاز لوله کشی 
شد. وی با اشــاره به اینکه لوله کشــی گاز برای 

واحدهای نانوایی باعث کاهش چشمگیر هزینه ها 
خواهد شد افزود: باید بهره گیری واحدهای نانوایی 
از گاز لوله کشی با سرعت عمل بیشتر و کیفیت بالا 

و ارائه تسهیلات ارزان قیمت انجام شود.
فرماندار بندرعباس با تاکید بر اینکه متوسط هزینه 
لوله کشــی هر واحد نانوایی حدود 3 میلیون تومان 
خواهد بود خاطرنشــان کرد: برای کمک بیشتر به 
واحدهای نانوایی مقرر شــد که تســهیلات ارزان 
قیمت 10 میلیون تومانی نیز برای حمایت این قشر 
زحمتکش جامعه فراهم شــود. کنــاری ادامه داد: 

متصدیان واحدهای نانوایــی می توانند برای انجام 
هر چه ســریعتر اســتفاده از گاز لوله کشی از این 
تسهیلات اســتفاده نمایند. وی کاهش آلودگی هوا، 
کمک به ایمنی واحد نانوایی ناشی از حذف خطرات 
نگهداری مخازن چند هزار لیتری سوخت، کاهش 
هزینه های ماهانه، دسترســی مستمر به سوخت و 
اســتفاده از انرژی پاک را از مزایای استفاده از گاز 
لوله کشی برشمرد و گفت: انتظار می رود واحدهای 
نانوایی حداکثر تا پایان دی ماه با سرعت عمل بیشتر 

به انجام گاز لوله کشی واحد مربوطه اقدام نمایند.
فرماندار بندرعباس در پایان یادآور شــد: تیم های 
نظارتــی فرمانداری و ســازمان صمت همچنان با 
قدرت در نظارت خــود از واحدهای نانوایی ادامه 

می دهند.

فرماندار بندرعباس تاکید کرد 
ضرورت بهره گیری واحدهای نانوایی از گاز لوله کشی 

استاندار هرمزگان:

گروه های ارزیابی خسارت به منطقه سیل زده میناب اعزام شوند
گروه خبر // استاندار هرمزگان باتوجه به فروکش کردن 
ســیلاب ها و قطع بارندگی در استان گفت: دستگاه های 
اجرایی به منظور برآورد دقیق خســارت در حوزه آب، 
برق، راه، کشــاورزی و آسیب به منازل مردم باید سریع 
گروه های ارزیاب را به شهرســتان میناب و سایر مناطق 

سیل زده استان اعزام کنند. 
مهدی دوســتی در نشست ستاد پیشــگیری، هماهنگی و 
فرماندهی عملیات پاسخ به بحران میناب با تاکید بر ضرورت 
خدمات رســانی به محلات و مناطق آســیب دیده از سیل، 
اظهار کــرد: اداره کل راهداری به منظور ســرعت دهی در 

بهســازی و بازگشایی مسیرها، ماشــین آلات راهداری و 
راهسازی را سریع به منطقه گسیل دهد و رفع نقص پل دوم 

میناب را در دستورکار قرار دهد.
وی همچنین با اشــاره به قطعی آب در ۲4 روستای بخش 
بندزرک و سه روستای بخش مرکزی میناب بیان داشت: آبفا 
با هماهنگی ستاد مدیریت بحران باید عملیات آبرسانی سیار 

به این روستاها را انجام دهد.
در این نشســت، هر یک از اعضای ستاد مدیریت  بحران، 
گزارشی را در خصوص خسارات وارده و اقدام های در حال 

انجام تشریح کردند.

به گزارش ایرنا، بر اســاس آخرین آمار، در سامانه بارشی 
اخیــر، بیش از ۲۷0میلی متر در مینــاب و نزدیک به 1۷6 
میلی متر در رودان باران باریده است که باعث آب گرفتگی 
و جاری شدن سیلاب در برخی مناطق شهری و روستایی و 

خسارت به زیر ساخت های عمومی شده است.
با توجه به وسعت آبگرفتگی به ویژه در منطقه شهری میناب، 
تیم های مدیریت بحران اســتانداری و تیــم های امدادی 
جمعیت هلال احمر هرمزگان از ساعت اولیه وقوع سیل در 

منطقه حضور دارند و مشغول خدمات رسانی هستند.

گروه خبــر // طرح غربالگری شــنوایی در 
هرمزگان آغاز شده است.

به گزارش خبرنگار دریا ؛ معاون پیشگیری اداره 
کل بهزیستی هرمزگان گفت : در این طرح سلامت 
شنوایی کودکان سه تا پنج سال ارزیابی می شود. 

سامیه جهانشــاهی افزود : شناسایی به موقع و 
پیشگیری از مشکلات شنوایی از مهمترین اهداف 

اجرای این طرح است.
وی گفت : با بررســی شنوایی کودکان سه تا پنج 
سال و تشــخیص به موقع می توان از ناشنوایی 

و کم شنوایی پیشــگیری کرد. معاون پیشگیری 
اداره کل بهزیستی هرمزگان گفت : خانواده ها با 
مراجعه به ادارات بهزیستی هر شهرستان می توانند 

در این طرح شرکت کنند.
همراه داشتن شناسنامه کودک هم الزامی است.

طرح غربالگری 
شنوایی کودکان
 سه تا پنج سال 



  
گروه خبر //به مناسبت ایام فاطمیه نمایشگاه 
تاریخی با موضوع زندگانی حضرت زهرا )س( از 
 ولادت تا شهادت به نام کوثر نبی در بندرعباس 

گشایش یافت.
بــه گزارش خبرنــگار دریا ؛ مســئول برگزاری 
نمایشــگاه گفت: نمایشــگاه کوثر نبــی بازیر 

بنــای 600 متر مربع در فضای باز و با اســتفاده 
از ســازه های گلی و خشــتی و ماکت ســاخته 

شــده و ده غرفه دارد. افشــین طالبی پور افزود: 
 این نمایشــگاه تا 16 دیماه برپاســت و راویان،

 غرفه های این نمایشــگاه را به مراجعه کنندگان 
معرفی می کنند.

نمایشگاه کوثر نبی واقع در خیابان ۲۲ بهمن، پشت 
اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی، کوچه مشکات 
۲0 هر روز از ســاعت 18 تــا ۲۲ برای بازدید 

علاقه مندان باز است.

برپایی نمایشگاه کوثر نبی در بندرعباس 

مخبر مصوبه تأسیس سرکنسولگری چین
 در بندرعباس را ابلاغ کرد

 گروه خبر // مصوبه دولت درباره گشایش سرکنسولگری جمهوری 
خلق چین در شهر بندرعباس از سوی محمد مخبر، معاون اول رئیس 
جمهور ابلاغ شد. هیأت وزیران در جلسه مورخ 8 دی 1400، به پیشنهاد 
وزارت امور خارجه و به استناد ماده واحده قانون کنوانسیون وین درباره 
روابط کنسولی، با صدور مجوز برای گشایش سرکنسولگری جمهوری 
خلق چین در شــهر بندرعباس با رعایت عمل متقابل و سایر قوانین و 
مقررات مربوط موافقت کرد.دولت مصوبه مربوط به تسویه بدهی شرکت 
ملّی پالایش و پخش فرآورده های نفتی ایران بابت تسهیلات دریافتی 
برای توسعه شــرکت پالایش نفت امام خمینی )ره( شازند را اصلاح و 
ابلاغ کرد.هیأت وزیران در جلسه مورخ 8 دی 1400، به منظور تأمین 
نظر مجلس شــورای اســلامی درباره مصوبه مربوط به تسویه بدهی 
شــرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های نفتی ایران بابت تسهیلات 
دریافتی برای توسعه شــرکت پالایش نفت امام خمینی )ره( شازند، با 
اصلاح آن موافقت کرد.به موجب این اصلاحیه، شــرکت ملی پالایش 
و پخش فرآورده های نفتی ایران موظف اســت بدهی ناشی از دریافت 
تسهیلات صندوق انرژی بانک ملت برای توسعه شرکت پالایش نفت 
امام خمینی )ره( شازند بابت اصل و فرع تسهیلات مذکور منتهی به پایان 
سال 1399 و سایر هزینه های مترتب را به میزان اعلامی بانک مورد نظر 
و از محل وجوه حاصل از صادرات فرآورده های نفتی شرکت پالایش 
نفت امام خمینی )ره( شــازند پس از واریز وجوه به حســاب خزانه، 
مستقیماً برداشت و تســویه کند. به گزارش ایرنا ؛با امضای معاون اول 
رئیس جمهور، آیین نامه تضمین معاملات مشارکت عمومی - خصوصی 
نیز اصلاح و ابلاغ شد. هیأت وزیران در جلسه مورخ 8 دی 1400، با 
هدف تأمین نظر مجلس شورای اسلامی و رفع مغایرت قانونی اعلام شده 
در خصوص آیین نامه تضمین معاملات مشارکت عمومی- خصوصی، 
پیشنهاد معاونت حقوقی رییس جمهور مبنی بر اصلاح آیین نامه مذکور 
را تصویــب کرد که بر اســاس آن، اســتفاده از تضامین و گواهی های 
لازم توسط ســرمایه پذیران در قراردادهای مشارکت، از طریق ابلاغ و 
تخصیص اعتبار و یا توثیق اوراق خزانه اسلامی توسط سازمان برنامه و 
بودجه کشور با رعایت ترتیبات مقرر در ماده )30( قانون برنامه و بودجه 

به بانک عامل خواهد بود.
مدیرعامل جمعیت هلال احمراستان خبرداد

توزیع ۹ تن نایلون پوششی بین سیل زدگان هرمزگان
  گــروه خبــر // مدیرعامل جمعیت هلال احمــر هرمزگان گفت: 
افزون بر 9 تن نایلون پوششی توسط این جمعیت بین خانوارهای متاثر 
از بارندگی و آبگرفتگی منازل در این استان توزیع شد. مختار سلحشور 
افزود: شاهد ورود سامانه بارشی به کشور و بارش با شدت های متفاوتی 
از چهارشــنبه بودیم و تا شب گذشته بارش های سنگینی در شهرستان 
پارسیان بودیم و ازروز دوشنبه هم شاهد بارش های با حجم بالایی در 
مرکز استان و به خصوص شهرستان میناب و روستاهای این شهرستان 
بودیم.وی یادآور شد: سایر اقلام مانند موکت و چادر هم متناسب با نیاز 
بین متاثران از بارندگی وسیلاب توزیع شده و درحال توزیع بوده و تمام 
بخش لجستیک و نیروی انسانی جمعیت هلال احمر درگیر عملیات امداد 
رسانی است و نیروهای جمعیت هلال احمر به صورت شبانه روزی و تا 
زمان نیاز و عادی شدن شرایط خدمت دهی را ادامه می دهند.وی اضافه 
کــرد: یکی از کارهای مهم  تخلیه آب از منازلی بود که در شهرســتان 
بندرعباس، پارســیان و میناب دچار آبگرفتگی شده بودند. به گزارش 
ایرنا؛ مدیرعامل جمعیت هلال احمر هرمزگان یادآور شــد: امکانات 
جمعیت هلال احمر برای امدادرســانی و دادن خدمت به مردم از قبل 
بسیج شده بود و افزون بر 150 نفر نیروی عملیاتی این جمعیت در سراسر 

هرمزگان درحال امدادرسانی هستند.

خبر

خبری
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سرمقاله

  گرانی ها و گران فروشــی ها در بخش های مختلف وجود دارد 
و در برخــی بخش ها نظارت هایی اندک وجــود دارد ودر برخی 
بخش ها که هیــچ نظارتی وجود ندارد.هر جنــس و کالایی که از 
کارخانه وارد بازار می شود، نسبت به قبل گران تر است. وقتی هم که 
به فروشــگاه های بزرگ می رویم و تخفیف روی کالا را می بینیم و 
قیمت ها را مقایسه می کنیم، متوجه می شویم که قیمت با تخفیف این 
کالا نسبت به قیمت بدون تخفیف همین کالا که مدتی قبل به فروش 
می رفت، گران تر اســت و فقط قیمت های مصرف کننده را افزایش 
داده اند و بعد با تخفیف می خواهند وانمود کنند که ارزان تر به دست 
مصرف کننده می رسد که درواقع اینگونه نیست. این موضوع نشان 
می دهد که هیچگونه نظارتی در این بخش وجود ندارد و یا نظارت ها 
اثرگذار و بازدارنده نیست که بایستی در این حوزه تجدیدنظر شود. از 
آن طرف هم گران فروشی هایی وجود دارد که متاسفانه در این حوزه 
هم نظارت چندانی وجود ندارد. در این ســال ها قیمت سیلندر گاز 
که قیمت مصوب آن اعلام می شود، اما حتی در جایگاه های رسمی 
عرضه سیلندر هم این قیمت ها رعایت نمی شود وبارها گزارش هایی 
در این زمینه منتشر کرده ایم که متاسفانه متولیان مربوطه اقدام لازمی 
را در این حوزه انجام نداده اند. در برخی بخش ها مانند حوزه املاک 
و خودرو که هیچ نظارتی وجود ندارد. خودروهایی کارخانه ای که 
هم گران تر شد و هم فروشش محدود است تا همچنان بازارشان داغ 
بماند. از آن طرف خودرو در بازار آزاد با قیمت های غیرمتعارف به 
فروش می رسد وهیچ نظارتی در این بخش وجود ندارد. بازار مسکن 
که وضعیت بدتری دارد و بر فروش و اجاره مســکن هیچ نظارتی 
وجود ندارد وهر کس هر قیمتی را برای فروش و رهن واجاره ملک  
اعلام می کند و نیاز اســت در این حوزه نیز تدابیری اندیشیده شود 
تا نبض بازار مســکن از دست دلالان و بسازو بفروش ها و مالکان 
خارج شــود و سازوکار مناســبی برای قیمت گذاری در این حوزه 
نیز وجود داشته باشد. موضوع دیگری که در استانی مانند هرمزگان 
وجود دارد این است که ماهی و میگو که حتی در استان تولید و صید 
می شــود، بدلیل قاچاق به خارج از کشور، در بندرعباس قیمتش 
بالاســت و سفره بسیاری از بندری ها خالی از آبزیان مانده است و 
در این حوزه نیز نظارت های لازم وجود ندارد و نیاز است از قاچاق 
ماهی از استان به کشورهای حوزه خلیج فارس با قاطعیت جلوگیری 
شود و از آن طرف بر قیمت گذاری آبزیان نظارت لازم وجود داشته 
باشد تا ماهی و میگو به سفره ساحل نشینان برگردد. قیمت گوشت 
هم که افزایش یافته است و نیاز است مرغ و گوشت منجمد با قیمت 
دولتی در سطح استان توزیع شود تا اقشار مختلف بتوانند از گوشت 
و مرغ بهره مند شــوند که متاســفانه در این حوزه نیز ضعف وجود 
دارد و نیاز به توزیع مرغ و گوشت منجمد دولتی در استان همچنان 
وجود دارد. در یک کلام باید گفت که دستگاه های نظارتی بایستی 
نظارت شان را افزایش دهند واز گرانی و گران فروشی جلوگیری نموده 
و با متخلفان بگونه ای برخورد کنند تا بازدارندگی لازم را داشته باشد 

و متخلفان از انجام مجدد تخلف خودداری کنند.
    علی زارعی

مسئولان از گرانی ها ازران نگذرند

گروه خبر // رئیس کل دادگســتری 
استان هرمزگان بر هم افزایی دستگاه 
به منظور  پاســداران  سپاه  و  قضایی 
صیانت از امنیت عمومی و حقوق عامه 

تأکید کرد.
به گــزارش خبرنگار دریــا؛ فرمانده و 

جمعی از مسؤولان و کارکنان کادر سپاه 
امام ســجاد )ع( هرمزگان با رئیس کل 

دادگستری استان دیدار نمودند. 
مجتبی قهرمانی رئیس کل دادگســتری 
اســتان هرمزگان در جریــان این دیدار 
ضمن تسلیت ایام شهادت حضرت فاطمه 

زهرا »ســلام الّله علیها« و گرامیداشت 
یاد و خاطره ســردار رشید سپاه اسلام 
شهید حاج قاسم سلیمانی اظهار داشت: 
پاســداری از آرمان ها و دستاوردهای 
انقلاب اســلامی افتخاری بزرگ است و 
تمامی مسئولان و کارگزاران نظام اسلامی 
باید به حرکت در مســیر پاســداری از 
دستاوردهای انقلاب اسلامی افتخار کنند. 
وی با تجلیل از عملکرد انقلابی ســپاه 
پاسداران در عرصه های مختلف تصریح 
امروز شاهد هستیم  کرد: خوشــبختانه 
که ســپاه در همه مسائل کشور پرچم دار 
عزت و سربلندی است چنانچه در زمان 
بحران های ناشــی از سیل، زلزله و حتی 
شرایط فعلی کشور تحت تأثیر ویروس 
کرونا ، سپاه و بسیج در خط مقدم حضور 
دارند. رئیس شــورای قضایی اســتان 
هرمــزگان در ادامه از بدنه مردم بودن را 
یکی از ویژگی ها و خصایص شــاخص 
سپاه پاسداران انقلاب اسلامی برشمرد و 

تصریح کرد: برای مردم ثابت شده است 
که عــلاوه بر عمل به وظیفــه ذاتی، در 
مسائل جانبی نیز مجموعه سپاه پاسداران 
با لبیک به فرامین مقام معظم رهبری »مد 

ظله العالی« در کنار مردم حضور دارد.
 وی با اشــاره به فعالیت های مشــترک 
دستگاه قضایی و سپاه پاسداران انقلاب 
اســلامی در جهت صیانــت از امنیت 
عمومی و حقــوق عامه، بــه اقدامات 
صورت گرفتــه در زمینه تحول محلات 
و ایجاد گشــت های مشترک رضویون 
و همچنین رفع تصــرف از اراضی ملی 
و مقابلــه با صیــد ترال اشــاره کرد و 
خاطرنشان ساخت: دادگستری کل استان 
هرمزگان در راستای پیگیری حقوق عامه 
آمادگی لازم را برای هر نوع همکاری و 

هم افزایی با سپاه دارد.
 قهرمانی در بخش دیگری از ســخنان 
خود با تشریح بخش دیگری از اقدامات 
و دســتاوردهای  دادگستری استان ابراز 

داشــت: رضایت مندی و اعلام حمایت 
مــردم از اقدامات دســتگاه قضایی در 
برخــورد با متخلفان، مبارزه با مفاســد 
اقتصــادی و تدابیر اثربخش در ســایر 
حوزه ها، عــزم ما را در ادامه روند پیش 

رو جدی تر کرده است.
وی، تکریم ارباب رجوع را از مهمترین 
هرمزگان  استان  دادگستری  اولویت های 
عنوان کرد و یادآور شد: مسیر تحول در 
دستگاه قضایی استان با کار شبانه روزی 

قضات و کارکنان در حال پیمودن است.
 در ابتدای این دیدار سردار اباذر سالاری 
فرمانده ســپاه امام ســجاد »ع« استان 
هرمزگان نیــز با تبریک انتصاب مجتبی 
قهرمانی به عنوان رئیس کل دادگستری 
اســتان هرمزگان اظهار داشت: مجموعه 
سپاه پاســداران با همه ظرفیت ها آماده 
تشریک مســاعی و همکاری با دستگاه 
قضایی اســت تا از این طریق موجبات 

آرامش مردم را فراهم آورد.

رئیس کل دادگستری هرمزگان تأکید کرد 

هم افزایی دستگاه قضایی و سپاه پاسداران به منظور صیانت از امنیت عمومی

گروه خبر // مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری 
استان هرمزگان گفت: استان هرمزگان داراي 17 
حوزه آبخیز اصلی مي باشد که 30درصد وسعت 
آبخیزهاي آن در اســتان هاي همجوار بوشهر ، 
فارس و کرمان قرار دارد و به همین دلیل پذیراي 

سیلابهاي ورودي ازاستانهای مذکور است. 
 بــه گزارش خبرنــگار دریــا ؛  وی افزود:حوزه 
آبخیزســدهاي موجــود   1.5 میلیــون هکتــار 
،حوزه هاي داخلی و فاقد سد 5.5      میلیون هکتار 
و حوزه هاي آبخیز شهري و روستایی    136  هزار 

هکتار می باشد.
موسوی گفت: از مجموع مساحت حوزه هاي آبخیز 
اســتان سطحی معادل حدود 5/8 میلیون هکتار از 
حوزه هاي آبخیز ) معادل ۷6درصد از سطح استان (  
کاملا سیل خیز می باشد . بعبارتی این عرصه ها در 
تولید هرزآبها و روانابهاي سطحی سریع نقش دارند 

بطوریکه این عرصه ها ســالانه بیش از 5 میلیارد 
مترمکعب رواناب مســتقیم و سریع تولید می نماید 
که این خود مبین استعداد فرسایش پذیري و تشدید 
پیامدهاي خشکســالی نیز می باشد. بطور کلی در 
وضعیــت موجود حدود 14 شــهر ،  545 پارچه 
آبادي، 58000هکتار از اراضــی زراعی )باغات 
، اراضی آبی و دیم واقع در دشــت ها و حاشــیه 
رودخانه ها ( ، ۲9 رشته قنات وبخش قابل توجهی 
از جــاده ها و راههاي ارتباطــی در معرض خطر 
سیل گیري است که خوشبختانه در این بارش اخیر 
پس از دو سال خشکســالی و کم آبی سازه های 
آبخیزداری نقش بسزایی در میزان کنترل سیلاب و 

استحصال و مدیریت رواناب ها داشته اند.
* صددرصدسازه ها در غرب هرمزگان آبگیری شد

وی گفت: در شهرســتان ها بویــژه مرکز و غرب 
استان آبگیری 100 درصدی سازه های آبخیزداری 

را داشــته ایم  که توانســته اند میزان 150 میلیون 
متر مکعب رواناب را استحصال نمایند و از طرفی 
سیستم های پخش سیلاب  در شهرستان بستک و 
حاجیَ آباد و میناب و بند ســارها در سطح استان  
بویژه  بستک و میناب و سیریک و بندرلنگه نقش 
بسزایی در استحصال آب داشــته اند که این خود 
بیانگر اثر بخشی و نمود تاثیرات مثبت آبخیزداری 
در اســتحصال نزولات آســمانی و کنترل سیلاب 
می باشــد که قطعا موجب تقویت سفره های آب 
زیر زمینی و توســعه و تقویت پوشــش گیاهی و 

کشاورزی در استان خواهد بود. 
* عملکرد خیرین آبخیزداری قابل تقدیراست

مدیرکل منابع طبیعی هرمــزگان تاکید کرد: از هر 
چیز مهمتر عملکرد  ســازه های آبخیزداری ایجاد 
شده توســط  خیرین در استان  بویژه بندر خمیر و  
بستک در این بارندگی به خوبی نشان داد که چقدر 

مشارکت مردم می تواند تاثیر گذار در جلوگیری از 
سیل و حفاظت خاک و تقویت سفره های زیرزمینی 
باشــد که این خود موجــب ترغیب خیرین جهت 
مشارکت بیشتر در احداث سازه های آبخیزداری  و 

ایجاد پارک آبخیز در سراسر استان شود . 
موسوی تصریح کرد: باید توجه داشته باشیم برای  
گســترش و توسعه این امر  و رســیدن به اهداف 
آّبخیــزداری.« حفاظت از حوزه هــاي آبخیز و 
مدیریت و بهره برداري از ســیلابها در مسیل ها ، 
مناطق سیل خیز ، سرشاخه هاي سیلابی و ذخیره 
نمودن آب حاصله به منظــور مقابله با پیامدهاي 
ســیل، خشکســالی و کم آبی و همچنین توسعه 
فعالیت هاي آبخوانداري و پخش سیلاب بر عرصه 
آبخوان از نقش جوامع محلی در اجرای پروژه ها و 
تشویق خیرین  تقدیر و تشکر می شود  همچنین از 
خیر و نماینده خیر احداث بزرگترین ســازه خیری 
در شمال بستک و همه افرادی که در احداث پارک 
آبخیز بســتک بعنوان اولین پــارک آبخیز خیرین 
در کشــور تقدیر و تشــکر می شــود ان شاالله  با 
توسعه مشــارکت مردم شاهد توسعه فضای سبز و 

فعالیت های آبخیز داری در استان باشیم.

مدیرکل منابع طبیعی هرمزگان عنوان کرد

هرمزگان پذیرای سیلاب ورودی استان های همجوار

پشت پرده سیاست 

چه مکانیسمی با آمریکا صحبت می کنند و مکانیسم مشترک یا انفرادی دارند، نه ما ورود   
می  کنیم و نه پرسیده ایم و این هم برای اولین بار نیست که به صورت دوجانبه و چندجانبه 
گفت  وگو می کنند و فقط مختص به روســیه هم نیست. برخی از مذاکره کنندگان فعالان 
فضای مجازی هستند و از خودشان عکس منتشر می کنند و شاید مورد توجه رسانه ها 
قرار می گیرند. برخی هیئت ها در وین شاید در فضای مجازی خیلی فعالیت ندارند، ولی 
همه می دانند 1+4 در ادوار گذشــته به طرق مختلف با هیئت آمریکایی گفت وگو داشته 
اند. سخنگوی دستگاه دیپلماسی تصریح کرد: بین ایران و آمریکا مسیر مشخصی برای 
تبادل نظر بوده و مسیر هم به صورت  مشخص و روشن برای این که سوء برداشتی وجود 
نداشته باشد به صورت مکتوب ولی غیررسمی است چون پیشنهادهایی که به آن نان پیپر 
)سند غیررسمی( گفته می شود، رد و بدل می شود و این ها هم از طریق هماهنگ کننده 
کمیســیون مشترک برجام انجام می شود. آن هایی که قرار است دقیق بدانند در وین چه 
اتفاقی می افتد،  بدانند برخی هم با متن خیلی کار ندارند و دوســت دارند حاشیه سازی 
کنند که نکاتی را می گویند.  خطیب زاده در پاســخ به این ســوال که گفته شده ایران از 
روسیه درخواســت کرده که با آمریکا گفت وگو کند و این که اسناد مکتوب همان طور 
که از طریق انریکه مورا به آمریکا منتقل می شده از طریق اولیانوف هم در اختیار هیئت 
آمریکایی در وین گذاشــته شده اســت و آیا ایران می خواهد واسطه ای داشته باشد نیز 
اظهار کرد: مکانیسم بسیار روشنی در وین در خصوص گفت وگوها در فضای کمیسیون 
مشترک وجود دارد. هماهنگ کننده کمیسیون مشترک برجام هم اتحادیه اروپاست. اگر 
سوال شما این است که هیئت ها یا حتی برخی سران کشورها یا سفارتخانه ها در تهران 
نکاتی را گفته باشند همواره بوده است و همواره سفارت سوئیس در تهران بارها این کار 
را کرده و این مکانیسمی نیست که بین ایران و آمریکا ناشناخته باشد. وی گفت: اساسا 
چیزی غیر از متن های مکتوب جمهوری اسلامی ایران داده نشده و هیچ پیام شفاهی یا 
خارج از متن های مکتوب بین ایران و آمریکا رد و بدل نشده است. خطیب زاده همچنین 
خبر داد که سفر رئیس جمهور به مسکو در پاسخ به دعوت آقای پوتین انجام می شود 

و سفری کاری خواهد بود. 
خط و نشان رئیس جمهور برای آمریکایی ها 

رئیســی:اگر ساز و کار محاکمه عادلانه ترامپ و پمپئو فراهم شد و به مجازات رسیدند 
فبها اگر نه شک نکنید به همه دولتمردان آمریکایی می گویم دست انتقام از آستین امت 

بیرون خواهد آمد.
حال و هوای کشــور پر بود از عطر حاج قاسم سلیمانی و در  این بین اظهارات صریح 
رئیس جمهور در  »اجتماع بزرگ مردم تهران در فراق حاج قاسم«   و خط و نشانی که 
برای آمریکایی ها کشید باعث شد که تیتر یک رسانه های داخلی و خارجی به این جمله 
آیت ا... سید ابراهیم رئیسی  اختصاص پیداکند که گفت: »همه دولتمردان آمریکایی بدانند 
که بی شک دست انتقام از آستین امت بیرون خواهد آمد.«  رئیس دولت سیزدهم که در 
مصلای تهران و در دومین سالگرد شهادت حاج قاسم سلیمانی شرکت کرده بود در بخش 
های ابتدایی سخنان خود با بیان این که رمز پیروزی حاج قاسم خشیت از خدا بود، تاکید 
کرد که شــهید سلیمانی  از عمق جان معتقد بود که آمریکا هیچ غلطی نمی تواند بکند:» 
حاج قاســم توان ظاهری آمریکا و ساز و برگ نظامی آن ها را می دانست اما با علم به 
همه این ها از عمق جان عقیده داشت که آمریکا هیچ غلطی نمی تواند بکند و ما می توانیم 
بهانه هایی مانند »نمی شود«، »مگر ما می توانیم«، »باید جوری سازش کرد« را خنثی کنیم

قالیباف: توافق موقت معنا ندارد 
هشــتمین دور مذاکرات رفع تحریم های وین پــس از 3 روز وقفه، در حالی پیگیری 
شــد که رئیس مجلس احتمال توافق موقت در وین را رد کرد .مرحله هشتم مذاکرات 
وین در این شــهر  از سر گرفته شد و هیئت های کشورهای مختلف که 3روز به عنوان 
تعطیلات ســال نو میلادی تعطیل کرده بودند بار دیگر درگیر مذاکرات پیچیده ای شدند 
که می تواند آثار مهمی در دنیا داشــته باشد .دور هشتم مذاکرات از دوشنبه قبل شروع 
شده بود و روز پنج شنبه بخش اول آن به پایان رسید و حالا قرار شده تا در بخش دوم، 
هیئت های دیپلماتیک وارد قسمت سخت مذاکرات یعنی گفت وگوهای محتوایی شوند 
به ویژه موضوعاتی همچون تضمین ها و راســتی آزمایی که از موضوعات کاملا جدی 
برای ایران هستند. جایی که دیگر کشورها باید با همه داشته ها و توان دیپلماتیک و عقبه 
خود تا می توانند امتیاز بگیرند و امتیاز ندهند و البته درآخر توافقی برد برد بنویسند که 
پایداری بیشــتری هم داشته باشد .علی باقری که از صبح دوشنبه در وین حاضر شده با 
انریکه مورا هماهنگ کننده کمیسیون مشترک برجام دیدار کرد تا برنامه های مذاکراتی 
را تنظیم کنند و پس از آن به دیدار روســای هیئت های مذاکره کننده انگلیس، فرانسه و 
آلمان رفت .  البته فعلا قرار نیســت کمیسیون مشترک برجام برگزار شود و گفت وگوها 
درچارچوب دیدارهای دوجانبه و چندجانبه ادامه می یابد.با این حال مهم ترین موضع 
مذاکراتی ایران را محمد باقر قالیباف رئیس مجلس شورای اسلامی از تهران مخابره کرد . 
او در گفت وگو با تلویزیون لبنانی المیادین تصریح کرد ایران به دنبال توافق موقت نیست. 
قالیباف در پاسخ به این سوال که آیا شما هیچ گونه تعهدات موقت را نمی پذیرید؟   تاکید 
کرد : تعهدات موقت نداریم و اگر تعهدی داده می شــود دایمی است و در شورای امنیت 
قطعنامه شده و به تصویب رسیده است  توافق موقت معنا ندارد، البته در جزئیات زمانی 
که آمریکا می خواهد وارد گروه مذاکره شود باید گام اول را بردارند که پذیرفته اند. باید 
تحریم ها را بردارند و این به این معناست که به صورت روان بتوانیم با تمام دنیا اقدامات 
اقتصادی خود را انجام دهیم. قالیباف درباره افق زمانی برای نتیجه دادن مذاکرات نیز گفت: 
طبیعتا مذاکرات باید یک زمان محدودی داشته باشد و نباید طولانی شود. اگر به مقررات 
بین المللی گردن نهاده شود و به تعهدات برجام عمل شود، مذاکرات طولانی نمی شود و باید 
زمانی معقول داشته باشد. البته برخی کشورها ممکن است به دلیل منافع خود موضوعات 
دیگری را دنبال کنند مسائل منطقه ای و موضوعات موشکی و غیره را دنبال کنند که ما به 
طور جدی با آن مخالف هستیم و این موارد موضوع بحث ما در مذاکرات نبوده و نخواهد 

بود و فقط درباره مسائل هسته ای گفت وگو می کنیم.
خطیب زاده : هیچ پیام شفاهی بین ایران و آمریکا رد و بدل نشده است 

 همزمان با آغاز دوباره مذاکرات وین ، در تهران ســعید خطیب زاده سخنگوی وزارت 
خارجه کشــورمان هم نشست خبری برگزار کرد و به سوالات خبرنگاران که بیشتر به 
موضوعات مذاکرات وین ارتباط داشــت پاسخ داد . سخنگوی دستگاه دیپلماسی در 
پاسخ به سوال خراســان درباره تصویر منتشر شده از اولیانوف و رابرت مالی و این که 
گفته می شــود میخائیل اولیانوف به جای ایران در وین با آمریکا مذاکره می کند، گفت: 
سازوکارهایی که در وین پیگیری می شود مشخص است. برخی به خاطر این که نمی توانند 
از متن خبرسازی خاصی کنند، به دنبال حواشی  می روند و حاشیه هایی درست می کنند و 
براساس آن تصور می کنند برداشت درستی را منتقل می کنند. بین ایران و 1+4 به صورت 
دوجانبه و چندجانبه گفت وگوها در وین در جریان بود یک سازوکار سه جانبه بین ایران 

و روسیه و چین وجود دارد که همیشه برگزار شده است. وی ادامه داد: این که 1+4 با

و ایستادگی، مقاومت، دشمن شناسی و دشمن ستیزی در مکتب حاج قاسم بود. به مثابه 
یک مکتب و آرمان بلند عمل کرد.«  رئیس قوه مجریه  همچنین با بیان این که حاج قاسم 
فرمانده انقلابی و فراجناحی بود، گفت: » مسئله حاج قاسم، نجات اسلام و مسلمین و دفع 
شر، فساد و ظلم و دفاع از سنی، شیعه، فلسطینی، لبنانی، یمنی، ایزدی، مسیحی، متدین به 
ادیان ابراهیمی است بنابراین در این حرکت، نگاه او این است که چگونه شر دشمن را از 

منطقه رفع   و منطقه را آزاد کند.« 
صحبت های ســید ابراهیم رئیســی به همین جا ختم نشد و رئیس جمهور در قسمت 
پایانی سخنان خود به سراغ فرودگاه بغداد رفت و خطاب به آمریکایی ها گفت: »سردار 
سلیمانی مهمان رسمی نخست وزیر عراق بود و شما هم سیادت عراق را شکستید و نه 
یک شــخص بلکه یک ملت را ترور کردید.« وی با طرح این سوال که در این جنایت 
هولناک که بر همه امت اســلامی بسیار سخت و گران آمد، چه باید کرد؟ ادامه داد: باید 
متجاوز، قاتل و جنایتکار اصلی رئیس جمهور وقت آمریکا محاکمه و قصاص شــود و 
حکم خدا درباره او جاری شــود.« رئیسی خاطر نشــان کرد که اگر حکم خدا درباره 
عاملان ترور حاج قاسم اجرا نشود امت انتقام خون او را خواهد گرفت:» اگر سازوکار 
محاکمه عادلانه ترامپ، پمپئو و دیگر جنایتــکاران در یک دادگاه عادلانه فراهم و به 
جنایت هولناکشان رسیدگی شد و به مجازات اعمال ننگین خود رسیدند که فبها، وگرنه 
شــک نکنید به همه دولتمردان آمریکایی می گویم که دست انتقام از آستین امت بیرون 
خواهد آمد.«در این بین بامداد دوشنبه و در فرودگاه بغداد مراسم متفاوتی در عراق برگزار 
شــد و مردم با گلباران و روشن کردن  شمع بر محل شهادت شهید سلیمانی و ابومهدی 
المهندس یاد و نام آن ها و یارانشــان  را گرامی داشتند. مراسم بزرگداشتی که البته دو 
سخنران متفاوت هم داشت، یکی دختر شهید ابومهدی و دیگری دختر شهید سلیمانی. 
»مناره جمال المهندس« دختر نایب رئیس شــهید حشد الشعبی در این مراسم که ده ها 
هزار نفر در آن شرکت کرده بودند، خاطر نشان کرد که »از حکام سعودی انتقام خواهیم 
گرفت و آمریکایی ها را مورد بازخواست قرار خواهیم داد. به خدا سوگند، از امروز به 
بعد، سکوت نخواهیم کرد.« زینب سلیمانی دختر فرمانده شهید سپاه قدس نیز با تأکید 
بر این که این خون ها و این فرودگاه را فراموش نخواهیم کرد، گفت:» اشک های اندوه با 
آزادی عراق از آمریکا به شادی بدل می شود.« وی همچنین اظهار کرد :» زمان زیادی 

نخواهد گذشت که انتقام فرماندهان شهید را بگیریم.« 
چرا توافق موقت ایده بدی است؟

 تعیین ضرب الاجل از سوی آمریکا و بازیگران اروپایی عضو برجام، این احتمال را به 
وجود آورده که آن ها با فشــار بر ایران، بار دیگر ایده توافق موقت را مطرح کنند. بدین 
ترتیب که با توجه به احتمال اندک حصول توافق تا اواسط بهمن، فعلًا توافق موقت امضا 
شــود تا بعدها درباره دیگر موارد اختلافی مذاکرات ادامه یابد. ولی تبعات توافق موقت 
برای ایران بدین شــرح است؛1- در صورت توافق موقت، اگر مذاکرات منجر به توافق 
جامع تا غروب های هسته ای ادامه یابد، طرف مقابل به برجام بازنخواهد گشت و آمریکا 
نیز برای همیشه از مسئولیت و تبعات خروج از برجام، شانه خالی خواهد کرد.۲- آن ها 
با انجماد فعالیت های غنی سازی در توافق موقت، مهم ترین نگرانی امنیتی خود را مرتفع 
می ســازند ولی در ازای آن، صرفاً بخشــی از مطالبات ایران را اعاده کرده و فشارهای 
اصلی اقتصادی تا وادارسازی ایران به زیاده خواهی غرب، ادامه خواهد یافت.3- تداوم 

مذاکرات بعد از توافق موقت، زمینه های ورود مباحث دیگر مانند توان دفاعی موشکی

و سیاســت های منطقه ای به گفت وگوها را فراهم خواهد کــرد و این کاملًا بر خلاف 
سیاست  اصولی ایران به ویژه ملاحظات راهبردی اعلام شده از سوی رهبر انقلاب خواهد 
بــود.4- نکته دیگر این که هدف از طرح ایده توافق موقت، این اســت که در صورت 
شکست مذاکرات درباره احیای یکپارچه و یک مرتبه برجام، ایران مقصر شکست معرفی 
شود. زیرا به جایگزین آن یعنی توافق موقت تن نداده است.5- در نهایت این که توافق 
موقت، اهرم فشــاری اســت تا ایران گرچه با واسطه روسیه و چین، اقناع گردد که در 
خصوص برخی مطالبات مانند اخذ ضمانت و راستی آزمایی، از خود تعدیل نشان دهد 

و عقب نشینی کند.
تازه های مطبوعات

روزنامه ها روز گذشته جلدی متفاوتی داشتند و با تیتر های مختلفی از جمله »نامیرا«، 
» سلیمان امت «،»ســرباز وطن «، » فاتح جاویدان، دل ها و دژها«، »خاتم سلیمانی 
امت و ملت«،  »کاش می شد   تا به معجزه ای برخیزی«، »قاسم قاسم...بسم ا... القاصم 
الجبارین«، »تویی که نمی شناختمت«  » نوسازی با مکتب سلیمانی« و »داغ تو سرد 

نمی شود« به استقبال  دومین سالگرد شهادت شهید سلیمانی فرمانده سپاه قدس رفتند.
 شرق- این روزنامه نوشــت : دیروز تذکرات بهارستان نشینان به دولت سیزدهم با 36 
تذکر کتبی نمایندگان مجلس به رئیس جمهور و وزیران، رکورددار شد... این که این نوع 
اهرم های نظارتی تا چه میزان موفق بوده اند جای بحث و نقد جدی دارد اما حداقل اثر آن 
نشان دادن خط و نشان های بهارستان برای پاستور بوده که این روزها بعد از موج حمایت 
حداکثری مجلس از دولت ســیزدهم در حال پررنگ شدن است... حتی تذکراتی که در 
ابتدا فقط کابینه را هدف گرفته بود، با گذر زمان، رئیسی را هم بی نصیب نگذاشته است.

 کیهان-این روزنامه نوشــت: مذاکره امروز تیم مذاکره کننده نه ارزش انتخاب و تمایل 
دولت جدید، بلکه برای درآوردن ســنگی است که با ندانم کاری در چاه ویل انداخته و 
کشــور را گرفتار کرده اید. دولت جدید در همین 3 ماه چگونه توانست بدون مذاکره و 
توافق با آمریکا و با وجود تداوم تحریم های گسترده، صادرات نفتی و غیرنفتی را افزایش 
دهد، بخشــی از منابع ارزی بلوکه شده را به کشور برگرداند و 150 میلیون دوز واکسن 

وارد کشور کند.
انعکاس

همشهری آنلاین نوشــت: نماینده مردم سردشت و پیرانشهر در مجلس گفت عملکرد 
ضعیف بهرام عین اللهی، وزیر بهداشت در تحقق وعده های خود باعث شد تا استیضاح 
وی به زودی تقدیم هیئت رئیسه شود. تاکنون بیش از ۲1 نفر از نمایندگان استیضاح  دکتر 

عین اللهی وزیر بهداشت را امضا کرده اند.
 خبرآنلاین نوشــت: وزارت ارتباطات  در نامه ای خطــاب به مدیران پلتفرم های متا 
و اینســتاگرام با محکوم کردن سانســور مطالب و تصاویر مرتبط با شهید سلیمانی در 
اینستاگرام، خواســتار پایان دادن به این سانسور و بازگرداندن حساب ها و پست های 

تعلیق شده در پی اعمال این سیاست شد.
انصاف نیوز نوشــت :  علیرضا اعرافی عضو شورای نگهبان گفت: از منظر کسی که 40 
ســال با خارج از کشور ارتباط داشتم و به 100 کشور دنیا رفت و آمد داشته ام عرض 
می کنم که مباحث علمی ما در دنیا خریدار زیادی دارد ولی باید عملکرد منسجم تری 

داشته باشیم.
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پراید: 

بگو کی هستی تو ای ریزه میزه

که ریختت عین یک دونه مویزه

شنیدم این روزا برگ درخت ها

داره با دیدن نرخت می ریزه!

فرغون:

اگرچه ریزم اما اهل کارم

همین زحمت کشی هست افتخارم

دو دستم روی زانومه همیشه

به پاهای خودم من تکیه دارم

پراید : 

نه زه داری، نه بوق و نه چراغی

همیشه غرق گِل یک کنج باغی

بدون آپشن کم گندگی کن

بیا پایین بابا انگار داغی!

فرغون:

چراغ و بوق و زه، فرمون و اگزوز

خدایی آپشنن که هی می دی پز؟

گمونم جای بنزین توی باکت

یه کوفتی ریختی و کردی اوردوز

پراید :

ببین با نرخ ارز صادراتی

شدم بنده رقیب مازراتی

تموم جاده های مملکت رو

به شخصه قبضه کردم کنتراتی

فرغون :

تو قوطی و حبابی فیفتی فیفتی!

خیال کردی که ماشین دریفتی؟

برو عامو همه مردم می دونن

تو هم فرغونی اما فیس لیفتی!

 مهدی امام رضایی 

***

ای پـسته ی خـندان …!

ای پسته خندان چرا خون در دل ما می کنی

با قیمت سر به فلک، هر روز غوغا می کنی

لبهای تو خندان ولی چشم همه گریان ز تو

آخر چرا با هم وطن اینگونه بد تا می کنی

از بهر صادر کردنت قیمت نباشد اینچنین

»با دوست هم رحمی چو با دشمن مدارا می کنی«

پنهان ز انظاری ولی در ماه آخر ناگهان

با قیمت بالاتری خود را هویدا می کنی

معقول اگر کردی بها، این را بدان ای  بی وفا

در بین ما بار دگر جای خودت وا می کنی

واجب نگشته خوردنش چون نان شب، ای جان من

یاللعجب از بهره چه آن را تمنا می کنی؟

آری نخر، تا پس زند بازار این گردنکشی

با اتحاد و یکدلی ره را تو پیدا می کنی

 نجفی 

طنز

 علیرضا حائری زاده سرویس استان ها // 
استاندار یزد با تاکید بر این که بزرگترین 
مشکل امروز توسعه استان عدم تولید فکر 
جدید از یک ســو و عدم فهم مشترک از 
سوی دیگر است، گفت: هر چند به دنبال 
ایجاد نقطه اتصال بیــن نخبگان و بدنه 
جامعه و حاکمیت هســتیم ولی نگاه های 
سیاسی و حزبی همواره نگاه نخبگانی را 

وتو می کند. 
به گــزارش خبرنگار دریــا ؛ مهران فاطمی 
در نشست با اندیشــمندان اندیشکده صفای 
یزد، اظهار کرد: تاکنون بیش از 1۲0 جلســه 
نخبگانی داشــته ام تا نقطه نظرات بخش های 
مختلف را بشنوم و با رویکردهای جدیدتری 
به مســائل نگاه کنم اما همواره به دنبال ایجاد 
نقطه اتصــال بین نخبگان و بدنــه جامعه و 
حاکمیت هستیم که غلبه نگاه های سیاسی و 
حزبی تصمیمات کارشناسی را زیرسوال برده 

و نگاه نخبگانی را وتو می کند.
وی با بیان اینکه استاندار وقت محدودی دارد 
و باید با نگاهی جامع تصمیم گیری داشته باشد، 
افزود: کانالیزه شــدن مدیران از آســیب های 
جدی مدیریت است که نادانسته و ناخواسته 

این اتفــاق رخ می دهد که این مهم هزینه های 
زیادی را برای استان و کشور داشته است.

فاطمی با بیان این که فرهنگ اندیشــکده ای 
بهترین راهکار اتصــال بدنه نخبگانی با بدنه 
تصمیم گیری و حاکمیتی اســت کــه اقدام و 
اجرا را به عهده دارد، ادامه داد: اســتاندار باید 
ســرخط های بزرگی را فرهنگ سازی کند و 
افق های بلندی را مشــخص کند و سیســتم 
موجود این را اجرایی کند لذا فرهنگ سازی 
تشکیل اندیشــکده ها و حمایت از آن ها در 
حوزه هــای مختلف اقتصــادی، فرهنگی و 

اجتماعی ایفای نقش کنند.
استاندار با استقبال از تشکیل اندیشکده های 
استانی فارغ از نگاه و تفکر سیاسی و فعالیت 
درست به دور از جناح و حزب سیاسی، افزود: 
گفتمان انقلابی و مدیریت انقلابی که این روزها 
مطرح می شود وابسته به فکر و اندیشه است و 
مولفه ها و زیربنایی دارد که تعقل و تفکر است 
و در اندیشــکده ها می توان سطح عقلانیت 

شکل گرفته را دید.
وی با بیــان اینکه جامعــه نخبگانی باید با 
اندیشکده ها ارتباط داشته باشند تصریح کرد: 
از نخبگان استان دعوت دارم به اندیشکده ها 
ملحق شــوند و بدانند که ارتبــاط آن ها با 
استاندار از طریق اندیشکده ممکن خواهد بود.

فاطمی با تاکید بر اینکه خروجی اندیشکده ها 
باید در تصمیم گیری ها و اجرا در استان دیده 
شود، اظهار کرد: این موضوع انگیزه ای برای 
اندیشکده ها در استان است و احساس مفید 

بودن و اثرگذاری خــود را می بینند و حتی 
می توانند تاثیر این را در برنامه های استاندار 
هم ببینند و ارزیابی کنند.وی با اشاره به نقش 
اندیشکده ها در ترسیم مسیر توسعه یزد و لزوم 
بازنگری در گذشته یزد، ادامه داد: فکر می کنم 
باید یک یزد نوین را بر پایه تفکر و اندیشــه 
نســبت به آنچه اتفاق افتاده ترسیم و اجرایی 
کنیم که این مهم نیز به عهده اندیشکده ها است  
که در یزد اندیشــکده صفا را داریم.فاطمی با 
تاکید بر اینکه ریل گذاری اســتان به سمت 
اقتصاد دانش بنیان است و باید همه دستگاه ها 
و بانک ها هم در این زمینه نگاه ویژه داشــته 
باشند، افزود: بازنگری با سیستم کارشناسی 
اداری به نتیجه نمی رســد و بدنه کارشناسی 
اداری جامعه به تکرار افتــاده و باید حال و 
هوای خود را تغییر دهد لذا برای داشــتن یزد 
نوین به یک تغییر فکر و اندیشــه نیاز داریم.

وی بــا تاکید بر اینکه هر طــرح و برنامه ای 
که ارائه می شود لازم است پیوست فکری و 
اندیشه ای هم داشته باشد، عنوان کرد: متاسفانه 
هنوز دســتگاه های ما تفاوت ستاد راهبری 
اقتصاد مقاومتی با ســتاد تسهیل و رفع موانع 
تولیــد را هم نمی دانند و حرف های تکراری 
و البته بدون تفکر می زنند در حالیکه جلسه 
محل فکر نیســت و باید پیش از آن در مورد 
موضوع مربوطه اندیشید و با بررسی و آگاهی 
در جلسه حضور یافت.اســتاندار با تاکید بر 
اینکه امروز بزرگترین مشــکل توسعه استان 
یزد عدم تولید فکر جدید از یک ســو و عدم 

فهم مشترک از سوی دیگر است، عنوان کرد: 
کاری که اندیشــکده ها باید انجام دهند ابتدا 
تولید اندیشه و سپس ایجاد فهم مشترک است 
تا هم افزایی ایجاد شــده و به نتیجه مشخص 
رئیس  نایب  فنایی«  برسیم.»محمدحســین 
اندیشکده صفا در ابتدای این نشست با اشاره 
به فعالیت اندیشکده صفا و اقدامات انجام شده 
در این اندیشکده، اظهار کرد: باید فرهنگ تفکر 
پیش از تصمیــم را در یزد نهادینه کنیم و این 
اطمینان را به همه بدهیم که برای هر فعالیتی 
پیوست اندیشه و تفکر داشته باشیم.وی با تاکید 
بــر این که باید همه در مورد هر اقدامی تفکر 
کنند، افزود: خیلی از تصمیمات نشان می دهد 
که فعالیت های انجام شــده در هر بخشــی 
فاقد خلاقیت و نوآوری اســت و بیشتر شبیه 
به کپی کاری اســت تا حاصل اندیشه و تفکر 
باشد.فنایی با بیان این که آمادگی داریم برای 
این مهم به راه اندازی و ایجاد اندیشکده های 
دیگر در اســتان کمک کنیم، افــزود: اگر در 
تصمیم گیری ها از تصمیم سازی نخبگان بهره 
ببریم و مشارکت اندیشکده ها را داشته باشیم، 
قطعا به تصمیم گیری های بهتری خواهیم رسید 
و نتایج مطلوبتری را خواهیم داشــت.وی در 
بخش دیگری از سخنان خود، جانشین پروری 
را از رویکردهای اندیشکده در راستای اهداف 
شکلگیری برشمرد و ادامه داد: این نگاه موجب 
تقویت تفکر و اندیشــه و ترکیب با نوآوری و 
خلاقیت می شود که نتایج آن برای همه قابل 
درک و محسوس است.»حسن بلندیان« مدیر 

عامل اندیشــکده صفا هم در ادامه با اشــاره 
به اهداف شــکل گیری و ماموریت های این 
اندیشــکده، گفت: اندیشکده ها در جهان قوه 
چهارم حاکمیت هستند که ارتباط بین دانش 
و سیاست را برقرار می کنند و پلی برای رفع 
شکاف بین دانش و سیاســت هستند.وی با 
اشاره به سابقه 100 ساله تشکیل اندیشکده ها 
در جهــان، افزود: اندیشــکده صفــا، اولین 
اندیشکده مســتقل استانی در کشور است که 
بنا دارد راهکارهای اجرایی بندهای ۲4 گانه 
سیاست های ابلاغی اقتصاد مقاومتی را ارائه 
کند.بلندیان با اشاره به تولید 18 اندیشنامه در 
موضوعات مختلف در اندیشکده صفا، ادامه 
داد: بیش از 40 نشســت تخصصی تشکیل 
شــده و با مجمع تشخیص مصلحت نظام در 
خصوص تدوین ســند هفتم توسعه مشارکت 
داشــته ایم که رتبه اول را از بین ۷00 پیشنهاد 
رسیده در کشور را نیز کسب کردیم.»عباسعلی 
متوسلیان« عضو هیات مدیره این اندیشکده 
نیز با بیان این که آموزش و یادگیری به تفکر 
و اندیشه و انتقال چرخه کمک می کند، گفت: 
در صنایع سطح کشور، نخبگانی حضور دارند 
که برای رشد صنعت چندان تفکر و خلاقیت 

ندارند و اکثرا به کپی کاری روی آورده اند.
وی با بیــان این که نتیجه نبــود خلاقیت و 
تفکر، تخریب ســرمایه های مردمی ناشی از 
تصمیم گیری اشتباه است، تصریح کرد: فقط 
از پیشرفت کشورها حرف می زنیم و در عمل 
برای پیشرفت کشور کاری انجام نشده و بخش 

خصوصی که در تلاش برای این موضوع است 
مدام با موانع متعدد روبرو می شود.

»اکرم فداکار« عضو دیگر اندیشکده صفا نیز 
در این دیدار با بیان این که اندیشــکده جای 
اندیشــه ورزی است و باید برای تاثیرگذاری 
اندیشه ساز و کار داشته باشیم، اظهار کرد: اگر 
رویکرد حاکمیت در برابر اندیشکده ها منفعلانه 
باشــد تنها به تولید اندیشــه منجر می شود و 

تاثیری از از این تولید نمی بینیم.
»جواد محجوبی« مسئول میز انرژی اندیشکده 
صفا هم با تاکید بر لزوم مدیریت بر مدیریت 
منابع انسانی گفت: اگر در این زمینه موفقیت 
داشــته باشیم در سایر مقوله ها نیز به درستی 
پیــش می رویم.»محمد قویــدل« از اعضای 
اندیشکده صفا در این نشست با تاکید بر لزوم 
بهره گیری از افکار مختلف، عنوان کرد: منابع 
فکری و ایده های نویــن بهترین گزینه برای 
ســرمایه گذاری اســت که موجب قدرت و 
پیشرفت هم می شود و دنیا به این نتیجه رسیده 
که روی افکار و اندیشه ها سرمایه گذاری کند.

 حجت الاسلام صابری دیگر عضو اندیشکده 
نیز با بیان اینکه سابقه انجام بیش از ۲0 سال 
کار پژوهشی در حوزه های مختلف را دارم، 
گفت: اگر واقعا موانعی که از سوی مقام معظم 
رهبری در توســعه استان اعلام شده برداشته 
شود و دلســوزانه در جنگ اقتصادی حضور 
مسئولان را ببینیم انبوهی از مشکلات را نباید 

داشته باشیم.
وی با تاکید بر نقش مردم در عرصه اقتصادی 
افزود: بند نخست سیاســت های ابلاغی در 
خصوص مردمی شدن اقتصاد است که مورد 
تاکید مقام معظم رهبری هم بوده اما می بینیم 
که پس از ابــلاغ تاکنون اصلا توجهی به این 

موضوع نشده است.

استاندار یزد:

بزرگترین مشکل توسعه یزد عدم تولید فکر جدید است

حسن ســیلاوی سرویس اســتان ها // 
به وضعیت  با اشاره  استاندار خوزســتان 
اندیکا  زدگان  زلزله  به  پرداخت تسهیلات 
گفت: یکی از اشــکالاتی که وجود دارد، 
عدم تخصیص کمک های بلاعوض اســت. 
برخی از عشــایر، تمایلی بــه گرفتن وام 
ندارند و خانه بسیاری از این افراد، با همین 

کمک های بلاعوض نیز بازسازی می شود. 
به گزارش خبرنگار دریا ؛ صادق خلیلیان در 
نشست قرارگاه بازســازی مناطق زلزله زده 
اندیکا اظهار کرد: ان شــالله با این جلسات و 
بازدیدها همانطور که تا کنون پیشــرفت های 
خوبی را در بحــث زلزله و رفع محرومیت به 
وجود آورده اســت، بتوانیم کار را با سرعت 
بیشــتری دنبال کرده و به سرانجام برسانیم و 
شاهد این باشیم که تا قبل از پایان سال، بخشی 
از عشــایر در سکونتگاه ها و منازل مطمئن و 
استاندارد ساکن شوند.  وی افزود: خوشبختانه 

تصمیماتی که گرفته شده، تا کنون به صورت 
نسبی و به خوبی انجام شده اند. در این راستا 
تعهد تامین مایحتاج ضروری زندگی مانند قالی، 
یخچال و اجاق گاز بــرای یک هزار و 500 
خانوار تخصیص داده شد که این اقلام، زیر نظر 
فرماندار به تدریج توزیع خواهند شد.استاندار 
خوزستان عنوان کرد: این اقدام کمک مناسبی 
است. البته ایتدا باید این خانه ها ساخته شود و 
سپس این اقلام، در اختیار افراد قرار بگیرد.وی 
گفت: در خصوص مباحث مربوط به راه باید 
تصمیمی گرفته شــود تا این راه ها با توجه به 
اینکه 43 سال از انقلاب گذشته است، را تحت 
پوشش قرار دهیم و به مرحله آسفالت برسانیم 
تا با بارندگی آســیب نبیننــد و راهی مطمئن 
باشند.استاندار خوزستان تصریح کرد: بسیاری 
از افراد ساکن این مناطق، تولید کننده هستند 
و می توانند با اســتفاده از جاده، محصولات 
خود را با هزینه های کمتر برســانند و یا اقلام 

خود را با هزینه های کمتری برسانند. خلیلیان 
با اشاره به بحث آب و برق این مناطق گفت: 
در این راستا تصمیماتی گرفته شد و در قرارگاه 
زلزله این مباحث دنبال می شــوند. به حول 
قوه الهی کار با جدیت دنبال خواهد شــد.وی 
عنوان کرد: باید جلسه ای ویژه گرفته شود تا 
پا به پای بحث سکونت دائم، ساخت جایگاه 
های استقرار دام با سرعت بیشتری انجام شود.

استاندار خوزســتان افزود: یکی از اشکالاتی 
که وجــود دارد، عــدم تخصیص کمک های 
بلاعوض اســت. برخی از عشایر، تمایلی به 
گرفتن وام ندارند و خانه بسیاری از این افراد، 
با همین کمک های بلاعوض نیز بازسازی می 
شــود.وی بیان کرد: درخواست بنده این است 
افرادی که آمادگی مشــارکت در ســاخت را 
دارند و با در اختیار قرار دادن مصالح به آن ها، 
خودشان توان بازسازی را داشته باشند، این کار 
صورت بگیرد.  استاندار خوزستان بیان کرد: 

اگر بتوانیم با حضور یک ناظر فنی، استانداردها 
را نیــز در اختیار این افراد قرار دهیم، این کار 
قدمی رو به جلو خواهد بود و روند بازسازی 

نیز سرعت بیشتری خواهد گرفت.
خلیلیــان گفت: این کار کمــک می کند تا به 
صورت موازی از توان بنیاد مســکن، قرارگاه 
و بسیج ســازندگی و مردم در راستای تسریع 
بازسازی ساخت مسکن دائم و جایگاه های 
دام استفاده شود و موجب می شود خود مردم 
در بازسازی حضور داشته باشند و همه بار بر 
روی دســتگاه های دولتی که درگیر مباحث 

اداری هستند انداخته نشود.

حسن سیلاوی سرویس استان ها // فرمانده 
ســپاه ولی عصر )عج( استان خوزستان 
گفت: شهید سلیمانی به همان اندازه که بر 
حوزه های امنیتی و دفاعی تمرکز داشت در 
تلاش برای شکست تحریم های اقتصادی 

دشمن بر علیه ملت ایران بود. 
به گزارش خبرنگار دریا ؛  ســردار حسن 
شــاهوارپور در آیین گرامی داشت دومین 
سالگرد شهادت سردار حاج قاسم سلیمانی 
و ابومهدی المهندس در محل اتاق بازرگانی 
اهواز با اشــاره به ضرورت تمرکز بخش 
خصوصی کشــور برای کاهش فشارهای 
ناشــی از تحریم های ظالمانه بر علیه ملت 
ایران اظهار داشت: امروز دشمن قصد دارد 
به واسطه جنگ اقتصادی، ملت ایران و نظام 

جمهوری اسلامی را تحت فشار قرار دهد.
وی بیان داشت: رفع این تحریم ها از طریق 
اقدامات جهادی ممکن است و در این راستا 
باید سردار شهید قاسم سلیمانی را همواره 

الگو قرار دهیم. فرمانده ســپاه ولی عصر 
)عج( استان خوزســتان با تاکید بر اینکه 
فشــارهای ســنگینی از بابت تحریم های 
اقتصادی متوجه کشور است گفت: دشمن 
امروز ســفره های مردم را هدف قرار داده 
اســت و باید با پشــتکار و همکاری همه 
جانبه دولت و بخش خصوصی، این فشارها 

بی اثر شوند.
وی تصریح کرد: تلاش شهید قاسم سلیمانی، 
شکستن این تحریم ها و کاهش فشارهایی 
بود که به کشــور وارد می شود لذا همزمان 
که تمرکز وی در حوزه های امنیتی و دفاعی 
بود، ناکامی دشمن در عرصه تحریم ها را نیز 

مورد توجه قرار داده بود.
سردار شاهوار خاطرنشان کرد: امیدواریم با 
الگو قراردادن آرمان های سردار دلها توسط 
فعالان اقتصادی کشور، شاهد بی اثرکردن 
ایران  برعلیــه مردم  اقتصادی  تحریم های 

باشیم.

فرمانده سپاه خوزستان: 
رویکرد شهید سلیمانی شکستن تحریم ها بود

استاندار خوزستان عنوان کرد

عدم تخصیص کمک بلاعوض به زلزله زدگان اندیکا

علیرضا حائری زاده سرویس استان ها //همزمان با 
سالگرد شهادت سردار دلها شهید حاج قاسم سلیمانی، 
آیین گلریــزان »مهر فاطمی« بــا حضور جمعی از 

نیکوکاران و مسئولین استان یزد برگزار شد. 
به گزارش خبرنگار دریــا ؛ در این آیین که به همت 
مرکز نیکوکاری امام هشــتم )ع( متشکل از کارکنان 
صنعت آب و برق استان و با همکاری ستاد دیه استان 
یزد و به میزبانی سالن شهید عباسپور برق منطقه ای 
و با حضور فرماندار استان ، مدیر کل زندانها و نایب 
رئیس هیئت امناء ســتاد دیه استان ، مدیر کل کمیته 
امداد امام خمینی ) ره ( و جمعی از مسئولین اداره کل 
زندانها و صنعت آب و برق اســتان برگزار شده بود، 
نیکــوکاران و خیرین مبلغ 3 میلیارد و  500 میلیون 
ریال را به آزادی زندانیان جرائم غیر عمد اهدا و زمینه 

آزادی 5 محکوم مالی از زندان فراهم شد.
»سید مســعود عظیمی« مدیر عامل ستاد دیه استان 
یزد ضمن گرامیداشت یاد و خاطره شهید سردار حاج 
قاسم سلیمانی گفت: رشادت ها و اخلاق نیکوی این 
بزرگ مرد او را به عنوان یک اســطوره در منطقه و 
جهان اســلام معرفی کرده که در تمامی کشــورهای 

اسلامی از او به نیکی یاد می شود.
وی افزود: بیانات و ســخنان ارزشــمند این شهید 
بزرگــوار در زمینه های مختلف سیاســی اخلاقی و 
اسلامی راهبردی است و در بسیاری موارد نقشه راه 
محسوب می شود.وی ضمن تقدیر و تشکر از زحمات 
مرکز نیکوکاری امام هشتم ) ع ( به دلیل همکاری با 
ستاد دیه استان در برگزاری آیین گلریزان مهر فاطمی 
گفت : در تلاشیم تا با کمک خیرین و نیکوکاران در 
این آییــن زمینه آزادی محکومینی را از زندان فراهم 
نماییم که به دلایل غیر عمد و تنها به دلیل بدهی مالی 

در زندان تحمل حبس مینمایند .
عظیمی در ادامه گفت: ستاد دیه یک موسسه خیریه 
غیر تجاری و  غیر انتفاعی و مردمی است که رسالتش 
رســیدگی به آزادی زندانیان جرائم غیر عمد است و 
در کنار این مهم در راســتای فرهنگ ســازی جهت 
جلوگیری از ورود افراد بــه دلایل محکومیت های 
مالی به زندان تلاش میکندکه بزرگترین حامی و همراه 
در اجرای این برنامه ها صدا و سیمای مرکز استان و 
سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری  است 

که در بیشتر ایام سال در ساخت و پخش برنامه ها با 
ستاد همکاری میکنند .  مدیر نمایندگی ستاد دیه استان 
در ادامه به ارائه آمار و عملکرد این ســتاد پرداخته 
و گفت : از ابتدای ســال جاری تا کنون تعداد  146 
مددجو جرائم غیر عمدبا کمک خیرین و نیکوکاران 
از زندانهای اســتان آزاد و به آغــوش خانواده خود 
بازگشتند .این مسئول در ادامه تصریح کرد : مبلغ بدهی 
این مددجویان مبلــغ 580 میلیارد ریال بود که مبلغ 
4۷۲  میلیارد ریال توسط اعضاء کمیته صلح و سازش 
ستاد دیه استان از شکات گذشت رضایت مندانه اخذ 
گردیده  و مابقی این مبلغ از منابع این ســتاد شامل 
کمک های خیرین و نیکوکاران نوعدوست و تسهیلات 
بانک های عامل مبلغ 108 میلیارد ریال به حســاب 
سپرده دادگستری واریز و زمینه آزادی این  146 نفر 

و بازگشت آنها به آغوش گرم خانواده فراهم گردید.
وی با تشــریح وضعیت قضایی این مددجویان گفت 
: از این تعداد محکوم آزاد شــده از زندان تعداد 103 
مددجو مربوط به محکومین مالی ، تعداد 18 مددجو 
محکــوم پرداخت نفقه ، تعــداد 13 مددجو محکوم 
پرداخــت مهریه  و تعداد 1۲ محکــوم پرداخت دیه 
غیر عمد شامل تصادفات رانندگی و حادثه کارگاهی 
بودند.عظیمــی در پایان گفت : هــم اکنون تعداد ۷1 
مددجو در زندانهای استان هستند که برای آزادی آنها 
مبلغ 4۲ میلیارد تومان نیاز است که برای آزادی چشم 

انتظار کمک نیکوکاران و خیرین هستند .
»ابوالفضل اسدی« رئیس شورای هماهنگی مدیران 

وزارت نیرو در اســتان یزد نیز ضمن عرض تسلیت 
به مناسبت ایام فاطمیه و گرامیداشت سالروز شهادت 
ســردار دلها شهید حاج  قاسم ســلیمانی، گفت: این 
شهید والا مقام با ایثارگری هایش به تمام مردم درس 

آزادگی و از خود گذشتگی داد.
وی گفت: این آیین به همت مرکز نیکوکاری امام هشتم 
) ع ( برگزار گردیده که متشکل از کارکنان صنعت آب 
و برق استان یزد است که این مرکز از زمان تاسیس تا 
کنون اقدامات بسیار شایسته ای را در راستای کمک 
به افراد نیازمند نموده و در این نوبت نیز این مرکز اقدام 
به برگزاری آیین گلریزان ویژه آزادی زندانیان جرائم 

غیر عمد نموده است.
این مســئول با اشاره به فرمایشــات رسول اکرم در 
خصــوص کمک به همنوع گفت : تمــام تلاش این 
مجموعه و کارکنان صنعت آب و برق استان این است 
تا بتوانیم در این آیین بندی را از دستان یک محکوم 

مالی باز کرده و زمینه ساز آزادی وی باشیم.
در حاشــیه ی این برنامه از خانواده شهید سید علی 
اصغر میرعزآبادی شــهید هشت سال دفاع مقدس و 
شهید مدافع سلامت مریم خزل پور با اهدای یادبودی 
از سوی مرکز نیکوکاری امام هشتم )ع( تجلیل به عمل 
آمد. اجرای ســرود توسط گروه میعاد ، اجرای برنامه 
خوانندگی توسط شاعر و خواننده انقلابی صادق آتشی 
و مداحی از جمله برنامه های اجرا شده در این آیین 
بود و حضور خادمین رضــوی رنگ و بوی معنوی 

خاصی به این آیین بخشید .

آزادی ۵ محکوم مالی یزدی در آیین گلریزان "مهر فاطمی"

حسن ســیلاوی سرویس استان ها // 
رئیس اداره اســتعدادهای درخشان و 
دانش پژوهان جوان اداره کل آموزش و 
پرورش خوزستان با اشاره به در اختیار 
قرار دادن محتوای دروس سمپاد برای 
ترتیب  بدین  گفت:  دانش آموزان،  همه 
هر دانش آموزی که به هر دلیلی نتواند 
وارد مدارس ســمپاد شــود، می تواند 
حداقل از فرآیند تدریس این مدارس 
برخوردار شــود که در توسعه عدالت 

آموزشی موثر خواهد بود. 
به گــزارش خبرنگار دریــا ؛ جمال 

با اشــاره به ارائه درس های  حیدری 
متوســطه مدارس ســمپاد برای همه 
گروه های  کــرد:  اظهار  دانش آموزان، 
آموزشی سمپاد اســتان خوزستان از 
چندین سال پیش تشــکیل شده اند و 
محتوا تولیــد می کنند که این محتوا در 
اختیار ســایر دانش آمــوزان از جمله 
دانش آموزان مناطق محروم قرار خواهد 
گرفت. این محتواها شامل همان دروس 
رســمی وزارت آموزش و پرورش و 

طبق برنامه کلی تدریس است.
وی افزود: البته این محتواهای درســی 

در سطحی بالاتر تدریس می شوند که 
برای غنی سازی مدارس است؛ هدف از 
ایــن کار در اختیار قرار دادن امکانات 
یکسان برای دانش آموزان همه مناطق 
از جمله دانش آموزان مســتعد مناطق 

محروم است.
رئیس اداره اســتعدادهای درخشان و 
دانش پژوهان جوان اداره کل آموزش و 
پرورش خوزستان گفت: ارائه محتوای 
آموزشــی مدارس ســمپاد به ســایر 
دانش آموزان در راستای اجرای عدالت 
آموزشی و استفاده همه دانش آموزان از 

کیفیت آموزشی بهتر است و بدین ترتیب 
هر دانش آموزی که به هر دلیلی نتواند 
وارد مدارس ســمپاد شــود، می تواند 
حداقل از فرآیند تدریس این مدارس 
برخوردار شــود که در توسعه عدالت 

آموزشی موثر خواهد بود.
وی افزود: این کار سال گذشته نیز انجام 
شد اما امسال با قوت بیشتری خواهد 
بود. محتواهای تولیدشــده جمع بندی 
می شوند و از طریق سایت مدارس و یا 
سایت سازمان ملی پرورش استعدادهای 

درخشان بارگذاری خواهند شد.

اصل مجوز کسب  به شماره 194اعتبار 92/9/22 بنام احمداسدی  
فعالیت صنفی فروشندگان موادغذایی و بهداشتی ) سوپرمارکت 
بهاره( واقع در منطقه آزاد قشم . مجتمع تجاری فردوسی پلاک 

2025 مفقود و از درجه اعتبار ساقط می باشد 

مفقودی

  

علیرضا حائری زاده سرویس استان 
ها //نماینده ولی فقیه در استان و امام 
جمعه یزد گفــت: رفتار عدالت گونه 
باید اولویت کارمندان و مســئولان 

ادارات در برخورد با مردم باشد. 
به گزارش خبرنــگار دریا ؛ آیت الله 
محمدرضا ناصری در دیدار شهردار 
و اعضای شورای شــهر یزد افزود: 
مســئولان و کارمندان دستگاه های 
اداری و شــهرداری ها بایــد اصول 
برخورد با مردم به ویژه اصول رفتار 
عدالت گونــه را به کار بگیرند و در 
این صورت است که می توان از مردم 

انتظار همکاری داشته باشیم.
وی ادامه داد: یکی از مسائل مهم در 
جذب و تأمین بودجه، خدمت بیشتر 
به مردم است و باید برای مردم کار 
انجام شود تا از آنها انتظار همکاری 
و همراهی داشته باشیم و این همان 
توصیه ای است که حضرت علی)ع( 

به مالک اشتر  داشته اند.
امام جمعه یــزد اظهار کرد: وقتی به 

مردم خدمات ارائه شود و سرمایه و 
کار آنها معطل نماند رغبت و انگیزه 
بیشتری برای همراهی با دستگاه ها و 
نهادها خواهند داشت بنابراین تلاش 
کنید مــردم را در انجام امور اداری، 

دریافت پروانه معطل نکنید.
ناصری با تاکید بر اینکه فرزندان ما 
باید قدرت تشخیص خوب و بد را 
از یکدیگر داشــته باشند افزود: این 
قدرت تشخیص باید از زمان کودکی 
در افراد ایجاد شود تا بتوانند خوب و 
بد، حق و باطل را تشخیص داده و در 

دام دشمن گرفتار نشوند.
محی الدینی  ابوالقاســم  همچنیــن 
شــهردار یزد گفت: از زمان شروع 
به کار مدیریت جدید در شهرداری 
و با تصویب و هماهنگی شــورای 
شهر بنا بر این گذاشته شد که عمده 
پروژه های نیمه تمام پراکنده در سطح 

شهر تکمیل شود.
وی افزود: تاکید مــا بر این بود که 
امسال پروژه جدید عمرانی در سطح 

شهر شروع نکنیم و اعتبارات موجود 
را به سمت تکمیل پروژه هایی ببریم 
که در حال حاضر با پیشــرفت های 
فیزیکی مختلفی در ســطح شــهر 
پراکنده هستند و در صورتی که همین 
طور به حال خود رها شــوند کم کم 

کارایی خود را از دست می دهند.
شــهردار یزد بیان کرد: سال آینده 
بخشی از بودجه را برای تکمیل سایر 
پروژه های نیمه تمام سطح شهر قرار 
دهیم و بخش دیگر آن را به ســمت 
پروژه های مورد نیاز و درخواســت 
مردم که با نیازســنجی های صورت 
آن مشخص  انجام  گرفته، ضرورت 

شده است ببریم.
محی الدینی گفت: سازمان فرهنگی 
اجتماعی ورزشی شهرداری در 14 
راهبرد برنامه ریــزی جدیدی انجام 
داده و تقریبا مسیر جدیدی در عرصه 
فرهنگی، اجتماعی و ورزشی در آن 
سازمان ریل گذاری شده و انشاالله در 

سال آینده به مرحله اجرا می رسد.

امام جمعه یزد: 
کارمندان ادارات، عدالت گونه با مردم برخورد کنند

رئیس اداره استعدادهای درخشان و دانش پژوهان جوان خوزستان:  

محتوای دروس سمپاد در اختیار همه دانش آموزان قرار می گیرد

اصل مجوز کسب  به شماره 16002اعتبار 97/4/14 بنام 
احمداسدی  فعالیت صنفی فروشندگان پوشاک بانوان )مرصاد(  
واقع در منطقه آزاد قشم بندردرگهان . مجتمع تجاری مروارید   

پلاک  36و 86 مفقود و از درجه اعتبار ساقط می باشد

مفقودی

اصل مجوز کسب  به شماره15293 اعتبار 97/9/13 بنام حمید 
مردانی  فعالیت صنفی فروشندگان پوشاک عمده  بانوان ) تکنور1(  
واقع در منطقه آزاد قشم بندردرگهان . مجتمع تجاری نخل   پلاک 

007  _ 182مفقود و از درجه اعتبار ساقط می باشد 

مفقودی
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فرهنگ وهنر

مدیر امور سینماهای جشنواره فیلم فجر خبرداد 
امروز؛ اعلام اسامی سینماهای جشنواره چهلم 

  سرویس فرهنگی // مدیر امور سینماهای جشنواره فیلم فجر گفت: 
اسامی ســینماهای نمایش دهنده آثار چهلمین جشنواره فیلم فجر روز 
چهارشنبه 15 دی ماه اعلام می شود. محمدرضا فرجی درباره چگونگی 
اکران فیلم های جشــنواره در سینماهای کشور گفت: امسال برای اولین 
بار شــیوه نامه ای برای اکران فیلم ها در سینماها تدوین و منتشر شد که 
قابل توجه فعالان این عرصه واقع شد.او ادامه داد: بر اساس این شیوه نامه، 
نسبت به بررسی و رایزنی با ســینماهای موردنظر اقدام شد و تا امروز 
اسامی سینماهای اکران فیلم های چهلمین جشنواره فیلم فجر را به صورت 
رسمی اعلام خواهیم کرد.مدیرکل نظارت بر عرضه نمایش فیلم سازمان 
سینمایی گفت: به واسطه شیوه نامه سینماهای چهلمین جشنواره فیلم فجر، 
بسیاری از سینماداران متوجه شدند که سالن های سینمای آنها باید چه 
ویژگی های داشته باشــد. به همین دلیل، آنها بر اساس معیارها، تلاش 
کردند تا کمبودها را مرتفع و استانداردها را رعایت کنند تا شرایط اکران 
آثار جشــنواره و میزبانی از مخاطبان را به دست بیاورند.فرجی با بیان 
این که این شــیوه نامه از آغاز به کار جشــنواره چهلم بر روی خروجی  
اطلاع رسانی سایت جشنواره قرار گرفت، عنوان کرد: امیدواریم با تدوین 
چنین شــیوه نامه ای، شرایط برگزاری شــکل دقیق تری بگیرد و به نظر 

می رسد این شیوه نامه برای جشنواره تبدیل به کار ماندگاری شود.

با حضور ۴۰ بانوی خوشنویس
خطبه فدکیه در بوستان فدک کتابت می شود

  ســرویس فرهنگی // همزمان با شــهادت حضرت فاطمه )س(، با 
حضور 40 خوشنویس فوق ممتاز زن در شهر تهران و همچنین اساتید 
خوشنویسی چون الهه خاتمی و علی علی، خطبه فدکیه در بوستان فدک 
کتابت می شود. سعید رنجبریان، مدیر فرهنگی و هنری منطقه 8 و رئیس 
فرهنگسرای گلستان گفت: »کتابت خطبه فدکیه با عنوان »صریر فدک« 
توسط 40 بانوی خوشنویس فوق ممتاز شهر تهران، اساتید خوشنویس 
و نقاشی خط با مشــارکت انجمن خوشنویسان شهر ری امروز15 دی 
ماه ســاعت 14 در خانه فرهنگ فدک برگزار می شود.« وی اضافه کرد: 
»گرامیداشت ایام شهادت حضرت فاطمه زهرا )س( و با تاکید بر سخنان 
حضرت فاطمه )س( در باب خطبه فدکیه خطاب به غاصبان خلافت و 
انتقال پیام در قالب هنر و به زبان خوشنویســی، از جمله اهداف برنامه 
»صریر فدک« است.« الهه خاتمی متولد ســال 1338 در تهران است. 
وی به عنوان اولین خانم اســتاد در خط نستعلیق، دارای مدرک استادی 
از انجمن خوشنویســان ایران بوده و عناوینی از قبیل عضویت و دبیری 
انجمن خوشنویسان شــمیرانات، عضو هیئت تشخیص اوراق امتحانی 
انجمن خوشنویسان ایران و داوری جشنواره های مختلف خوشنویسی 
را درکارنامــه هنری خــود دارد.علی علی از ســال 1358 در انجمن 
خوشنویسان ایران تحت تعلیم استاد غلامحسین امیرخانی قرار گرفتند و 
از سال 1359 به عنوان مدرس رسمی انجمن خوشنویسان مشغول فعالیت 
شــد. او در طول 40 سال فعالیت توانستند حدود ۲00 شاگرد ممتاز را 
تربیت کنند، شرکت در چندین نمایشگاه خوشنویسی و آلبوم بهانه بهار از 
جمله فعالیتهای این هنرمند است.خانه فرهنگ فدک به نشانی میدان هلال 

احمر، خیابان گلستان، جنب بوستان فدک است.

خبر

خلیلی  امیرحسین   // فرهنگی  سرویس 
کارگــردان مســتند »1012« با موضوع 
تشــییع پیکر تاریخی سردار سلیمانی، 
عنوان کرد کــه در آن روز همه در بهت 

بودند و بی صدا می گریستند. 
امیرحسین خلیلی کارگردان مستند »101۲« 
بــا موضوع تشــییع پیکر تاریخی ســردار 
سلیمانی، درباره این مستند توضیح داد: مسئله 
اصلی ما در این مستند توجه به حضور مردم 
به ویژه در تشــییع پیکر سردار در کرمان بود. 
تیــپ و کاراکتر آدم هایی که در این مراســم 
حضور داشــتند و جزئیاتی که این مراسم را 
تبدیل به یک آئین کــرده بود. تنوع موجود 
در جمعیت برای مان حائز اهمیت بود. تلاش 
کردیم از دل این جزئیات به فرامتنی برســیم 

که در قالب نریشــن در مستند از آن استفاده 
کرده ایم. وی افزود: براســاس دیده هایی که 
داشــتیم تلاش کردیم به فرامتنی متناسب با 
علقــه مردم کرمان به حاج قاســم و تعصبی 
که روی این شخصیت داشتند، برسیم. مسئله 
مردم هم از این جنبه در مستند ما مورد توجه 
قرار گرفته است که بیشتر شاهد یک سکوت 
و بهت بودیم. این بهت بیشتر از صحبت های 
بعضاً کلیشه ای از جنس توصیف حاج قاسم، 
حائز اهمیت بود. آدم ها در ساعات اولیه پس 
از انتشــار خبر، غمگین بودند و بیشتر شاهد 
بهت و نوحه سرایی های جمعی و محلی بودیم. 
به همین دلیل در مســتند هم خیلی ســراغ 

صحبت مستقیم با مردم نرفتیم.
داغ شهادت سردار در اینجا مضاعف بود

خلیلــی دربــاره تجربه شــخصی خود از 
مشــاهداتی که حین حضور در مراسم بدرقه 
حاج قاسم داشته است، اظهار کرد: به طور کلی 
در سراســر ایران جنبه قهرمانی و ملی برای 
سردار ســلیمانی قائل بودند، در کرمان اما به 
دلیل آنکه بســیاری از دوستان زمان جنگ 
سردار ساکن این منطقه بودند، ایشان در زمان 
حیات و به رغم مشغله هایی که داشتند، مدام 
به کرمان سرمی زدند و این مسئله باعث شده 
بود فتوت و مردانگی ایشــان برای مردم این 
منطقه ملموس تر باشد. این مسئله داغ شهادت 
سردار را برای مردم کرمان، مضاعف کرده بود. 
کمااینکه سردار سلیمانی هم نسبت به مردم این 
خطه توجه ویژه داشت و در وصیتنامه اش هم 
خواست که در همین منطقه در کنار سربازان 
سپاه ثارالله به خاک سپرده شود. وی ادامه داد: 
در مجموع رابطه قلبی عجیبی میان مردم این 
منطقه و حاج قاسم وجود داشت که بروزش 
را در بی صدا گریه کردن مردم شــاهد بودیم. 
آن روز بدون آنکه کســی سخنی بگوید و یا 
اتفاق ویژه ای رخ دهد، مردم گریه می کردند. 

پیش از آن به کرمان سفر نکرده بودم و در آن 
سفر متوجه شدم که اهالی این منطقه چه افراد 
محجوب و آرامی هستند. بدرقه حاج قاسم در 
کرمان از این زاویه شــاید خاص ترین مراسم 

تشییع در میان شهرهای مختلف بود.
 حادثه تلخی که داغ خانواده سلیمانی 

را مضاعف کرد
این مستندساز درباره مواجهه مردم کرمان با 
خانواده شهید سلیمانی در روزهای بدرقه این 
شــهید هم توضیح داد: بعد از حوادث تلخی 
که در روز تشییع پیکر سردار در شهر کرمان 
اتفاق افتاد و منجر به فوت برخی هم وطنان مان 
شد، به چشم خود می دیدیم که داماد و دختر 
سردار سلیمانی بســیار از مردم عذرخواهی 
می کردنــد و به صــورت رو در رو با مردم 
هم دردی می کردند. این اتفــاق داغ خانواده 

سلیمانی را هم مضاعف کرد.
وی ادامــه داد: ما تلاش کردیم در دل روایت 
مستندمان اشاره ای به این ماجرا داشته باشیم. 
حین ضبط تصاویر برای مســتند، حدوداً در 
فاصلــه 500 متری محل وقــوع آن حادثه 

تلخ حضور داشــتیم. خودمان هــم در آن 
شــرایط تحت فشار شــدیدی قرار داشتیم. 
آنقدر جمعیت در آن شــرایط متراکم بود که 
اصــلًا متوجه اطراف نمی شــدیم. از آنجایی 
که شرایط مان به واسطه همراه داشتن دوربین 
حاد شــده بود، تلاش کردیــم از کوچه پس 
کوچه ها خودمان را نجــات دهیم. بعد که به 
گلزار رســیدیم، خبر تلخ حادثه را شنیدیم. 
تصاویر منتشر شــده هم بسیار دردناک بود. 
به این عزیزان هیچ گاه پرداخته نشد و مقصر 
این حادثه هم متأســفانه مشخص نشد. ما از 
برخی تصاویر موبایلی کم کیفیت از این حادثه 
در مستند استفاده کردیم. متأسفانه تعدادی از 
عزیزان در این حادثه بر اثر فشــار جمعیت 

جان خود را از دست دادند.
کارگردان مســتند »101۲« درباره مراســم 
تشییع سردار در دیگر شهرها هم اظهار کرد: 
تمرکز ما در این مســتند بر بدرقه سردار در 
شــهر کرمان بود اما در بخش هایی به مراسم 
تشییع سردار در تهران و اهواز هم می پردازیم. 
چراکه در آن شهرها هم ماجراهایی رقم خورد 

که مــا آن را ضبط کرده بودیــم. خانمی در 
گلزار شهدای کرمان حضور داشت که اصالتاً 
گیلانی بود و سر مزار به صورتی ناخودآگاه و 
بدون هماهنگی با یکی از بستگانش در تهران 
تماس گرفت که در مراسم تشییع تهران حضور 
داشــت. در تدوین احساس کردیم چه خوب 
است که بخشی از مراسم تهران را هم در این 
مستند داشته باشــیم که از تصاویر آرشیوی 
استفاده کردیم. وی افزود: درباره مراسم تشییع 
سردار در شهر اهواز هم به واسطه کمک های 
حاج قاسم به مردم در ماجرای سیل فروردین 
98، این بار شاهد سیل جمعیت بدرقه کنندگان 
در دی ماه 98 بودیم. این ارجاع را در مستند 
مورد اســتفاده قرار دادیــم. خلیلی در پایان 
دربــاره جذاب ترین تجربه خود در مســیر 
ساخت این مستند هم مطرح کرد: حضور در 
گلزار شهدای کرمان تجربه جذابی بود. مردم 
و جوانان کرمــان ارتباط خاص و ویژه ای با 
شــهدای گلزار دارند و به صورت متداول بین 
آن ها مطرح اســت که شهدای گلزار حاجت 
می دهند. از خوشــبختی ما و شاید به واسطه 
نگاه ویژه خود حاج قاســم به مستند ما بود 
که در لحظه آماده ســازی مزارشــان، آنجا 
حضور داشتیم و تصویربرداری کردیم. ضبط 
تصاویر آماده سازی مزار حاج قاسم به صورت 
انحصاری برای گروه ما میسر شد که توانستیم 

در این مستند از این تصاویر استفاده کنیم.

خاص ترین مراسم تشییع »حاج قاسم«؛

 وقتی مردم بی صدا می گریستند

ســرویس فرهنگــی // در هفته ای که   
گذشت، تعدادی از خوانندگان موسیقی 
پــاپ به روی صحنه رفتنــد و در تالار 
وحدت هم ارکسترهای حضوری پس از 
حدود دو سال از شیوع کرونا، برگزار شد 
ولی در هفته پیش رو خبری از برگزاری 
کنسرت نیست و بلیط فروشی ها نشان 
می دهد که اجراها از حدود 10 روز دیگر 

از سرگرفته خواهند شد. 
در ادامــه نگاهــی خواهــد داشــت بــه 
کنســرت هایی که از ۲۲ دی ماه در تهران و 
خارج از ایران به روی صحنه خواهند رفت. 
۲۲ دی ماه ـ مهدی احمدوند در دو ســانس 
با قیمت بلیط  تا ســقف 395 هزار تومان در 
سالن همایش ایرانیان، حسین صفامنش در 
یک ســانس در تالار وحدت با قیمت بلیط 
تا ســقف 300 هزار تومان و مسیح و آرش 
در سالن وزارت کشــور در یک سانس با 
سقف قیمت بلیط 395 هزار تومان به روی 
صحنه خواهند رفت.علیرضا طلیســچی و 
بهنام بانی ۲3 دی ماه به ترتیب در سالن های 
مرکز همایش های برج میلاد و ســالن میلاد 
نمایشــگاه بین المللی تهران در دو ســانس 
با ســقف قیمت 395 هزارتومان برگزاری 

کنسرت خواهند داشت. کنسرت گروه سینا 
ذکایی ۲8 دی ماه در یک ســانس با سقف 
قیمت ۲50 هزار تومــان در تالار وحدت 
برگزار می شود. ارکستر سمفونیک تهران نیز 
به رهبری نصیر حیدریان در هفتم و هشــتم 
بهمن ماه با سقف قیمت بلیط ۲00 هزار تومان 
در تالار وحدت میزبان مخاطبان خواهد بود.
پــرواز همای نیز از 30 دی تا یکم بهمن در 
چهار سانس با سقف قیمت بلیط 380 هزار 
تومان در ســالن همایــش ایرانیان به روی 
صحنه می رود. همچنین اجراهای ارکســتر 
اقوام ایرانی هیژان 30 دی در تالار وحدت، 
گروه آوای تبری سوم بهمن در تالار وحدت، 
بهنام بانی در سالن لوکس اکومال کرج، آرش 
و مسیح ســالن وزارت کشور، آرون افشار 
و بابک جهانبخــش در مرکز همایش های 
برج میلاد تهران در لیست برنامه هایی قرار 
گرفته اند که جزئیات بیشتر برگزاری آنها به 
زودی اعلام خواهد شد. البته شهرام ناظری 
۲6 مارچ در ســالن فیلارمونیک پاریس و 
همایون شجریان به همراه گروه »سیاوش« 
19 مارچ در بروکسل بلژیک، ۲۲ مارچ در 
لاهه هلند و ۲6 مارچ در پاریس فرانسه به 

روی صحنه می روند. 

کدام کنسرت ها به روی صحنه می روند؟
سرویس فرهنگی // تهیه کننده و کارگردان 
برنامه »تاک« بــا تاکید بر اینکه برنامه اش 
همواره بــر روحیه ای قوی اشــاره دارد از 
ساخت سری جدید برای ایام نوروز خبر داد. 
برنامه ای تحــت عنوان »تاک« بــا رویکرد 
امیدبخشی و ارائه ایده های موفق به تازگی بر 
روی آنتن شــبکه دو قرار گرفته است. اجرای 
این برنامه تلویزیونی بر عهده داریوش کاردان 
است.این برنامه با موضوع پرداختن به سبک 
زندگی ایرانی ـ اســلامی، در ۲6 قسمت 50 
دقیقه ای تهیه و تولید شده که در آن تجربیات 
و سخنان افراد موفق کشورمان در عرصه های 
هنری، پزشکی، اجتماعی و ... توسط خودشان 
بیان می شود تا مردم با مشکلات و موانعی که 
این افراد با آن روبه رو بوده اند تا به جایگاه فعلی 
خود برســند، آشنا شوند. مریم السادات نوابی 
نژاد، تهیه کننــده برنامه »تاک« در توضیحاتی 
درباره این برنامه گفت: پیــش از این برنامه، 
کارگردانــی برنامه های »ماه عســل«، »هزار 
داســتان«، »مکث« و »محاکات« را بر عهده 
داشتم اما همیشــه به یک برنامه تلویزیونی با 
محتوای سخنرانی های امیدبخش و انگیزشی 
)تدکس( فکر می کردم، درواقع روایتی از قصه 
افرادی که از یک بزنگاه خاصی عبور کرده اند 
و در این مسیر با وجود سختی ها و ناملایمت ها 

به فتح قله موفقیت رسیده اند.
وی خاطرنشــان کرد: بعــد از برنامه »ماه در 
می زند« شــبکه دو ســیما، ماه محرم و صفر 
با مضمون قصه های اجتماعی، ایده ســاخت 
برنامه ای با روایت تدکس TEDx از آدم های 
موفق در ذهنم شکل گرفت. شنیدن راهکارها 
و اینکه برای حال خوبی که دارند چه اقداماتی 
انجام دادند نیز یکــی از کلیدی ترین اهدافی 
بود که دنبال می کردم.کارگردان برنامه »تاک« 
همچنین اظهار کرد: شــاید برخی از جوانان 
امروز با بهانه هایی به دنبال رفع مســئولیت از 
خود و انداختن کاســتی ها به شرایط موجود 
باشند اما در این برنامه داستان زندگی جوانانی 
را می شــنوند که برای رســیدن به اهداف و 
آرزوهایشان با موانعی مواجه شده اند و داستان 
موفقیت و شکست هایشــان با زبانی ساده و 
صمیمی برای بینندگان آموزنده است.او ادامه 
داد: هــدف »تاک« علاوه بــر دعوت از افراد 
موفــق در حوزه های مختلف، تاکید بر روحیه 
قوی و پشتکار آنهاست که با هدایت نویسندگان 
برنامه، لحظه های مهم تصمیم گیری و سرنوشت 
ساز را از زبان خودشان بشنویم. درواقع تاک 
به معنی بالارونده، رشد و تعالی است.نوابی نژاد 
همچنین تاکید کرد: در هر قســمت از برنامه، 
دو مهمان داریم کــه در کنار داریوش کاردان، 

از مجریان باسابقه تلویزیون قصه زندگی خود 
را بازگو می کنند و در بســیاری موارد  برخی 
باورهای نادرست را اصلاح می کند. به عنوان 
مثال ما در یکی از قســمت هــای برنامه از 
یک راهنمای گردشگر دعوت کردیم تا نحوه 
درست سفر کردن را از زبان وی بشنویم. اینکه 
چگونه می توان با هزینه های کم ، مکان هایی 
را برای ســفرهایمان انتخاب و مدیریت هزینه 
کنیــم و ارائه راهکارهایی که می تواند اهمیت 
ســفر را به بســیاری از ما یادآوری کند.وی 
در ادامه صحبت هایش عنــوان کرد: در واقع 
مثال زدن از آدم های موفق، مســیر راه را به 
ما نشــان می دهد و با شنیدن داستان زندگی 

اینگونه افراد، هر کسی به زعم خود می تواند 
برداشــت های متفاوتی داشته باشد و راه خود 
را پیدا کند.نوابی نــژاد در عین حال از تهیه و 
تولید ویژه برنامه »تاک« برای نوروز خبر داد 
و گفت: در ویژه برنامه نوروز 1401 مهمانان 
برنامه، سخنرانی های امیدبخش خود را بیان 
می کنند و با توجه به حال و هوای ایام نوروز 
با آن ها معاشــرت خواهد شد.برنامه »تاک« 
کاری از گروه خانواده شــبکه دوسیماست که 
به تهیه کنندگی مریم الســادات نوابی نژاد تهیه 
و با اجرای داریوش کاردان همراه است. تاک 
چهارشــنبه ها ساعت ۲3 و 30 دقیقه به روی 

آنتن شبکه دو می رود.

طرح: بیتا هوشنگی

داریوش کاردان و اجرای یک برنامه انگیزشی در تلویزیون

ســرویس فرهنگی // ضرغامی گفت: بافت 
تاریخی مشــابه بافت فرســوده نیست و 
نمی شود، بولدوزر گذاشت و همه را صاف کرد.

عزت الله ضرغامــی وزیر میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی، در سفر استانی 
خود به قم در جمع خبرنگاران گفت: کسانی 

کــه فکر می کنند »بافت تاریخی« مشــابه 
»بافت فرســوده« است و می شود، بولدوزر 
گذاشت و همه را صاف کرد و بنا های جدید 

ساخت، حتماً اشتباه می کنند.
او تاکید کــرد بافت تاریخی، بافت تاریخی 
است و بافت فرسوده هم بافت فرسوده. نظر 

کارشناسی وزارت میراث فرهنگی و قوانین 
ثبتی ارزش گذاری  یک بنا را شخص می کند.
بــه گفته ضرغامی، مقرر شــده با توجه به 
محوطه هایی  در  رئیس جمهور  توصیه های 
که به عنوان بافت تاریخی ثبت شده اند، اگر 
بنا های مشهور تاریخی وجود دارند، آن ها را 

با قوانینی که داریم حفظ کنیم. بافت تاریخی 
یک ارزش بســیار جدی و روشن است که 
)وزارت( میراث فرهنگی به حسب مأموریت 
و با همه وجــود و همچنین دولت از بافت 
تاریخــی و میراث فرهنگی باید حفاظت و 

حمایت کند.

وزیر میراث فرهنگی:

بافت تاریخی را نمی شود با بولدوزر صاف کرد

  

سرویس فرهنگی // عناوین کتاب با توزیع کاغذهای 
یارانه ای در آذرماه،  با افزایش قابل توجهی روبرو شد و 
از متوسط هفت هزار نسخه در ماه های اخیر به بیش از 

11 هزار نسخه رسید. 
آمارهای نشر در آذرماه نشان می دهد که11 هزار و 5۷6 
عنوان کتاب منتشر شده است که از این تعداد هفت هزار و 
۲۷۷ عنوان تألیف و سه هزار و  ۲99 عنوان ترجمه بوده 
است. ناشران تهرانی هشت هزار و ۲3۲ کتاب و ناشران 
شهرســتانی سه هزار و 344 عنوان کتاب منتشر کرده اند. 
شــمار کتاب های چاپ اول هفت هزار و  349 عنوان و 

تجدید چاپی نیز چهار هزار و 4۲۷ عنوان بوده است.

بیشــترین آمار انتشــار کتاب مربوط به حوزه ادبیات با 
دو هــزار و ۲16 عنوان بوده اســت. در این میان هزار و 
581 عنوان کتاب تألیف و 635 عنوان ترجمه بوده است. 
همچنین شمار چاپ اولی ها هزار و 485 عنوان و تجدید 
چاپی های حوزه ادبیات ۷31 عنوان بوده است؛ از سوی 
دیگر شمارگان متوسط کتاب در حوزه ادبیات ۷53 عنوان 

و میانگین قیمت نیز 63 هزار و ۷00 تومان بوده است.
بیشترین آمار نشر بعد از ادبیات کودک و نوجوان با هزار 
و 583 عنوان کتاب، علوم اجتماعی با هزار و 54۲ عنوان 
و علــوم عملی با  هزار و 349 عنوان کتاب قرار دارند و 
کمترین آمار نشر نیز مربوط به حوزه کلیات با 143 عنوان 

بوده است. در حوزه کتاب کودک و نوجوان 899 عنوان 
کتاب تألیفی و 684 عنوان ترجمه منتشر شده است. شمار 
کتاب های چاپ اول ۷۷4 عنوان و شماره تجدید چاپی ها 
89 عنوان بوده است.  میانگین شمارگان کتاب در حوزه 
کودک و نوجوان نیز هزار و 80۲ عنوان و میانگین قیمت 
34 هزار و 6۷8 هزار تومان بوده است. متوسط شمارگان 
کتاب در آذرماه همچنان روی هزار نســخه ثابت مانده 
است ، اما میانگین قیمت کتاب در ماه پایانی پاییز  به 6۲ 
هزار تومان رسیده است. نگاهی به آمار نشر در ماه پیش 
از آن نشــان می دهد که متوسط قیمت کتاب از ۷۲ هزار 
تومان در مهر ماه به 60 هزار تومان در آبان رسیده بود و 
حالا با توجه به توزیع کاغذ دولتی و الزام وزارت ارشاد بر 
تغییر قیمت ها،  میانگین قیمت کتاب نه تنها کاهش نیافته،  

بلکه اندک افزایشی را نیز تجربه کرده است.

کاغذ یارانه ای جانی تازه به نشر داد 
آگهي تجدید مناقصه عمومي یک مرحله اي  

شماره مناقصه »2000091616000004«

         شهرداري قشم در نظر دارد اجرای عمليات آسفالت معابر خاکی و روکش آسفالت معابر شهر قشم با زیرسازی به شرح جدول 
 ذیل و از محل اعتبارات داخلی شــهرداری را به پيمانكار واجد الشرایط واگذار نماید. لذا بدینوسيله از پيمانكاراني که حداقل داراي

 رتبه 5  راه و ترابری و دارای صلاحيت مي باشند دعوت بعمل مي آید جهت دریافت اسناد مناقصه از روز چهارشنبه مورخ 1400/10/15 
لغایت شنبه مورخ 1400/10/25از طریق سامانه تدارکات الكترونيكی دولت)ستاد( اقدام نمایند .

ساير شرايط مناقصه:
- برآورد اوليه پروژه موضوع مناقصه بصورت مقطوع به مبلغ 31/625/000/000 ریال می باشد.

- مبلغ ســپرده شرکت در مناقصه 1/600/000/000 ریال بصورت ضمانتنامه معتبر بانكی دارای حداقل سه ماه اعتبار و یا بصورت 
واریز نقدی به حساب سپرده شهرداری به شماره 1002218601321 نزد بانک شهر مي باشد.

- آخرین مهلت ارائه پيشنهاد )بارگذاری در سامانه ستاد( ساعت 19 روز چهارشنبه مورخ 1400/11/06  مي باشد.
- جلسه کميسيون افتتاح پاکات مناقصه روز شنبه مورخ 1400/11/09 در شهرداری قشم  برگزار خواهد شد.

- چنانچه برندگان اول ، دوم و سوم حاضر به انعقاد قرارداد نشوند، سپرده آنان به ترتيب اولویت به نفع شهرداری ضبط خواهد شد.
- شهرداری در رد یا قبول هریک از پيشنهادات مختار است.

- به پيشنهادات مبهم، مشروط ، بدون سپرده و ناقص و پيشنهاداتی که پس از انقضاي مدت مقرر در آگهي واصل شود ترتيب اثر 
داده نخواهد شد.

- هزینه نشر آگهی مناقصه و آگهی تجدید مناقصه بعهده برنده مناقصه می باشد.
- سایر اطلاعات و جزئيات مربوطه در اسناد مناقصه مندرج است.

          شهـــرداري قشـــم

ت اول
نوب

واحد

مترمکعب

متر مربع

مقدار

2,530

12,650

ردیف

1

2

شرح عملیات

تهیه خاک، پخش، رگلاژ، آبپاشی و کوبیدن با تراکم 95% و به ضخامت 
متوسط 20 سانتی متر

تهیه مصالح و اجرای )قیرپاشی پریمکت 1 کیلوگرم در هر مترمربع( و آسفالت 
گرم با مصالح رودخانه ای به ضخامت 5 سانتی متر

ن سند مالکیت آگهی فقدا
 نظر به اینکه آقای غلامرضا بازگشا جاودان فرزند مرحوم علی به شماره ملی ۳۱۶۰۷۵۲۵۸۵ به موجب دو فقره استشهادیه محلی مدعی شده است که چهار 
دانگ مشاع از ششدانگ پلاک ۳۴۰۸ فرعی از ۷- اصلی تحت عنوان یک باب انبار به مساحت ۲۱۷/۸ متر مربع واقع در دهبارز رودان بخش سه بندرعباس 
که در صفحه ۱۱۳ دفتر جلد ۱۳۱ ذیل ثبت ۱۹۸۱۱ ثبت و ســند مالکیت آن به شــماره سریال ۳۵۱۶۱۳ سری د سال ۹۱ صادر و تسلیم گردیده به علت 
جابجایی اثاثیه منزل مفقود گردیده است و تقاضای صدور سند مالکیت المثنی پلاک فوق برابر ماده ۱۲۰ آیین نامه قانون ثبت و تبصره های ذیل آن نموده 
است.  لذا در اجرای ماده مزبور اعلام می گردد چنانچه هر کس مدعی انجام معامله یا سند مالکیت نزد او می باشد بایستی از تاریخ انتشار این آگهی ظرف 
مدت ۱۰ روز اعتراض خود را به اداره ثبت رودان تسلیم و رسید اخذ نماید در صورت عدم اعتراض و عدم ارائه سند مالکیت اداره ثبت اسناد و املاک 
رودان مطابق ماده ۱۲۰ آیین نامه مزبور به صدور سند مالکیت المثنی بنام متقاضی اقدام خواهد نمود. در ضمن پلاک مزبور برابر سند رهنی شماره ۱۲۸۵۱ 

مورخ ۸۹/۱۱/۲۶ تنظیمی دفترخانه اسناد رسمی شماره ۳۴ رودان در رهن بانک مسکن شعبه رودان می باشد.۱۴۹/م الف               تاریخ انتشار:۱۵ /۱۴۰۰/۱۰
يحیی شیروانی - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک رودان

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان
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حوادث

جهان

روابط عمومی 
 شیلات هرمزگان 

  
  

چندین ماه اســت که رفتارهــای عجیب و 
غریب همسرم زندگی ام را سیاه کرده است. 
 او نه تنها به دلیل ســوء ظن و بدبینی هایش 
 تهمت هــای ناروایی به من مــی زند بلکه 
مورچه های روی دستش را می خورد به طوری 

که ... 
   زن 3۲ ساله با بیان این که از رفتارهای وحشتناک 
همسرم می ترسم و دیگر امنیت جانی ندارم درباره 
سرگذشــت خود به مشــاور و مددکار اجتماعی 
کلانتری گفت: در یکی از شهرهای بندری جنوب 
کشــور به دنیا آمدم و بزرگ شدم. از همان دوران 
کودکی به پسرعمویم علاقه مند بودم به طوری که 
ساعت های زیادی را روی ماسه های کنار ساحل 
با یکدیگر بازی می کردیم. پدر و عمویم یک لنج 
شراکتی داشــتند و روزهای زیادی را در دریا به 
ســر می بردند، وقتی بزرگ تر شدیم »عبدا...« با 
پدرش به دریا می رفت و اجناسی را به کشورهای 
عربی حمل می کردند . من هم در کنار مادرم صنایع 
دستی می بافتم و این گونه روزگار می گذراندیم . 
روزهای زیادی را به تنهایی لب ساحل می نشستم 
و چشم به دوردست های دریا می دوختم تا لنج از 
دور نمایان شــود و من عبدا... را سالم در کنار پدر 
و عمویم ببینــم . عمویم وقتی علاقه من به عبدا... 
را دید مرا از پدرم خواســتگاری کرد و این گونه 
زندگی مشــترکمان را آغاز کردیم. اما بعد از فوت 
زن عمویم عبدا... دیگر نتوانست به شادی روزهای 
گذشته اش بازگردد و دچار نوعی افسردگی روحی 

شد . در این شرایط دیگر نتوانستیم در بندر بمانیم 
به همین دلیل تصمیم به مهاجرت گرفتیم و به مشهد 
آمدیم . همسرم به دلیل آن که به زبان عربی مسلط 
بود به عنوان راهنمای مسافران عرب زبان در مشهد 
مشغول کار شد و درآمد بسیار خوبی داشت. با آن 
که عبدا... بیشــتر اوقاتش را در خارج از منزل می 
گذراند اما من از ایــن وضعیت راضی بودم. هنوز 
مدت زیادی از این ماجرا نمی گذشت که احساس 
کردم رفتارهای همســرم به یک باره تغییر کرد، او 
پسر 10 ساله ام را تحت فشار قرار می داد تا بگوید 
وقتی در خانه نیست من با چه کسی رابطه دارم؟ او 
دســتانش را با دندان زخمی می کرد و مدعی می 
شــد مورچه هایی را می خورد که قصد آزار او را 
دارند. آرام آرام اضطراب و نگرانی شدیدی وجودم 
را فرا گرفت و نمی دانستم در برابر این رفتارهای 
وحشــتناک چه عکس العملی نشان بدهم. او ادعا 
می کرد صدای مردان غریبه را در خانه می شــنود 
و مطمئن است که من به او خیانت می کنم. بعد از 
مدتی تحقیق متوجه شــدم همسرم که بعد از مرگ 
مادرش استعمال مواد مخدر سنتی را آغاز کرده بود 
حالا به مصرف مواد مخدر صنعتی روی آورده است 
و به همین دلیل دچار توهم می شــود تا جایی که 
یک روز عروسک پشمی دخترم را با چاقو سر برید 
و ادعا کرد عروسک به او خندیده است. وقتی این 
صحنه هولناک را دیدم دیگر نتوانستم طاقت بیاورم 
چرا که امنیت جانی نداشتم و می ترسیدم هر لحظه 

دست به رفتاری جبران ناپذیر بزند و ... 

ماجرای مرد مورچه خوار!
سرویس حوادث// ســه مرد جوان که 
برای جذب دنبال کننده در فضای مجازی 
اقدام به ساخت و انتشار کلیپ سرقت 
خودرو کرده بودند از ســوی پلیس فتا 

شناسایی و احضار شدند.
  چند روز قبل فیلمــی در فضای مجازی 
منتشر شد که در آن چند مرد با شگرد ایجاد 
تصادف ساختگی در خیابان اقدام به سرقت 
یک خودروی پژو می کردند. پس از انتشار 
این فیلم تماس های زیادی از سوی کاربران با 
مرکز فوریت های پلیسی برقرار شد که نشان 
از ایجاد رعب و وحشت در بین کاربران و 
عموم مردم داشت، بنابراین بلافاصله بررسی 
موضوع در دســتور کار پلیس فتا پایتخت 
قرار گرفت که خیلی زود مشخص شد این 
فیلم ساختگی بوده و افراد مرتبط با موضوع 
پس از شناسایی توسط کارشناسان پلیس فتا 
فرماندهی انتظامی تهران بزرگ شناسایی و 
احضار شدند.سرهنگ داوود گودرزی رئیس 
پلیس فتا تهران بــزرگ در این باره گفت: 
باتوجه به اینکه ایــن ویدیو موجب ایجاد 

حس ناامنــی در بین عموم مردم و کاربران 
شبکه های اجتماعی شده بود با اقدام بموقع 
پلیس مشخص شد این افراد در یک اقدام 
غیرحرفه ای و به منظور تبلیغ یک شرکت 
خصوصی و افزایش دنبال کننده دســت به 
این کار زده اند.ســرهنگ گودرزی درباره 
هدف ســازندگان این کلیپ گفت: 3 نفری 
که اقدام به تولید و انتشار فیلم مذکور کرده 
بودند قصد و هدف شان جذب دنبال کننده 
در صفحه مجازی بود.وی درباره اینکه آیا 
در حال حاضر این 3 نفر با اتهامی روبه رو 
هستند و قرار است به مراجع قضایی معرفی 
شــوند، گفت: خیر. ما پس از شناسایی هر 
3 نفر را احضار کردیم و پس از بررســی و 
تحقیق وقتی متوجه نیت آنها شدیم تلاش 
کردیم با ارشاد و تذکر موضوع را حل کنیم.

رئیس پلیس فتا تهران بــزرگ در جواب 
این پرســش که به نظر شما بخشی از فیلم 
حاوی نکات مثبتی بود که می توانست باعث 
هوشیاری مردم و پیشگیری از سرقت شود 
نیز تأکید کرد: بله اما بخش زیادی از فیلم 

ناامنی و  می توانست باعث 
ترس و اضطراب 

بیــن 

ن  ا ند و شهر
شود و مردم احساس 

کنند امنیت لازم حتی در مواقع تصادف هم 
وجود نــدارد. بنابراین ما و همکارانمان به 
سرعت شناسایی تولید کنندگان این فیلم را 
در دســتور کار قرار دادیم و پس از بررسی 

و هشــدار لازم تصمیم گرفتیم 
با اطلاع رسانی این 
به  پیــام را 

شهروندان 
بدهیم که پلیس 
در همه جــا حامــی و 
پشتیبان مردم است و اجازه ناامنی به هیچ 
فــرد و گروهی را نمی دهــد و افرادی که 
آرامش و امنیت روانی مردم را بر هم بزنند 

باید مقابل قانون پاسخگو باشند.

در امتداد تاریکی
شناسایی سازندگان فیلم سرقت در خیابان

حمله به کاروان لجستیک آمریکا در بغداد
  یک کاروان لجســتیک متعلق به نظامیان ایالات متحده آمریکا در 
»بغداد« هدف قرار گرفت. یک کاروان لجســتیک ارتش ایالات متحده 
آمریکا در شــهر الیوسفیه واقع در بغداد هدف قرار گرفت. بر اساس این 
گزارش، تاکنون هیچ گروهی مســئولیت هدف قــرار دادن این کاروان 
لجستیک نظامیان ایالات متحده آمریکا در بغداد را برعهده نگرفته است. 
این در حالی اســت که چندی پیش نیز چند بمب کنار جاده ای در مسیر 
کاروان لجســتیک متعلق به نظامیان آمریکایی در  اســتان های ذی قار 
و الانبار منفجر شده بود. گفتنی اســت، طی ماه های اخیر، کاروان های 
لجستیک ایالات متحده آمریکا بارها در نقاط مختلف عراق هدف قرار 
گرفته اند. با این حال، آمریکایی ها همچنان از پایبندی به مصوبه پارلمان 

عراق مبنی بر خروج هرچه سریع تر از خاک این کشور طفره می روند.

سقوط بالگرد رژیم صهیونیستی در حیفا
  منابع خبری از ســقوط مشکوک یک فروند بالگرد رژیم صهیونیستی 
در حیفا و کشــته و زخمی شدن سه سرنشین آن خبر دادند. شبکه خبری 
الجزیره از سقوط یک فروند بالگرد رژیم صهیونیستی خبر داد. بر اساس این 
گزارش، یک فروند بالگرد رژیم صهیونیستی در مقابل سواحل حیفا سقوط 
کرد. گفته می شود براثر سقوط این بالگرد رژیم صهیونیستی 3 سرنشین آن 
زخمی شدند. ارتش رژیم صهیونیستی انتشار اخبار درباره این حادثه را منع 
کرده و نفتالی بنت نخست وزیر رژیم صهیونیستی با دریافت این خبر جلسه ای 
را که در آن شرکت داشته به سرعت ترک کرده است. کانال 1۲ تلویزیون رژیم 
صهیونیستی هم اعلام کرد که عملیات جستجوی لاشه بالگرد و سرنشینان آن 
در مقابل سواحل حیفا در حال انجام است. رسانه های صهیونیست گزارش 
دادند که این بالگرد با سرعت بسیار زیاد به آب برخورد کرده و در حالی که 
سرنشینان داخل آن بوده اند، منهدم شده است. هنوز خبری درباره علت سقوط 

مشکوک این بالگرد رژیم صهیونیستی منتشر نشده است.

۲۲ زخمی در زلزله ۵.۵ ریشتریِ جنوب غربِ چین
  در پــی وقوع زمین لرزه ای کم عمق در جنوب غرب چین که شــهر 
توریســتی »لیجیانگ« را نیز لرزاند، دست کم ۲۲ تن زخمی شده اند. بر 
اساس اعلام مرکز زمین شناســی ایالات متحده )USGS(، این زمین 
لرزه در مرز بین اســتان های »یون نان« و »ســیچوآن« رخ داد که بنابر 
گزارش های اولیه، شدت آن 5.4 ریشتر و در عمق 38 کیلومتری زمین بوده 
است. با این حال »مرکز شبکه های زلزله نگاری چین« بعداً بزرگی این زلزله 
را 5.5 ریشتر و در عمق 10 کیلومتری زمین اعلام کرد. مرکز این زمین لرزه 
در 115 کیلومتری لیجیانگ در استان یون نان بوده است. اداره لرزه نگاری 
یون نان اعلام کرد که در پی وقوع این زمین لرزه ۲۲ تن زخمی شــده اند 
و میزان جراحات دو تن از آنها شدید گزارش شده است. همچنین تاکنون 
گزارشی از خسارات قابل ملاحظه ای ناشی از وقوع این زمین لرزه منتشر 
 نشده است. در ماه سپتامبر سال گذشــته میلادی ۲0۲1 نیز بر اثر وقوع 
زمین لرزه ای کم عمق در اســتان سیچوان در چین، سه نفر کشته و ده ها 
تن دیگر زخمی شدند و همچنین در آن حادثه ده ها هزار خانه آسیب دید.

سرویس حوادث// اعضای باند 3 نفره که 
بهانه ثبت نام پسری جوان در رشته  به 
دندانپزشکی و با جعل مدارک دانشگاهی 
بیش از یک میلیارد تومان کلاهبرداری 

کرده بودند دستگیر شدند.
   ســیزدهم مهر سال جاری زن میانسالی با 
مراجعه به شعبه 6 بازپرسی دادسرای ناحیه 
یک تهران و با در دست داشتن پرونده ای با 
موضوع جعل و کلاهبرداری اسناد و مدارک 
دانشــگاهی گفت: پسرم در خارج از کشور 
زندگی می کند اما چون علاقه داشت در یکی 
از دانشگاه های ایران در رشته دندانپزشکی 
تحصیل کند از من خواســت در این رابطه 
پرس و جو کنم من هم در این رابطه با چند 
نفر آشنا شدم که مدعی بودند می توانند پسرم 
را در دانشــکده دندانپزشکی یک دانشگاه 

معتبر ثبت نام کنند.ســپس به آنها که هویت 
واقعیشان را نمی دانم مبلغ 1۲ میلیارد ریال 
به صــورت ارز و ســکه در چندین مرحله 

پرداخت کــردم و آنها هم مدارک ثبت نامی 
دارای سر برگ دانشگاه را به من ارائه کردند. 
اما وقتی با آن مدارک به دانشــگاه مربوطه 

مراجعه کردم متوجه جعلــی بودن اوراق و 
متضرر شــدن خودم شدم.ســرهنگ سعید 
دالوند رئیس پایگاه یکم پلیس آگاهی تهران 
بزرگ در این باره گفت: با تشــکیل پرونده، 
مأموران پلیس آگاهی با توجه به سرنخ های 
ارائه شده توسط شاکی هویت ۲ نفر از متهمان 
این باند به نام های »سمیرا« با سابقه کیفری و 
»جمشید« را شناسایی و پس از هماهنگی با 
مرجع قضایی در تاریخ بیستم آبان سال جاری 
هر ۲ متهم دستگیر و به پلیس آگاهی منتقل 
شدند. در تحقیقات اولیه متهمان ضمن اعتراف 
به جرم خود یکی دیگر از همدستانشان به نام 
»سامان« را نیز معرفی کردند که این متهم نیز 
شناسایی و دستگیر شد و پرونده آنها پس از 

تکمیل به دادسرا فرستاده شد.

جعل مدرک دانشگاهی با یک میلیارد تومان

  

  

  

آگهی مزایده اتومبیل
 به موجب پرونده اجرائي کلاســه ۱۴۰۰۰۱۳۰۲یک دســتگاه خودرو سواری تیبا مدل ۱۳۹۵ رنگ فرعی و اصلی سفید نوع رنگ روغنی به شماره 
انتظامی ۸۴-۲۸۹ط۹۵ به شــماره شاسی NAS۸۱۱۱۰۰     ۵۸۸۵۴۷۷ و شماره موتورM۱۵۸۲۷۵۷۳۷ متعلق به احمد متش که خودرو مذکور در 
قبال موضوع سند نکاحیه ۱۱۰۴۲ ، تاریخ سند : ۱۳۷۸/۰۳/۱۲، دفترخانه ازدواج شماره ۲۵ شهر بندرعباس استان هرمزگان هرمزگان منجر به صدور 
اجرائیه و تشکیل پرونده اجرایی به شماره فوق علیه احمد متش گردیده بازداشت که حسب درخواست بستانکار پرونده اجرایی ، خودرو فوق توسط 
راهنمایی و رانندگی در پارکینگ گامبرون توقیف و توسط کارشناس رسمی دادگستری با مشخصات خودرو سواری تیبا عبارتست با مشخصات 
وضعیت: اتاق و بدنه ضربه دارد وضعیت داخلی اتاق سالم وضعیت موتور : سالم وضعیت شاسی : سالم پلاک و مشخصات دارد قابلیت بازسازی و 
شماره گذاری : دارد اصالت : دارد تجهیزات داخلی اتاق : سالم وضعیت لاستیک ها : ۵۰% وضعیت سیستم برقی : سالم وضعیت گیربکس : سالم 

وضعیت دیفرانسیل : سالم درصد استهلاک خودرو : ۱۵% تعداد سیلندر : ۴ نوع سوخت : بنزین تعداد چرخ : ۴ ارزش پایه کارشناسی به مبلغ ۱/۲۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال ) معادل 
یکصدو بیست میلیون تومان ( ارزیابی و قطعی گردیده ، پس از اجرای تشریفات قانونی از ساعت ۹ الی ۱۲ در روز یکشنبه مورخ ۱۴۰۰/۱۰/۲۶ در اداره اجرای اسناد رسمی 
بندرعباس از طریق مزایده به فروش می رسد. مزایده از مبلغ فوق شروع و به بالاترین قیمت پیشنهادی نقداً فروخته می شد ، شرکت در جلسه مزایده برای عموم آزاد است و 
فروش کلًا نقدی است ، شرکت در مزایده منوط به پرداخت ده درصد مبلغ مزایده ) به موجب یک فقره چک تضمین شده بانکی به مبلغ  پایه مزایده در وجه اداره اجرای اسناد 
رسمی بندرعباس( و حضور خریدار یا نماینده قانونی او در جلسه مزایده است و برنده مزایده مکلف است مابه التفات مبلغ فروش را ظرف مدت پنج روز از تاریخ مزایده به 
حساب صندوق ثبت تودیع نماید و در صورتی که ظرف مهلت مقرر مانده فروش را به حساب سپرده ثبت واریز نمائید مبلغ مذکور قابل استرداد نبوده و به حساب خزانه واریز 
خواهد شد ، جلسه مزایده در همان ساعت و مکان تشکیل خواهد شد و مزایده از مبلغ فوق شروع و به بالاترین قیمت پیشنهادی نقداً فروخته می شد و کلیه هزینه های قانونی 
اعم از انتقال سند و غیره به عهده برنده مزایده است، ضمناً چنانچه روز مزایده تعطیل رسمی اعلام گردد ، مزایده روز اداری بعد از تعطیلی در همان ساعت و مکان مقرر برگزار 

خواهد شد . ۱۴۰۰/۶۱۱م/الف -  تاریخ انتشار: ۱۴۰۰/۱۰/۱۵
مريم چمنی - رئیس اداره اجرای اسناد رسمی بندر عباس

ن سند مالکیت آگهی فقدا
نظر به اینکه آقای غلامرضا بازگشا جاودان فرزند مرحوم علی به شماره ملی ۳۱۶۰۷۵۲۵۸۵ به موجب دو فقره استشهادیه محلی مدعی شده است که چهار دانگ مشاع 
از ششدانگ پلاک ۳۴۰۶ فرعی از ۷- اصلی تحت عنوان یک باب ساختمان به مساحت ۲۱۰/۶۵ متر مربع واقع دردهبارز رودان بخش سه بندرعباس که در صفحه ۱۰۷ 
دفتر جلد ۱۳۱ ذیل ثبت ۱۹۸۰۹ ثبت وسند مالکیت آن به شماره سریال ۳۵۱۶۰۸ سری  د سال ۹۱ صادر و تسلیم گردیده به علت جابجایی اثاثیه منزل مفقود گردیده 
است و تقاضای صدور سند مالکیت المثنی پلاک فوق برابر ماده ۱۲۰ آیین نامه قانون ثبت و تبصره های ذیل آن نموده است لذا در اجرای ماده مزبور اعلام می گردد 
چنانچه هر کس مدعی انجام معامله یا سند مالکیت نزد او می باشد بایستی از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ۱۰ روز اعتراض خود را به این اداره ثبت رودان تسلیم 
و رسید اخذ نماید در صورت عدم اعتراض وعدم ارائه سند مالکیت اداره ثبت اسناد و املاک رودان مطابق ماده ۱۲۰ آیین نامه مزبور به صدور سند مالکیت المثنی بنام 
متقاضی اقدام خواهد نمود .در ضمن پلاک مزبور برابر سند رهنی شماره ۱۲۸۵۱ مورخ ۸۹/۱۱/۲۶ تنظیمی دفترخانه اسناد رسمی شماره ۳۴ رودان در رهن بانک مسکن 

شعبه رودان می باشد. ۱۴۸/ م/الف - تاریخ انتشار : ۱۴۰۰/۱۰/۱۵

يحیی شیروانی - رئیس اداره ثبت  اسناد و املاک رودان

ن سند مالکیت آگهی فقدا
نظر به اینکه آقای غلامرضا بازگشا جاودان فرزند مرحوم علی به شماره ملی ۳۱۶۰۷۵۲۵۸۵ به موجب دو فقره استشهادیه محلی مدعی شده است که 
چهار دانگ مشاع از ششدانگ پلاک ۳۴۰۹ فرعی از ۷- اصلی تحت عنوان یک باب کارگاه به مساحت ۱۲۷/۰۵ متر مربع واقع دردهبارز رودان بخش 
سه بندرعباس که در صفحه ۱۳۷ دفتر جلد ۱۳۱ ذیل ثبت ۱۹۸۱۹ ثبت وسند مالکیت آن به شماره سریال ۳۵۱۶۱۴ سری د سال ۹۱ صادر و تسلیم 
گردیده به علت جابجایی اثاثیه منزل مفقود گردیده است و تقاضای صدور سند مالکیت المثنی پلاک فوق برابر ماده ۱۲۰ آیین نامه قانون ثبت و تبصره 
های ذیل آن نموده است لذا در اجرای ماده مزبور اعلام می گردد چنانچه هر کس مدعی انجام معامله یا سند مالکیت نزد او می باشد بایستی از تاریخ 
انتشــار این آگهی ظرف مدت ۱۰ روز اعتراض خود را به این اداره ثبت رودان تســلیم و رسید اخذ نماید در صورت عدم اعتراض وعدم ارائه سند 
مالکیت اداره ثبت اسناد و املاک رودان مطابق ماده ۱۲۰ آیین نامه مزبور به صدور سند مالکیت المثنی بنام متقاضی اقدام خواهد نمود .در ضمن پلاک 

مزبور برابر سند رهنی شماره ۱۲۸۵۱ مورخ ۸۹/۱۱/۲۶ تنظیمی دفترخانه اسناد رسمی شماره ۳۴ رودان در رهن بانک مسکن شعبه رودان می باشد.
۱۵۰/ م/الف - تاریخ انتشار : ۱۴۰۰/۱۰/۱۵

يحیی شیروانی - رئیس اداره ثبت  اسناد و املاک رودان

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

ســرویس حوادث// دختر کینه جو وقتی متوجه 
شد نامزد سابقش قصد دارد با رئیس شرکت خود 
ازدواج کند نقشــه یک انتقام عجیب را طراحی و 

اجرا کرد.
   چند روز قبل دختر جوانی با وضعی آشفته و مجروح 
به اداره پلیس رفت و در حالی که از یک دختر و پســر 
جوان شــکایت داشــت، گفت: من مدیر یک شرکت 
خصوصی هستم. امروز وقتی از محل کارم بیرون آمدم 
با دیدن خودروام که تخریب شده بود جا خوردم. باورم 

نمی شد یک نفر با اســپری رنگی روی بدنه خودروی 
مدل بالا و گران قیمتم جملاتی نوشــته و با ســنگ و 
چاقــو آن را تخریب کرده بود. همــان طور که گیج و 
شوکه به خودرو نگاه می کردم ناگهان یک دختر و پسر 
جوان به من نزدیک شــدند و با تهدید چاقو به زور مرا 
سوار خودروشان کردند بعد از ساعتی مرا به خارج شهر 
بردند و کتکم زدند. مدام تهدیدم می کردند که اگر با امیر 
ازدواج کنم مرا می کشند.دختر جوان ادامه داد: چند وقت 
قبل امیر که مهندس رایانه است در شرکت من استخدام 
شــد و بعد از چند ماه هم از من خواستگاری کرد. من 
که از رفتار و شــخصیت و خانواده اش خوشم آمده بود 
به پیشــنهاد ازدواجش جواب مثبت دادم و با هم نامزد 
کردیم. اما با این اتفاق واقعاً شوکه شده ام و نمی دانم این 
دختر و پسر چه نسبتی با امیر داشتند و چرا با من چنین 

رفتاری کردند.
*  شناسایی آدم ربایان

  با شــکایت دختر جوان به دســتور بازپرس جنایی 
تحقیقات برای دستگیری آنها آغاز شد. در نخستین گام 
مأموران به بازبینی دوربین های مداربسته اطراف شرکت 
پرداخته و موفق شــدند شماره پلاک خودروی متهمان 
را به دست آورند. همچنین در تحقیق از امیر وی مدعی 
شد به نامزد سابقش سارا مظنون است.از سوی دیگر در 
ادامه بررســی ها مشخص شد خودرویی که با آن دختر 

جوان را ربوده اند متعلق به سارا است. بدین ترتیب دختر 
جوان بازداشت شد و در تحقیقات لب به اعتراف گشود. 
وی که از کارش ابراز پشیمانی می کرد، گفت: امیر عشق 
قدیمی من بود و او را خیلی دوســت داشتم. 8 سال با 
امیر دوست و نامزد بودم، ما با هم بزرگ شدیم. او درس 
خواند و به سربازی رفت و من همیشه کنارش بودم اما 
مشکل از زمانی شروع شد که او به استخدام شرکت این 
خانم درآمد چند ماه بعد رفتارش تغییر کرد و دیگر به 
من توجه نمی کرد. تا اینکه یک روز به من گفت هر چه 
بین ما بوده تمام شــده و باید از هم جدا شویم چون او 
می خواهد برای همیشه از ایران برود.متهم ادامه داد: من 
نمی توانستم باور کنم که او چنین رفتاری با من داشته و 
بعد از 8 ســال همه عشق و محبتی را که به او داشتم به 
همین راحتی نادیده گرفته است. می دانستم ماجرای رفتن 
از ایران بهانه اســت به همین خاطر مدتی او را زیر نظر 
گرفتم و متوجه شدم که سفر و مهاجرتی در کار نیست، 
بلکه امیر با رئیس شــرکتش آشنا شده و قصد ازدواج 
دارد. خیلی ناراحت شــدم و تصمیم گرفتم از او انتقام 
بگیرم. یک روز ماجرا را به پسرعمویم گفتم و قرار شد 
این نقشه را اجرا کنیم تا این دختر بترسد و نامزدی اش 
را به هم بزند.به دنبال اعترافات دختر جوان، پسرعموی 
او نیز بازداشت شد و تحقیقات در این خصوص از سوی 

کارآگاهان ادامه دارد. 

انتقام                             از رقیب ثروتمند

فیلم گرفتن 
مخفیانه از اتاق 
پرو بانوان

دستگیری عاملان شلیک به پزشک میانه ای
ســرویس حوادث//  عاملان سوءقصد به پزشک متخصص بیمارستان میانه از سوی 

پلیس دستگیر شدند.
   ســرهنگ محمدتقی سلطانی، فرمانده انتظامی شهرســتان میانه در تشریح این خبر گفت: 
شامگاه ۲۷ آذر امسال خبری مبنی بر اینکه یکی از پزشکان متخصص بخش بیماران کرونایی 
شهرستان میانه به نام دکتر رامین جلیلی با شلیک گلوله اسلحه شکاری از ناحیه سر به شدت 
مجروح شده به نیروی انتظامی گزارش شد. وی ادامه داد: نیروی انتظامی در ساعات اولیه در 
محل حادثه حاضر شد و در تحقیقات گسترده ۲4 ساعت بعد از حادثه یکی از متهمان را در 

اطراف یکی از استان های همجوار دستگیر کردند. 
  در ادامه تحقیقات و بازجویی از این فرد وی اعتراف کرد و دو همدست دیگرش را لو داد که 
دو متهم دیگر نیز توسط نیروی انتظامی در عملیات غافلگیرانه شبانه در مخفیگاه خود دستگیر 
و تحقیقات جامع و فنی از آنها انجام شد. ضاربان انگیزه  خود را از این شلیک، انتقام جویی به 

خاطر مرگ بیمار کرونایی خود عنوان کردند که دکتر جلیلی، پزشک معالج وی بود.
در این رابطه ســلاح متهمان نیز کشف و ضبط شده و متهمین به دستگاه قضایی تحویل داده 

شدند.
   گفتنی اســت؛ دکتر رامین جلیلی، پزشک متخصص بخش کرونایی یکی از بیمارستان های 
میانه و یکی از پزشکان خوشنام و محبوب این شهرستان بوده و در اثر این حادثه به شدت از 

ناحیه چشم و گوش مجروح شده است.

دختر کینه جو

G

سرویس حوادث// پسر جوان که در یک نزاع خیابانی 
به خاطر دستبند طلا مرتکب قتل شده بود در حالی به 
بازسازی صحنه قتل پرداخت که مدام گریه می کرد و از 

این اتفاق پشیمان بود.
   مرگ پسری 1۷ ساله به بازپرس محمد جواد شفیعی 
اعلام شد و به دنبال این خبر تحقیقات به دستور بازپرس 
جنایی آغاز شد.بررسی های اولیه نشان می داد درگیری 
بین چهار پسر رخ داده و عامل قتل نیز خودش مجروح 
و به بیمارستان منتقل شده است.پس از درمان متهم که 
19 ساله بود وی در مقابل بازپرس شعبه پنجم دادسرای 
امور جنایی قرار گرفت و به جنایت ناخواســته اعتراف 
کرد. پســر جوان که در طول جلســه بازپرسی گریه و 
ابراز پشیمانی می کرد گفت: آن شب در یک مغازه بازی 
رایانه ای با دوســتم بازی می کردیم. بعدش برای سیگار 
کشیدن به سمت کوچه خلوتی رفتیم. مقتول و دو نفر از 

دوستانش را دیدیم که نشسته بودند. با دیدن ما پرسیدند 
اینجا چکار می کنید، گفتیم آمدیم سیگار بکشیم و آنها 
هم گفتند آن کوچه پاتوقشان است و نباید آنجا بمانیم و 
سر همین موضوع خیلی بحثمان شد. اما آشتی کردیم و 
چند دقیقه بعد مقتول به دستبند دوستم نگاه کرد و گفت 
چقدر قشنگ است، این را بده به من. دوستم هم مخالفت 
کرد و با اعتراض دستش را کشید. دوستم گفت من آن را 
تازه خریدم. من هم گفتم دستبند را به او نده. همین را که 
گفتم، پسر نوجوان با چاقویی که به همراه داشت به من 
حمله کرد و چند ضربه زد.من هم چاقویی همراه داشتم. 
چون چند وقت قبل اسباب کشی خانه داشتیم و چاقو را 

برای بریدن کارتن ها برداشته بودم. برای دفاع از خودم 
چاقو را پرتاب کردم. من اصلًا متوجه نبودم چه ضرباتی 
می زنم، به خاطر اینکه خونریزی داشتم.پســر جوان در 
حالی که بشدت گریه می کرد گفت: خیلی پشیمانم. آرزو 
می کنم مرا اعدام کنید تا از عذاب وجدان راحت شوم. من 
الان بیشتر ناراحت خانواده مقتول هستم که بچه شان را 
از آنها گرفته ام. من تا به حال پایم به کلانتری باز نشده 
بود اما حالا به اتهام قتل عمد بازداشت شده ام. یک لحظه 
در بازداشــتگاه آرامش ندارم و مدام صحنه قتل جلوی 
چشم هایم است. من آدم بدبختی هستم. 5 سالم که بود 
پدرم را از دســت دادم و از بچگی مجبور شدم که کار 
کنــم، به خاطر همین درس و مدرســه را رها کردم و با 
دستفروشی شکم خودم و خانواده ام را سیر می کردم. حالا 
هم در تراشکاری کار می کنم. من واقعاً به عمد این کار را 

نکردم و بشدت پشیمانم.

متهم به قتل در دادسرا:  

پشیمانم؛ اعدامم کنید

سرویس حوادث// شاگرد مغازه لباس فروشی که مخفیانه از مشتریان 
خانم در اتاق پرو فیلم می گرفت، از سوی پلیس بازداشت شد.

   چند روز قبل زن جوانی در تماس با مرکز فوریت های پلیسی 110 اعلام 
کرد که وقتی داخل اتاق پرو یکی از فروشــگاه های لباس مجتمع تجاری 
در شــهرک غرب حضور داشته ناگهان متوجه شده که مرد جوانی با تلفن 
همراهش در حال فیلمبرداری از اوســت.با دریافت این گزارش، بلافاصله 
گروهی از مأموران کلانتری 134 شــهرک غرب به این محل اعزام شده و 

در نخستین بررسی ها دریافتند شاگرد مغازه پنهانی اقدام به تصویر برداری از 
زنان در اتاق پرو کرده است که بلافاصله این فروشنده بازداشت و به کلانتری 
منتقل شد.سرهنگ سلیمان شکری، رئیس کلانتری شهرک غرب با تأیید این 
خبر اعلام کرد که متهم دستگیر شده به وسیله گوشی تلفن همراهش اقدام به 
فیلمبرداری از زنان در اتاق پرو کرده و تعدادی از تصاویر ضبط شده نیز از 
گوشی وی کشف شد.با انتقال متهم به کلانتری وی به جرم خود اعتراف کرد و 
پرونده به همراه متهم و دو شاکی برای سیر مراحل قانونی به دادسرا ارسال شد.

فرا رسیدن سالروز شهادت یگانه دخت پیامبر اکرم)ص( 
حضرت فاطمه زهرا )س( تسلیت



خسارت 17 میلیاردی سیلاب به تأسیسات آبرسانی سیریک
نژاد ســرویس  دبیــری  ســعیده 
آب  شرکت  مدیرعامل  شهرستان// 
و فاضلاب اســتان هرمزگان از وارد 
آمدن خســارت 17 میلیارد ریالی به 
تاسیسات آبرسانی سیریک  در بارش 

روزهای اخیر خبر داد.
 بــه گــزارش خبرنگار دریــا، امین 
قصمی با بیان اینکه منابع اصلی تولید 
از دشت راونگ  شهرستان ســیریک 
میناب است، افزود: در پی بارش های 

شدید در این منطقه، متأسفانه راه های 
دسترســی به محل خــط انتقال ۴۰۰ 
میلیمتری که دچار حادثه و خسارت 
شده مسدود است که در تلاش هستیم 
با بازگشــایی معبر اکیپ تعمیرات در 
محل حضور یافته و در کمترین زمان 

ممکن نسبت به تعمیرات اقدام نمایند.
وی خاطرنشان کرد: آب شهر سیریک 
 نیز از شیرین ســازی آب دریا تأمین 
می شــود که بــا سرازیرشــدن آب 

رودخانه های مجاور این شهر، و گل 
آلود شدن آب دریا، تولید متوقف شده 
اما آبرســانی در جریان است.به گفته 
مدیرعامل آبفا، مشترکین شهر سیریک 
دارای مخازن ذخیره مناسب هستند که 
با کمترین مشکل تا زمان آرامش دریا، 

آبرسانی انجام می شود.
   قصمی با اشــاره به خســارت ۱۷ 
میلیارد ریالی بارندگی به تأسیســات 
آبرسانی شهرستان سیریک، عمده این 

خســارت ها در بخش منابع تولید و 
خطوط انتقال عنوان کرد.

  لازم به ذکر است، با تعمیرات اساسی 
دو واحد آب شــیرین کــن در یک 
ماه گذشــته، تولید و توزیع آب شهر 
سیریک پایدار شــده و با راه اندازی 
آب شــیرین کن زیارت و خط انتقال 
جدید از دشــت های میناب، مشکل 
نوبت بندی آب این شهرســتان مرتفع 

می شود.
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وضعیت آب شهرستان پارسیان به حالت عادی برگشت
  سعیده دبیری نژاد سرویس شهرستان// مدیرعامل شرکت آب 
و فاضلاب هرمزگان از اتمام عملیات رفع اتفاقات برروی خطوط 
 انتقال و شــبکه های توزیع آب شهرســتان پارســیان خبر داد.به 
 گــزارش خبرنگار دریا؛ امین قصمی با بیان اینکه پارســیان یکی

 از شهرســتان های پربارش اســتان بوده و خســارات زیادی به 
زیر ساخت های تامین، انتقال و توزیع آب وارد شده، افزود: اکیپ 
مدیریت بحران و حوادث و اتفاقات آبفای هرمزگان به منظور تسریع 
در پایداری وضعیت آب این شهرســتان از زمان وقوع بارش ها با 
اعلام آمادگی به نیروهای عملیاتی اقدام به رفع اتفاقات ناشــی از 
سیلاب کردند که خوشبختانه تمامی حوادث رخ داده برروی خطوط 
آبرســانی ۱5 ساعت پس از بارش، مرتفع و هم اکنون وضعیت آب 
این شهرستان به حالت عادی برگشته است.به گفته وی، در این مدت 
25 نقطه از خطوط انتقال و شبکه توزیع دچار حادثه و آبرسانی به 
۱6 روستا و مرکز شهر پارسیان دچار اختلال شد.مدیرعامل آبفای 
هرمزگان، میزان خســارت وارد شده به تاسیسات آب و فاضلاب 

شهرستان پارسیان را  بالغ بر 5۰ میلیارد ریال اعلام کرد.

آبگیری ۱۱ میلیون متر مکعبی 
سازه های آبخیزداری رودان 

  سرویس شهرســتان// رئیس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری 
شهرســتان رودان گفت: براثــر بارندگی، ســازه های آبخیزداری 
 این شهرســتان ۱۱ میلیون متر مکعب آبگیری شده است.  حسین 
محسنی زاده، رئیس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری شهرستان رودان 
گفت: بدنبال بارندگی های شدید اخیر تاکنون در هرمزگان، سازه های 
آبخیزداری شهرستان رودان صد درصد آبگیری شد. محسنی زاده 
گفت:براثر بارندگی، سازه های آبخیزداری این شهرستان ۱۱ میلیون 
متر مکعب آبگیری شده است. به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان، 
وی گفت: با آبگیری این ســازه ها، ســفره های آب زیرزمینی و 
چاه های کشاورزی تقویت می شود. شهرســتان رودان 2۳۰ سازه 

آبخیزداری با ظرفیت ۱۱ میلیون متر مکعب دارد.

سد بردول پارسیان سالم است 
  ســرویس شهرستان// قائم مقام شرکت آب منطقه ای هرمزگان 
گفت: سد بردول پارسیان سالم است و به علت حجم زیاد بارندگی 
دچار ســرریز شده است.حسن ســالاری افزود: سد خاکی بردول 
با ظرفیت ســه میلیون متر مکعب در 5۰۰ متری شمال شهرستان 
پارسیان واقع شده اســت و در پی بارندگی های اخیر، سرریز شده 
است.وی گفت: شایعاتی مبنی بر آســیب وارد شدن به سد بردول 
پارسیان در فضای مجازی منتشر شده بود که از اساس کذب است.
ســالاری افزود: اکنون اطلاعات میزان آورد سد ها و بارندگی های 
 بالا دســت بصورت مستمر از سراسر استان به ستاد ارسال و برای 
اطلاع رســانی های لازم در خصوص میزان دقیــق، پس از پایان 
 ســیل صورت می پذیرد.به گزارش خبرگزاری صداوســیما مرکز 
خلیج فارس، وی با ذکر این نکته که تمام کارکنان آب منطقه ای در 

سراسر هرمزگان در حال ارائه خدمات به مردم هستند.

خبری

شهرستان

فرا رسیدن سالروز 
شهادت جانسوز حضرت فاطمه زهرا )س( تسلیت 

روابط عمومی اداره کل
منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان

معاون  شهرستان//  ســرویس  نژاد  دبیری  سعیده 
سیاســی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان 
گفت: شهرســتان بندرلنگه از نظر قدمت و تاریخ، 

دروازه اقتصادی استان هرمزگان است.
   به گــزارش خبرنگار دریا، دکتــر علی رئوفی در 
آیین تکریم و معارفه فرماندار شهرستان بندرلنگه که 
با حضور ائمه جمعه این شهرســتان، مدیرکل حراست 

استانداری و اعضای شــورای اداری و شورای تامین 
شهرســتان بندرلنگه برگزار شــد، با اشاره به اهمیت 
شهرســتان بندرلنگه، عنوان کرد: شهرستان بندرلنگه 
از نظر تاریخی و تجاری بــه عنوان دروازه اقتصادی 
استان هرمزگان محسوب می شود که نشان از اهمیت 

و جایگاه این شهرستان در استان است.
   معــاون سیاســی، امنیتی و اجتماعی اســتانداری 

هرمــزگان، خاطرنشــان کرد: بایــد از ظرفیت ها و 
مشــارکت های مردمی برای تســریع در توســعه و 
پیشرفت این شهرستان استفاده شود.رئوفی با اشاره به 
انتصاب آقای فؤاد مرادزاده به عنوان سرپرست جدید 
فرمانداری شهرستان بندرلنگه، افزود: مسئولیت ها در 
نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران یک فرصت برای 
خدمت بی منت به مردم اســت که مدیران باید آن را 

قدر بدانند و از خود باقیات و صالحات بجا بگذرانند.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان، 
با اشــاره به تغییر مدیران و فرمانداران، تصریح کرد: 
تغییرات در مجموعه های مدیریتی با روی کار آمدن 
دولت جدید امری طبیعی و بــا هدف ایجاد تعامل و 
هماهنگی بیشتر برای تحقق اهداف و برنامه های دولت 
جدید در راستای خدمت رسانی و کارآمدی بهتر است.

   رئوفی با تقدیــر از زحمات و تلاش های فرماندار 
سابق شهرســتان بندرلنگه، تصریح کرد: آقای احمد 
شیبانی فرماندار سابق شهرستان بندرلنگه همانند سایر 
فرمانداران تا آخرین لحظات مســئولیت پیگیر امور 
مربوط به شهرستان بود و حتی شب پایانی مسئولیت 
 با تشــکیل جلسات ســتاد مدیریت بحران در تلاش

برای کاهش آســیب ها و رفع مشــکلات ناشــی از 
بارندگی های اخیر بود.

  در این آیین، فؤاد مرادزاده به عنوان سرپرست جدید 
فرمانداری شهرســتان بندرلنگه معرفی و از زحمات 
احمد شیبانی فرماندار سابق این شهرستان با اهدا لوح 

سپاس، تقدیر بعمل آمد.

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان تاکید کرد

لزوم استفاده ازظرفیت های مردمی برای تسریع در توسعه بندرلنگه 

ســرویس شهرستان//  مدیر شــبکه بهداشت و 
درمان قشــم گفت: از 17۵ هزار و 1۴0 نفر جمعیت 
این شهرســتان ، 122 هزار و 922 نفر واجد شرایط 
دریافت واکسن بودند که 92 و هشت دهم درصد از 

این تعداد واکسینه شده اند. 
   دکتر حمیدرضا بهــزادی افزود:۱۱۴ هزار و ۱۱۸ نفر 
واکســن نوبت اول خود را دریافت کردند که باعث شد 
جزیره قشــم رتبه اول تزریق واکسن در استان را کسب 
کنــد.وی ادامه داد: افزون بر آن، تعــداد ۹۷ هزار و ۷2 
نفر واکســن نوبت دوم و ۹ هزار و ۴6۳ نفر نیز واکسن 

نوبت ســوم خود را تزریق کرده اند.مدیر شبکه بهداشت 
و درمان قشم تصریح کرد: واکسیناسیون سراسری کرونا 
در ۱۰ محل جزیره قشم با 5۴ کاربر و تزریق کننده در 
2 مرکز تجمیعی شــهری و هشت مرکز روستایی انجام 
شد.از ۱۱ فروردین ۱۳۹۹ واکسیناسیون در جزیره قشم 
با تزریق ۱۳۰ واکسن به کادر درمان آغاز شد.به گزارش 
ایرنا، وی یاد آور شــد: سویه جدید موسوم به امیکرون 
هم دراین شهرســتان شناسایی شــده است که رعایت 
دستورالعمل های بهداشتی و فاصله گذاری اجتماعی با 

توجه به ایام سفر به جزیره قشم لازم و ضروری است.

 92 درصد از واجدان شرایط در قشم
 واکسن کرونا دریافت کردند

 سرویس شهرستان// هرمزگان جانشین رئیس 
ستاد پیشگیری، هماهنگی و فرماندهی عملیات 

پاسخ به بحران اعلام کرد: پل بسیج میناب که 
ورودی های آن بر اساس طغیان سیلاب دچار 

آســیب دیدگی شده بود تا اطلاع ثانوی جهت 
انجام تعمیرات مسدود شد. 

  رضا مدرس و اعضای ستاد مدیریت بحران که 
در مناطق سیل زده میناب حضور داشتند اقدامات 
لازم را جهت رفع مشکلات ناشی از سیل انجام 

دادند. 
  وی بــا تاکید به توجه به هشــدارهای ســتاد 
 پیشــگیری و مدیریت بحران تصریــح کرد: به 
دلیــل خســارات ناشــی از ســیل اخیــر به 
زیرســاخت های ارتباطــی و خطرآفرین بودن 
جاده ها، مردم از تردد غیر ضرور به روســتاها 

خودداری کنند.
   بــه گزارش ایرنــا، مدرس خاطرنشــان کرد: 
 پل بســیج میناب  شکسته و تخریب نشده است 
 اما دســتک هــای خاکــی ورود بــه این پل 
دچار شستگی ناشی از سیلاب شده که در اسرع 
وقت نســبت به تعمیرات و اصلاح آن اقدام می 

شود.

آگهي مزايده عمومي فروش زمین شهرداري دشتي 
شماره مزايده 2000093086000001

 شــهرداري دشتي در نظر دارد بر اساس مصوبه شماره 5 مورخ 1400/04/06 شوراي محترم اسلامي شهر، نسبت به فروش 8 قطعه زمين 
با کاربري مســكوني از طریق برگزاري مزایده عمومي به شرح ذیل اقدام نماید . کليه مراحل برگزاري مزایده از دریافت اسناد مزایده تا ارائه 
پيشنهاد مزایده گران )متقاضيان شرکت در مزایده( و بازگشایي پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات الكترونيكي دولت )ستاد( به آدرس: 
www.setadiran.ir انجام خواهد شد و لازم است مزایده گران در صورت عدم عضویت قبلي، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت 
گواهي امضا الكترونيكي )توکن( را جهت شرکت در مزایده محقق سازند . متقاضيان شرکت در مزایده مي توانند پيشنهادات خود را حداکثر تا روز 
شنبه 1400/10/25 به همراه فيش سپرده یا ضمانتنامه بانكي و مدارك شناسایي معتبر در یک فایل )جهت اشخاص حقيقي کپي تمام صفحات 
شناسنامه و کارت ملي و اشخاص حقوقي کپي اساسنامه به همراه آخرین تغييرات(، آدرس پستي دقيق و شماره تلفن همراه از طریق سامانه 
تدارکات الكترونيكي دولت )ستاد( ارسال نمایند تاریخ انتشار مزایده در سامانه 1400/10/08 مي باشد . بر اساس نظریه کارشناس رسمي 

دادگستري وارده به شماره 15/ك/1400 مورخ  1400/04/12 قيمت پایه فروش زمين بشرح جدول زیر مي باشد : 
مبالغ به ریال

نوبت دوم

1- شهرداري در قبول یا رد کليه پيشنهادها مختار است . 2- مهلت زماني دریافت اسناد از سایت : از زمان انتشار تا ساعت  19:00   مورخ   
1400/10/14.       3- مهلت زمان ارائه پيشنهاد : از مورخ  1400/10/08 لغایت   1400/10/25   روز  سه شنبه   تا ساعت 14:59.

4- زمان بازگشایي پاکت ها : ساعت 10:00 روز   یک شنبه  مورخ  1400/10/26.
5- زمان اعلام برنده : ساعت 10:00 روز سه شنبه  مورخ   1400/10/28 مي باشد . 6- ميزان سپرده نقدي و شماره حساب : واریز مبلغ 5 

درصد موضوع مورد مزایده به شماره حساب  0103965911001 نزد بانک صادارت به نام سپرده شهرداري      
7-برندگان نفر اول و دوم مزایده هرگاه حاضر به انعقاد قرارداد نباشند سپرده آنان به ترتيب ضبط خواهد شد . 8- به پيشنهادات مشروط ، مبهم، 
مخدوش و فاقد سپرده ترتيب اثر داده نخواهد شد . اطلاعات تكميلي در اسناد مزایده ذکر گریده و متقاضيان شرکت در مزایده مي توانند جهت 

کسب اطلاعات بيشتر با شماره تلفن07644654121تماس حاصل فرمایند .

ردیف
1
2
3
4
5
6
7
8

مساحت)متر مربع(
238,7
240,3
240,3
240,3
240,3
305,7
300,4
306,4

قیمت واحد قطعه )ریال(
6,500,000
6,000,000
6,000,000
6,000,000
6,000,000
6,000,000
6,000,000
6,500,000

کاربري
مسکوني
مسکوني
مسکوني
مسکوني
مسکوني
مسکوني
مسکوني
مسکوني

شماره قطعه
34
35
36
37
38
42
43
8

قیمت کل قطعه )ریال(
1,551,550,000
1,441,800,000
1,441,800,000
1,441,800,000
1,441,800,000
1,834,200,000
1,802,400,000
1,991,600,000

سپرده شرکت در مزایده
77,577,500
72,090,000
72,090,000
72,090,000
72,090,000
91,710,000
90,120,000
99,580,000

شناسه آگهی : 1212154

پل بسیج میناب تا اطلاع ثانوی مسدود شد

این اداره کل در نظر دارد طبق مشخصات ذیل خودروي اسقاطی خود را از طریق مزایده عمومي به فروش برساند متقاضيان جهت 
دریافت اوراق مزایده به سامانه تدارکات الكترونيكي به آدرس https://setadiran.ir مراجعه و بعد از دریافت اوراق مزایده از طریق 

سامانه پيشنهاد قيمت و مستندات مربوطه خود را برای اتومبيل درموعد مقرر در سامانه مذکور بارگزاري نمایند .

تاريخ انتشارآگهي  مزايده در روزنامه : 1400/10/15 - 1400/10/18
مهلت دريافت اسناد مزايده از سامانه ستاد : از تاریخ 1400/10/18 به مدت 5روزکاري تا مورخ 1400/10/22

مهلت بارگذاري  اسناد مزايده در سامانه ستاد  : تا 1400/11/03
زمان بازگشایي اوراق مزایده مورخ 1400/11/04راس ساعت 10صبح در محل اداره کل ورزش و جوانان هرمزگان

زمان اعلام به برنده مورخ  1400/11/04زمان بازديد : از 1400/10/18 همه روزه بجز روزهاي تعطيل در ساعات اداري – شماره 
تماس جهت هماهنگی : 07633331523-09177670143

آدرس بازديد خودرو : شهرستان بندرعباس- الهيه جنوبی- ورزشگاه خليج فارس
ضمناً رعایت موارد ذیل الزامي مي باشد : 1- برگزاري مزایده صرفا از طریق سامانه تدارکات الكترونيكي دولت مي باشد وکليه مراحل 
فرآیند مزایده شامل دریافت اسناد پرداخت تضمين مزایده ، پرداخت و تحویل کالا در بستر سامانه ازاین طریق امكان پذیر مي باشد .

)اصل فيش واریزي یا ضمانتنامه به این اداره کل واحد دبيرخانه در پاکت دربسته مهر و لاك شده تحویل نمایند در زمان مقرر(
2- علاقمندان به شرکت در مزایده مي بایست جهت ثبت نام و دریافت گواهي الكترونيكي )توکن( باید به قسمت دریافت اطلاعات 
تماس دفاتر ثبت نام سایراستانها ، که در سایت سامانه )https://eproca.setadiran.ir( بخش ثبت نام / پروفایل مزایده گر موجود 
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فرماندار میناب : 

100 خانوار سیل زده اسکان اضطراری داده شده اند 
سرویس شهرســتان// معاون استاندار و فرماندار ویژه 
میناب گفت: نزدیک به 100 خانوار در این شهرستان بر 
اثر ســیلاب نیاز به اسکان اضطراری یافتند که این کار 

انجام شد.
   مجید سلحشــور افزود: بیشــتر این خانوارها را اهالی 
روستای تمبک میناب تشکیل می دهند که بر اثر سیلاب 

تخلیه اضطراری ســد استقلال میناب خانه هایشان دچار 
آبگرفتگی شده است.

   به گزارش ایرنا، وی ادامه داد: این خانوارها در روستای 
حکمی شهرســتان میناب اسکان داده شده اند و نیروهای 
جمعیــت هلال احمر در منطقه حضــور دارند و درحال 

خدمت رسانی به مردم هستند.

  سرویس شهرستان// بر اثر بارندگی های اخیر سد 
استقلال میناب در شرق هرمزگان 100 درصد آبگیری 

شد.
  به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان، عیدانی مدیرعامل 

آب منطقه ای هرمزگان گفت: ظرفیت این ســد قبل از 
بارندگی ها 2۰ درصد مفید بود که اکنون به حدود ۱۰۰ 
درصد رسیده و دریچه های تحتانی برای تعادل در آب 
ورودی باز شده است.سد میناب با ظرفیت 2۷۰ میلیون 

متر مکعب بزرگترین سد استان است.

سد میناب ۱۰۰ درصد آبگیری شد 
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فروردین :
شــما می توانید امروز مطمئن تر از همیشه باشید و این 
احساس به شــما قدرت و توان لازم برای رویارویی با 
مســائل را می دهد. تغییرات ناگهانی که امروز احساس 
می کنید به خاطر این اســت که سیاره حاکم شما بهرام با پلوتون در یک 
ردیف قرار گرفته اند. حتی آنهایی که شما را می شناسند ممکن است از این 
تغییر شما شگفت زده شوند و متعجب شوند چرا که قبل از اینکه دست 
به کاری بزنید به احساسات دیگران توجه نمی کنید و می خواهید خودتان 
تصمیم گرفته و مقتدر باشید. به این تمایل خود آگاه باشید چرا که می تواند 

امکان رفتارهای ناخودآگاه را در شما کاهش دهد. 
   اردیبهشت :

شما می دانید که بعضی اوقات مثل یک گاو نر سر سخت 
و لجوج می شوید. امروز،  با وجود بهرام جنگجو که بوسیله 
پلوتون سلطه جو فعال شده، ممکن است بخواهید که برای 
حفظ موقعیت کنونی خود بجنگید. با این حال مواظب باشید،  به خاطر 
چیزی که به سختی در مورد آن اعتقاد دارید و این درحالیست که واقعیت 
را نمی دانید و حتی اگر به روشی و واضحی آن را بشنوید رأی خود را تغییر 
نمی دهید. به یاد داشته باشید، تمایل داشتن برای کسب اطلاعات جدید نه 
فقط نشانه ای از باهوشی و زیرکی است، بلکه می تواند شانس شما را برای 

رسیدن به موفقیت افزایش دهد.
   خرداد :

امروز ممکن اســت حتی خودتان را بــا توانایی که در 
مواجهه با احساسات پیچیده و سخت دارید بتوانید شگفت 
زده کنید. حتی اگر راه آسانتری نیز وجود داشته باشد اما 
شما آن را انتخاب نمی کنید. اما الان تمایلی به ساده اندیشی ندارید؛  شما 
می خواهید به عمیق ترین تجربه ها دست یابید که تا کنون از شما دوری 
می کردند. خوشــبختانه، در این سفر درونی افکار هیجان بخش شما را 
همراهی می کنند، حس کنجکاوی را در شــما بیدار کرده و شــما را در 

شناختن خودتان یاری می کنند.
    تیر :

شــما احتمالا امروز با نیرویی ســخت و استوار روبرو 
می شوید مثل این که فردی درخواست شما را نمی پذیرد 
و آن را رد می کند. دیگران ممکن است امروز شما را متهم 
 به این کنند که بسیار نیازمند دیگران هستید یا اینکه از احساساتتان برای 
پیش بردن کار خود اســتفاده می کنید. این می تواند فرصتی باشــد که 
برای حفظ روحیه حســاس خود، از  دیگران حق خود را مطالبه کنید. 
 ممکن است وسوسه شوید که مانع آنها شوید. با این وجود، می توانید با 
وفادار بودن به ارزش های خود و رها نکردن آنها برای منافع مادی احترام 

و تحسین دیگران را برای خود کسب کنید.
      مرداد :

شما آماده یک روز سخت کاری هستید به خاطر اینکه 
می دانید تلاش هایتان به کجا منجر خواهد شد. حتی اگر 
دیگران به شــما پیشنهاد کنند که اوضاع را کمی  ساده تر 
بگیرید، اما شما نمی توانید بگذارید برنامه های بلند پروازنه شما خراب 
شوند. خوشبختانه، حتی اگر کاری را که در دست انجام دارید را دست کم 
بگیرید،  صاعقه ای می تواند به افکار شما برخورد کند، شاید راهی باز کند 

تا شما بتوانید با استعداد خود کاری را شروع کرده بودید را انجام دهید.
   شهریور :

شما احتمالا بسیار هیجان زده هستید چرا که می خواهید 
روزی سراسر تفریح و شادی داشته باشید و سعی می کنید 
که دیگران را کنترل کنید تا مانع  برنامه ها و نقشه ها اولیه  
شما و خراب شدن آنها نشوند. متاسفانه،  کارهای زیادی در دست انجام 
داشتن شیوه مدیریتی مناســبی برای اکنون نیست. در عوض، شما باید 
بوسیله مثال های درست و قابل اعتماد خود اوضاع را هدایت کنید و زمانی 

را هم برای لذت بردن از زندگی برای خود بگذارید.
   مهر :

شما ممکن است امروز مانند یک کوه آتشفشان باشید، با 
تمایلی شدید، برای ساختن چیزی که در حال وقوع است 
و فشــار آن روی شما بسیار زیاد است. اما نتیجه نیازی 
نیست که ناگهان بروز کند. شما باید به دور و بر خود  توجه داشته باشید 
و بر احساسات خود در تمام روز کنترل داشته باشید. آگاهی و هوشیاری 
راهگشــای تغییر مثبتی است اگر شما مایل باشید که از مرحله و قلمرو 

آشنایی پایین بیایید و به قلمرو نا شناخته ای وارد شوید.
       آبان :

بهرام جنگجو و پلوتون محافظه کار در نشان شما نیروی 
خود را برای برانگیختن شما برای کار کردن ترکیب کرده اند. 
این ایده خوبی نیســت که  زمــان را به بطالت بگذرانید و 
کناری بنشینید و بگذارید که شرایط تان تغییر کنند بدون اینکه خودتان 
بخواهید چه چیزی تغییر کند. اما به این معنی هم نیســت که بخواهید به 
دیگری پیشــنهاد بدهید. بلکه به این معنی است که تمایلات خود را در 
راهی بگذارید که جایی برای توقع و چشمداشت نباشد یا اینکه دیگران را 

به خاطر اتفاقاتی که در زندگی شما افتاده است سرزنش نکنید. 
   آذر :

به نظر می رسد که شرایط زندگی شما به آرامی  تغییر کنند 
چرا که تمام سیاره های شما قوس ماجراجو را ترك کرده و 
به ماه بزغاله محافظه کار می پیوندند. اما در همان زمان، به 
نظر می رسد که تمام اختیارات شما به پایان برسد. شما هنوز در تعهد خود 
نسبت به ایجاد چیزی که اتفاق می افتد استوار هستید. اما اصلا کاری را از 

روی ناچاری و ناامیدی انجام ندهید.
  دی :

امروز ممکن است تحمل تان را از دست داده و نیاز داشته 
باشید که کاری کنید چرا که بهرام جنگجو به اولین خانه تان 
به پلوتون سلطه جو  می پیوندد. شما از اینکه همیشه باید 
منتظر دیگران باشید تا کاری را انجام دهید خسته شده اید و می خواهید 
حتی اگر لازم شــد خودتان راه را ادامه دهید. فقط به یاد داشته باشید که 
دیگران منبعی از خودبازدارندگی هستند. این قانون همه یا هیچ نیست، پس 
مراقب باشید جایی که به جلو قدم برمی دارید کجاست و همزمان راهی 

برای بازگشتن  به جایگاه دیگری از زندگی خود  داشته باشید .
   بهمن :

دســت از تلاش کشیدن می تواند پایان بی قاعده ای برای 
بهترین دوره کارتان باشــد، در ســال جدید فرصت های 
غیر قابل انتظاری برایتان پیش خواهد آمد. متاسفانه، اگر 
کارها و برنامه های قبلی خود را به پایان نرسانید قادر نخواهید بود که کار 
جدیدی را شروع کنید. نگران نتیجه تلاش هایتان نباشید. در عوض، برای 
خلاصی از زیر بار فشارها تمرکز کنید و خودتان را برای آینده آماده کنید.

  اسفند : 
نیروی کشمکشــی که قبلا در خانواده یا در گروه دوستان تان 
وجود داشت و محو شده بود،  ممکن است دوباره امروز مجال 
بروز پیدا کند و این نمی تواند تصویر خوشایندی برای شما باشد. 
با این حال،  بیان برنامه های پنهانی می تواند اولین قدم فرایند حل مسئله باشد. 
حتی اگر اطلاعاتی که دارید به سختی قابل هضم باشند. به جای اینکه با هراس 
عقب نشینی کنید و سعی کنید آنچه را که اتفاق افتاده را انکار و نادیده بگیرید، 
در فرصت ها را به روی خود باز بگذارید تا بتوانید آنها را در جریان این سقط و 
مشکل اخیر به کار انداخته و از این فرصت برای شکوفا کردن خود اقدام کنید.

ســرویس ســلامت // وقتی فرزندتان نســبت به 
همسالانش کوتاه قدتر به نظر می رسد طبیعی است که 
نگران شوید؛ اما در مواردی نادر، کوتاهی قد می تواند 
نگران کننده باشد، و آن هم زمانی است که نرخ رشد 
کودک ناگهان و بدون هیچ دلیل واضحی کُند می شود، 

یا به نظر می رسد کلاً متوقف شده است.
  در برخــی موارد، والدین تصمیــم می گیرند برای رفع 
مشــکل کوتاهی قد فرزند خود، با مراجعه به پزشــک 
هورمون درمانی را در پیش بگیرند. این درمان بلندمدت، 
رشــد را در بچه هایی که کمبــود هورمون خاصی دارند 
یا دچار عارضه ای هســتند که جلوی رشد نرمالشان را 

می گیرد، تقویت می کند.
* علت های کوتاهی قد

   اگر 95 درصد از همسالان یک پسر نوجوان بلندقدتر 
از او باشــند، این کوتاه تر بودن قد به خودی خود مشکلی 
محسوب نمی شــود. اما اگر 99 درصد از همسالان او از 
او بلندقدتر باشــند، آن وقت باید دلیل اصلی را بررسی 
کرد، یعنی جزو آن یک درصدی قرار می گیرد که کوتاهی 
قدشان مشکل محسوب می شــود.یک اختلال ژنتیکی، 
کم کاری تیروئید و یا دیگر اختلالات پزشکی می توانند 
علت افت ناگهانی روند رشــد باشــند؛ امــا چیزی که 
شایع تر می باشــد این است که کودکی که از نظر رشد قد 
از همسالان خود عقب تر اســت دچار عارضه ای به نام 
کوتاه قدی ایدیوپاتیک می باشد. یعنی کوتاهی قد او دلیل 

شناخته شده ای ندارد.

* هورمون رشد ۱۰۱
  هورمون ها مواد شــیمیایی هستند که توسط اندام های 
خاصی از بدن تولید، اساساً غده هیپوفیز و غدد درون ریز، 
تولید می شوند. غده هیپوفیز هورمون هایی را می سازد که 

سبب رشد بافت های بدن می شوند.
   هورمون رشــد GH( 101( که به آن سوماتوتروپین 
نیز می گویند، یکی از این هورمون هاست.هورمون رشد با 
 1-IGF بالابردن غلظت گلوکز، اسیدهای چرب آزاد و
)یک پروتئین میانجی برای رشد در دوران کودکی(، رشد 

را افزایش می دهد. این اتفاق به ســلول ها اجازه می دهد 
عضله و استخوان و دیگر بافت های حیاتی بدن را بسازند. 
دیگر هورمون های تولید شــده توسط غده هیپوفیز که 
منجر به رشد نرمال می شوند شامل هورمون های محرک 
تیروئیــد، هورمــون آدرنوکورتیکوتروپیک و هورمون 
محرک فولیکول هستند.ســازمان غذا و داروی آمریکا، 
استفاده از هورمون رشــد را برای درمان کوتاه قدی در 
کودکان که ناشــی از بیماری مزمن کلیوی، سندرم پرادر 
ویلی، سندرم ترنر، سندرم نونان و دیگر اختلالات پزشکی 

است را مجاز اعلام کرده است.

* آیا هورمون درمانی مناسب فرزند شما هست؟
   اگــر در حال بررســی هورمون درمانی برای کودکتان 
هســتید لازم اســت مزایا و معایب این درمان را بدانید. 
درمان با هورمون رشــد یک پروسه طولانی مدت است. 
هورمون رشــد به صورت تزریق روزانــه به کودک داده 
می شــود، هرچند برای برخی از بیماری ها ممکن است 
سه تزریق در هفته لازم باشد. بیشــتر اوقات، درمان با 
هورمون رشــد طی یک دوره چندساله تجویز می شود 
و ممکن اســت تا زمانی که پتانسیل رشد قد وجود دارد 
ادامه پیدا کند.ممکن است برای کودک علاوه بر هورمون 
شــد، هورمون های دیگری نیز تجویز شود تا سطح کلی 

هورمون ها متعادل بماند.
* درمان با هورمون رشد هزینه بر است

درمان با هورمون رشد هزینه زیادی در بر دارد و به ندرت 
هم تحت پوشــش بیمه قرار می گیرد، مگر اینکه به عنوان 

بخشی ضروری از درمان یک بیماری به حساب بیاید.
* درمان با هورمون رشد تغییر چشمگیری ایجاد 

نمی کند
  اگر قصــد هورمون درمانی برای فرزندتان را دارید، لازم 
اســت در مورد توقعاتی که دارید با پزشک صحبت کنید، 
از جمله اینکه قد فرزندتان در پایان درمان چقدر خواهد 
شد. مطمئن شوید که فرزندتان هم نسبت به میزان رشد قد 
خود آگاه اســت. هورمون رشد به طور متوسط می تواند 
تا رسیدن به بزرگســالی فرزندتان چیزی بین دو و نیم تا 
هفت و نیم سانتی متر به قد او اضافه کند.درمان با هورمون 

رشد کمک می کند تا قد فرزندتان بلندتر از چیزی شود که 
بدون دارو خواهد بود اما ممکن اســت همچنان نسبت به 
متوســط قدی که باید داشته باشد کوتاه تر باشد. پس مهم 
اســت که دیدی واقع گرایانه داشته و با خودتان روراست 
باشید و با هرگونه احساس و طرز فکری درباره کوتاه قدی 
در خانواده تان کنار بیایید. هیچ میزانی از هورمون رشــد 
نمی تواند این برداشت ها درباره قد را تغییر بدهد.برخی از 
پدر و مادرهای بچه هایی که هم از نظر جســمی و هم از 
نظر روانی سالم اند به هر دلیل تصمیم می گیرند با کوتاه قدی 
فرزند خود کنار بیایند و هورمون درمانی نکنند. انتخاب شما 
هر چه که باشــد باید روی تقویت اعتمادبه نفس کودکتان 
متمرکز شوید و به او یادآوری کنید که هرکسی با هر ویژگی 
که دارد منحصربه فرد و شگفت انگیز و دوست داشتنی است.

*  کلام پایانی
اگر کودکتان دچار توقف ناگهانی در روند رشــد خود شد 
یا کوتاه قدتر از دوســتان و همسالان خود به نظر می رسد 
طبیعی است که نگران شوید. هرچند لازم است عوارض و 
مشکلاتی را که ممکن است در روند رشد کودک اختلال 
ایجاد کنند شناسایی کنید اما در بیشتر موارد، مشکل خاصی 
وجود ندارد.اگر احساس می کنید چند سانتیمتر افزودن به 
قد فرزندتان به نفع اوســت، هورمون درمانی می تواند یک 
گزینه باشــد. پزشک، بهترین منبعی اســت که می تواند 
پاسخگوی تمام سؤالات شما درباره هورمون درمانی باشد 
تا در نهایت تصمیم بگیرید این شیوه مناسب فرزندان است 

یا خیر.

ســرویس فرهنگی // معاون درمان وزارت 
بهداشــت با اشــاره به روند افزایشی موارد 
شناسایی ابتلا به »امیکرون« در کشور، گفت: 
موثرترین کار در پیشگیری از امُیکرون، رعایت 
پروتکل ها، ماسک زدن و رعایت فاصله گذاری 
و همچنین تزریق دز ســوم واکسن است و 
توصیه می کنم افراد حتما دز سوم واکسن را 

تزریق کنند. 
  دکتر ســعید کریمی در نشست خبری وزارت 
بهداشــت، در پاســخ به این ســوال ، درباره 
وضعیت مراجعات کرونایی به بیمارســتان ها و 
آمادگی بیمارستان ها در برابر امُیکرون، گفت: 
خوشبختانه تعداد مراجعین سرپایی ما با علائم 
مشکوک به کرونا با علائم تنفسی که به صورت 
روزانه مراجعه می کنند، حــدود  1۲50 مورد 
اســت که این میزان مراجعــه از پیک قبلی که 
داشــتیم به تدریج کم شده و در روزهای اخیر، 
افزایش قابل توجهی را نداشتیم. البته تغییرات 
سینوسی کاهش و افزایشــی وجود داشته، اما 
خوشــبختانه افزایش مراجعات قابل توجه و 

مستمر نداشتیم. همچنین در حوزه تعداد بستری، 
بعد از عبور از پیک، در حد ثابت در حد  5800 
مورد اســت که در روزهای اخیر حالت ثابتی 
داشته و افزایش نگران کننده ای را شاهد نبوده ایم.  
وی افزود: تعداد بستری در آی سی یو هم حدود 
1400 مورد است. بنابراین در حوزه بستری در 
آی سی یو هم افزایش خاصی نداشته است و در 
شرایط پایداری به سر می بریم. در زمینه سویه 
امُیکرون نیز تعداد موارد مبتلا که با تشــخیص 
قطعی کیت بوده، افزایش یافته است و تا امروز  
194 تشخیص قطعی امُیکرون داشته ایم که در 

حال افزایش است.
  نگرانی از سرایت پذیری بالای امُیکرون

  کریمی ادامه داد: برای تشخیص امُیکرون ابتدا 
باید تســت PCR بیمار مثبت شود و بعد اگر 
مشــکوک به امُیکرون باشد، یک تست اضافه 
هم برای امُیکرون انجام می شود. افزایش تعداد 
موارد امُیکرون جای نگرانی دارد. از این جهت 
که شیوع و سرایت پذیری امُیکرون بسیار زیاد 
است و در عرض دو تا سه روز ممکن است، فرد 

مبتلا بتواند افراد دیگر را مبتلا کند. بر این اساس 
رعایت پروتکل های بســیار مهم است و باید 
توجه کرد که  موثرترین چیز هم در پیشگیری 
از امُیکرون، رعایت پروتکل ها، ماســک زدن 
و رعایت فاصله گــذاری و همچنین تزریق دز 
ســوم واکسن است که توصیه می کنم، حتما دز 
سوم واکســن را افراد تزریق کنند. دز سوم در 
پیشــگیری از ابتلا و موارد شدید و همچنین 
پیشگیری از بستری و مرگ ومیر ناشی از کرونا 

بسیار موثر است.
  بیمارستان ها در آماده باش

  وی همچنیــن گفت: باید توجه کرد که از نظر 
درمانی تفاوتی بین امُیکرون و سویه دلتا وجود 
ندارد. البته از جهت مراقبتی باید بیشتر مراقب 
باشیم، زیرا سرایت پذیری امُیکرون بیشتر است، 

اما از نظر درمان تفاوتــی ندارد. در عین حال 
بیمارســتان هایمان آماده باش اعلام کردیم  به 
که در آماده باش هســتند تا اگر خدایی نکرده 
تعداد موارد افزایش یافــت، بتوانند به بهترین 
نحوه مراقبت هــا و خدمات را از نظر وضعیت 
اکسیژن ســازها، دارو و... انجــام دهنــد. این 
تمهیدات با معاونین درمان دانشگاه های علوم 
پزشکی انجام شده است. ان شاءالله که اصلا وارد 
پیک بعدی نشویم، باتوجه به اینکه مدت زمان 
فاصله واکسیناســیون مان کم است و آنتی بادی 
وجود دارد، ولی اصلا نباید غافل شویم و باید 

پروتکل ها را رعایت کنیم.
  مشکلات نسخه نویسی الکترونیک در 

بیمارستان ها
  کریمی در پاسخ به سوال دیگر، درباره وضعیت 

اجرای نسخه الکترونیک در بیمارستان ها، گفت: 
در این زمینه مشــکلاتی از روزهای اول بوده 
و هنوز هم وجــود دارد، اما به تدریج در حال 
کاهش اســت. کسی که تاکنون دستی نسخه را 
می نوشــته، اکنون باید تایپ کنــد که مقداری 
سرعت را کاهش می دهد، برق یا اینترنت قطع 
می شود، ممکن است حجم بیماران بالا باشد و 
مسیرهای ارتباطی نتوانند به خوبی اطلاعات را 
منتقل کنند و کندی ایجاد شــود که رسانه ها در 
این زمینه گزارشاتی ارائه داده اند. با این حال با 
جلساتی که مکرر برگزار شده و هماهنگی هایی 
که روزبروز در حال افزایش است، این مشکلات 
در حال کاهش است. وقتی یک پروژه ملی است 
و با تعداد بالایی از مراکز مواجهیم، باید مقداری 
فرصت دهیم تا به آنچه که مطلوب است، برسیم.
  وضعیــت اثرگــذاری واکســن ها بر 

امُیکرون
  وی دربــاره میزان اثربخشــی واکســن های 
داخلی کرونا بر ســویه امُیکرون، گفت: تاکنون 
در ایران 194 مورد امُیکرون شناســایی شده و 

در این زمینه اطلاعات آنقدر قطعی نیســت که 
بتوانیم اطلاعاتی ارائه دهیم، اما باتوجه به اینکه 
واکسن های داخلی در مقابل دلتا موثر بودند و 
واکســن های خارجی هم که بوده بر روی دلتا 
تست شده و کشورهایی که میزان امُیکرون شان 
بالاست، آن ها را موثر دانستند. به نظر می آید که 
واکسن روی امُیکرون هم موثر باشد. مطالعاتی که 
انجام می شود این موضوع را می تواند به اثبات 
محدودیت های  اعمال  درباره  برســاند.کریمی 
کرونایی با توجه به خطر امُیکرون، گفت: فعلا 
در وضعیتــی قرار داریم کــه عمدتا بر رعایت 
پروتکل ها توصیه می کنیــم. هر محدودیتی که 
قرار باشد ایجاد شود، جزو اختیارات ستاد ملی 
کروناست و وزارت بهداشت نمی تواند محدودیت 
اعمال کند. در عین حال کمیته علمی وضعیت را 
از نظر علمی بررسی می کند، نتایج کمیته علمی به 
وزیر بهداشت و سپس در ستاد کرونا ارائه شده 
و ستاد ملی مقابله با کرونا تصمیم گیری می کند. 
بنابراین درباره محدودیت ها باید از ســتاد ملی 

کرونا پیگیری شود.

طرح :  بیتا  هوشنگی

اقداماتی که باید بعد از ۴0 سالگی انجام دهیم!
سرویس سلامت // با افزایش سن مراقبت  از بدن باید دقیق تر و کنترل 
شده تر باشد، اگر بالای ۴0 سال سن دارید، انجام برخی کارها را فراموش 

نکنید.
   با افزایش ســن افراد، حساسیت ها برای مراقب از بدن و حفظ سلامتی 
افزایش پیدا می کند که در این خصوص باید کارهایی انجام دهیم که ضمن 

حفظ سلامتی، از بروز مشکلات و بیماری ها جلوگیری کنیم.
با قرار گرفتن در آستانه 40 سالگی توده عضلانی 

کاهش می یابد و احتمال افزایش وزن بیشتر 
می شود. یکی از بهترین گام ها برای حفظ 

ســلامت و اجتناب از ایــن بیماری ها، 
دریافت کافی ویتامین ها و مواد مغذی 

مناسب است.
۱. مغز خود را ورزش دهید

  مغز هم مانند تمام ماهیچه ها و عضلات 
دیگر در بدن باید ورزش داده شــود، البته 

ورزش های مغز حرکتی نیست و با چند تکنیک 
ســاده می توان مغز را وارد چالش هــای جدید کرد تا 

عملکرد بهتری داشته باشد.برای مثال چند عادت روزانه را فراموش 
کنید و با روش های دیگری آن ها را انجام دهید مانند تغییر مسیر همیشگی 
بازگشــت به خانه یا رمز دستگاه های الکترونیکی خود را از گاهی تغییر 
دهید. ایجاد چالش برای مغز می تواند آن را جوان نگه دارد و در سنین بالاتر 

عملکرد بسیار مناسبی داشته باشد.
۲. دست از ورزش بر ندارید

  تمام متخصصان معتقدند که ورزش مهم ترین اصل برای دوری از هرگونه 
 بیماری های ناشــی از افزایش ســن اســت، اما باید برای این اصل مهم 
برنامه ریزی دقیقی داشــت تا بیشترین کارایی و بازدهی را در سلامت ما 
داشته باشد.از ورزش کردن سنگین در هر روز هفته خودداری کنید و طبق 

برنامه ریزی که مربی ورزشی شما برایتان دارد آن را انجام دهید چراکه بعضا 
ورزش بیش از حد و نا منظم می تواند نتیجه عکس بر روی بدن داشته باشد.

۳. دوری از سیگار برای همیشه
  سیگار کشیدن فقط برای ریه های شما مضر نیست، کلیه ها، مثانه و سیستم 
تصفیه بدن شما از سیگار واکنش های منفی دریافت می کنند. اگر 
در جوانــی از این چند عضو یاد شــده به خوبی 
مراقبت نشــود، در ســنین بالاتر به انواع 
بیماری دچار خواهید شد که طول عمر 

را کاهش می دهند.
۴. کنترل مکرر فشار خون

  فشار خون بالا نه تنها برای قلب 
مضر است بلکه در صورت توجه 
نکردن به آن، کلیه ها از بین می رود. 
همانطور کــه می دانید بیماری ها و 
مشکلاتی که از کلیه نشات می گیرد، 
اغلب غیر قابل درمان هســتند. با افزایش 
سن، فشار خون در افراد بسیار احساس می شود 
که باید با یک برنامه مشخص کنترل شود تا در صورت مشاهده هر 

گونه اختلال، برای درمان اقدام کرد.
۵. پروستات را نادیده نگیرید

  سرطان پروستات یکی از شایع ترین سرطان ها در بین مردان است. درمان 
سرطان پروستات در سنین جوانی بسیار ساده تر و حتمی تر است به طوری 
که هرچه سن افراد مبتلا به این سرطان بالاتر برود، احتمال درمان قطعی 
آن کاهش پیدا می کند و ممکن اســت تا پایــان عمر درگیری با آن ادامه 
داشته باشد؛ اگر در جوانی کوچک ترین علائمی از این سرطان را مشاهده 
کردید، آن را نادیده نگیرید و در کوتاه ترین زمان ممکن نســبت به درمان 

آن اقدام کنید.

آیا برای افزایش 
 قد  بچه ها  
از هورمون رشد 
استفاده کنیم؟

معاون وزیر بهداشت اعلام کرد

روند افزایشی »امُیکرون« در کشور 

سرویس ســلامت // یک متخصص تغذیه گفت: خیار 
یک میوه کم کالری و به ویژه سرشار آب که به مقابله 
با اضطراب و استرس کمک زیادی کرده و به مقابله با 
احتباس آب و ورم نیز کمک می کند و خواص ضدالتهابی 

دارد.
   سهیل نجاتی با اشــاره به این که خیار یکی از شناخته 
شده ترین میوه ها در سرتاسر جهان و از خانواده هندوانه 
است، اظهار کرد: با وجود اینکه سال هاست از این میوه 
در تهیه انواع ســالادها و حتی غذاها اســتفاده می شود 
باید بدانید کــه در تهیه محصــولات دارویی نیز مورد 
اســتفاده قرار می گیرد چون ارزش غذایی بالا و فواید 
زیادی برای سلامتی دارد.وی با اشاره به این که خیار از 
90 تا 95 درصد آب تشــکیل شــده و میزان کالری آن 
بسیار پایین اســت، عنوان کرد: علاوه براین خیار دارای 
ویتامین های K، B، مس، پتاســیم،  C و منگنز است، 
به همین دلیل نیز به ارتقاء ســلامت و جلوگیری از بروز 
مشکلات ناشی از کمبود مواد مغذی کمک می کند.نجاتی 
با اشــاره به این که بدون شک خیار یک دارو نیست اما 
می توان از آن به عنــوان مکمل در کنار درمان های رایج 
استرس استفاده کرد، افزود: مصرف خیار می تواند اثرات 
نامطلوب اســترس را کاهش دهد چــون حاوی میزان 
 زیادی ویتامین های گروه B ازجمله ویتامین B5 ،B1 و
 B ۷  یا همان بیوتین اســت، نتایج پژوهش ها نشــان 
می دهد کــه ویتامین های ب کمپلکس بــرای کاهش 
اضطراب و اثرات منفی جسمی و روانی ناشی از آن کمک 

می کند.این متخصص تغذیه تصریح کرد: نتایج پژوهشی 
که توسط دانشگاه پلی تکنیک کاتالونیا انجام شده نشان 
می دهد خیار حاوی فلاوونوئیدهای ضدالتهاب است که 
می توانند نقش بسیار مهمی در سلامت مغز ایفا کنند، به 
همین دلیل خیار به عنوان یک ماده غذایی مناسب برای 
بهبود حافظه به حساب می آید و می تواند از سلول های 
عصبی در برابر آسیب های مربوط به افزایش سن حفاظت 
کند.وی ادامه داد: همچنین خیار به دلیل دارا بودن ماده ای 
به نام تیروزین می تواند به کاهش وضعیت افسردگی کمک 

کند، با وجود اینکه بروز حالت مســمومیت با مصرف 
بیش از حد فلاوونوئیدها بسیار نادر است اما با این حال 
توصیه می شــود که مصرف مواد غذایی حاوی این ماده 
را به صورت متعادل در چهارچوب یک تغذیه ســالم و 
کامل بگنجانید.نجاتی با اشاره به این که بخش اعظم این 
میوه از آب تشــکیل شده اما یکی از میوه های سرشار از 
آنتی اکسیدان ها مانند پلی فنول ها محسوب می شود، بیان 
کرد: این آنتی اکســیدان ها ارتباط زیادی با کاهش خطر 
ابتلا به ســرطان سینه، رحم، تخمدان و پروستات دارند، 

علاوه براین نتایج پژوهش ها نشان می دهد که میزان بالای 
ترکیباتی مانند کوکوربیتاسین ها که در خیار به وفور وجود 
دارد تأثیر ضدسرطانی بسیار بالایی دارند.این متخصص 
تغذیه عنوان کرد: میزان بــالای آب موجود در خیار به 
کاهش حالت احتباس آب در بدن کمک می کند، علاوه 
براین عصاره خیار به کاهــش واکنش های التهابی بدن 
کمک می کند چون قادر است فعالیت آنزیم های التهاب زا 
را متوقف کند.وی ادامــه داد: خیار حاوی میزان زیادی 
آنتی اکســیدان ها به ویژه ویتامین C و بتاکاروتن است که 
نقش مهمــی در افزایش واکنش های ایمنــی بدن دارد، 
همچنین حاوی میزان زیادی مواد فلاوونوئیدی ازجمله 
کرستین، لوتئین و غیره است که می توانند نقش مهمی در 
پیشگیری از بروز بیماری های مزمن مانند بیماری های 
دستگاه قلبی عروقی داشته باشند.نجاتی با اشاره به این که 
بوی بد دهان به دلیل وجود باکتری هایی اســت که روی 
دندان ها و لثه تجمع می کنند، تصریح کرد: با وجود اینکه 
بررســی های علمی زیادی در این زمینه صورت نگرفته 
اما باید بدانید که خیار به مقابله با باکتری های مســئول 
بوی بد دهان کمک زیادی می کند، مصرف خیار می تواند 
باعث خنثی کردن گرمای بیش از اندازه داخل معده شود 
که یکی از عوامل اصلی بروز بوی بد دهان اســت.این 
متخصص تغذیه بیــان کرد: خیار حاوی میزان زیادی از 
دو ماده مفید برای هضم غذا یعنی آب و فیبر است، به این 
ترتیب خوردن خیار به مقابله با اسید معده، یبوست و تمام 
مشــکلات مربوط به لوله گوارش کمک زیادی می کند.

وی با اشــاره به این که افرادی کــه به دنبال کاهش وزن 
هستند می توانند به خیار اعتماد کنند، تصریح کرد: مصرف 
این میوه در چهارچوب یک رژیم غذایی سالم و متعادل 
می تواند به کاهش وزن کمک کند، چون حاوی مواد مغذی 
و آب زیادی است.این متخصص تغذیه افزود: کالری اندک 
خیار و در عین حال میزان بالای آب و فیبرهای موجود 
در آن به ایجاد احســاس ســیری طولانی مدت کمک 
کرده و در نتیجه بــرای کنترل میل به خوردن فوق العاده 
است، علاوه براین خیار باعث پاکسازی بدن و کمک به 
هضم غذا می شــود و مواد زائدی که در بدن تجمع کرده 
و مانع از چربی سوزی می شوند را دفع می کند.وی ادامه 
داد: میزان قابل توجه پتاســیمی که در خیار وجود دارد 
به کاهش فشار خون بالا کمک می کند، حتماً می دانید که 
فشار خون بالا یکی از عوامل بروز مشکلات قلبی عروقی 
اســت و برای اینکه ارگان های بدن به خوبی به وظایف 
خود عمل کنند باید تعادل پتاســیم در داخل و خارج از 
سلول ها حفظ شود.نجاتی با اشاره به این که پتاسیم یک 
الکترولیت ضروری برای بدن است زیرا برای کنترل انتقال 
تکانه های عصبی، انقبــاض عضلانی و عملکرد قلب با 
سدیم تعامل دارد، عنوان کرد: باید گفت خیار فواید زیادی 
برای سلامتی قلب و به طور کلی بدن دارد و مصرف آن 
می تواند برای برطرف کردن مشکلات زیادی کمک کند.

این متخصص تغذیه بیان کرد: اگر سردمزاج هستید حتماً 
آن را با مصلحش یعنی عســل، خرما و یا ادویه گرم مثل 

سیاه دانه، زنیان و یا نعناع میل کنید.
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گروه خبر // معاون حقوقی قوه قضائیه با اشــاره به 
ترور سردار سلیمانی گفت: 127 متهم برای این ترور 

شناخته شدند. 
   حجت الاسلام نورالله قدرتی معاون حقوقی قوه قضائیه 
در مراسم بزرگداشت سالگرد شهادت شهید قاسم سلیمانی 
گفت: ترور شهید سلیمانی حادثه بسیار تلخی است که دل 
هر انسان آزاده ای را به درد می آورد و ابعاد بسیار زیادی 

هم دارد که یکی از ابعاد مهم آن، بعد حقوقی است. در بعد 
نظامی با کار ارزشمند سپاه و ارتش آن ضربه به عین الاسد 
وارد شد اما در کار حقوقی به راحتی نمی شود تصمیم گیری 
کرد پس باید مواظب باشیم که ذیل قوانین اظهار نظر کنیم.

وی افزود: از همان روزهای ابتدایی ترور، دادســتان کل 
کشور و قوه قضائیه وارد عمل شدند. دادستان کل گفتند که 
روز بعد از ترور پرونده تشــکیل دادند و اخیرا 1۲۷ متهم 
برای این ترور شــناخته شدند و این مقام قضایی است که 
تشــخیص می دهد چه کسی در این ترور، مباشر و معاون 

است.
   معــاون حقوقی قوه قضائیه با بیان این که تصمیم نظامی 
با چند جلسه گرفته شــد و اقدام متقابل عین الاسد اتفاق 
افتــاد اما بعد حقوقی قضیه با جدیت پیگیری می شــود، 
گفــت: دیدگاه های مختلفی راجع به ماهیت کار آمریکا و 
پیگیری پرونده ترور مطرح شــده است و قاضی پرونده 
باید تشخیص دهد که ماهیت کار آمریکا چه بوده است و 
چه عنوان کیفری بوده است و با عنوان کیفری است که ما 

می توانیم مجرم را تحت تعقیب قرار دهیم.

قدرتــی ادامه داد: در همان ابتدای کار، به جهت اعتراف و 
اقرار صحیح آقای ترامپ مســلم است که دستور ترور را 
آمریکا داده اما آن را مســتند به دلایلی کرده که هرکس 
کم ترین دانشــی هم داشته باشــد می داند این دلایل، غیر 
حقوقی است. آمریکاییان می گفتند ما علیه تروریسم اقدام 
کردیم که حرفشان، حرف خنده داری است زیرا این شهید 
قاسم سلیمانی بود که بساط تروریسم را جمع کرد. هرکس 
با ادعاهای آمریــکا بخواهد اقدام به ترور کند امنیت دنیا 
خدشه دار می شــود. پس آمریکا دلیلی برای کار خودش 

ندارد و باید حتما پاسخ دهد.
  به گزارش ایسنا، وی در پایان خاطرنشان کرد: پرونده ای 
که تشکیل شده باید در مسیر خودش تا جایی که قوانین 
داخلی و بین المللی اجازه می دهد پیش رود و شک نکنید 
روزی عدالت اجرا خواهد شد و دست کسانی که به خون 
شهید سلیمانی آغشته شد قطع خواهد شد. این واقعه نقاب 
را از چهره مدعیان حقوق بشــری برداشت و به امید آن 
روزی کــه ظهور امام عصر فرا برســد و انتقام واقعی از 

جنایتکاران بشری گرفته شود.

معاون حقوقی قوه قضائیه :

127 متهم برای ترور سردار سلیمانی شناخته شدند

  شــروع باران از صبح امروز در هرمزگان، شدت 
بارندگی ها شــنبه 11 دی، در نوار جنوبی کشور، 
مــوج پرقدرت تــری از بارش ها یکشــنبه وارد 
می شود،بندرعباس بارانی می شود،  شدت بارش ها 
منجر به جریان یافتن مسیل ها و رودخانه های فصلی 
خواهد شد، مردم هشدارها را جدی بگیرند،سیل در 
هرمزگان، هشدار سطح قرمز هواشناسی هرمزگان، 
خسارت سیل و تگرگ به کشاورزی مردم در قلعه 
قاضی، فین و تخت،بشاگرد مسدود است/ آماده باش 
کامل راهداری برای بارش سیلابی فردا در هرمزگان، 
هشدار هواشناسی نسب به بارش شدید باران،بارندگی 
و آبگرفتگی معابر در بندرعباس،آسیب بارش سیل 
آسا به سنگ قبور در آرامستان بندرعباس،هشدار 
تگرگ در بندرعباس،دریا لبریز شــد،برخورد یک 
کشتی به ساحل بندرعباس بدلیل طوفان و بالاآمدن 

آب دریا،خروج آبشاری آب از دربهای منهول های 
 فاضلاب شــهر بندرعباس،هشــدار نارنجی برای 
سه شنبه تا 5شــنبه) ۷ تا 9 دی(، فرونشست زمین 
بدنبال بارندگی در منطقه بهشت بندر، انتظار بارش 
قابل توجهی برای ســاعات پیش رو بر اســاس 
مدل های هواشناســی وجود دارد که ممکن است با 

تگرگ نیز همراه باشد .........
   اینها ســرتیتر خبر هایی اســت که از چهار شنبه
 8 دی ماه فضای رســانه استان را فرا گرفته بود که 
نوید بارش بارانی گسترده برای هرمزگانی ها را به 
همراه داشت و در مقابل خبر از خسارات وارد شده 
بر اثر بارش باران ســیل آسا به شهر و روستا های 
هرمزگان نیز در بین آنها خود نمایی میکرد که قابل 
توجه بود. با وجود این اطلاع رسانی گسترده و اعلام 
آماده باش مدیریت بحران و مدیران شــهری برای 
 پیشگیری از وقوع و یا کاهش اثرات بلایای طبیعی
) سیل( باز هم شاهد اتفاقات مشابه سال های گذشته 
از جمله آب گرفتگی معابر، مســدود شدن جاده و 

برخی خیابان ها، ورود ســیل به خانه های مردم و 
.... بودیم . باران همیشه نجوای مهربانی هاست و مایع 
دل خوشی شــهروندان است اما تا زمانی که تبدیل 
به ســیل ویرانگر نشود و راه به خانه مردم باز نکند 
امــا در خیابان ها موج دریا جاری بود. بخشــی از 
ماشین ها در آب گیر افتاده بودند. آب وارد خانه ها 
شــده و پارکینگ های زیرزمینی را با ماشین های 
پارک شــده دربر گرفت. زیر پل هــا، زیرگذرها و 
جاده های ســاحلی آب جاری بود. آب از پنجره ها 
وارد برخی از خانه ها شد. خسارت باران از سخاوت 
آسمان پیشی گرفته و با یک بارش چند ساعته شهر 
مانند استخری پرآب شد.بارشی که همه انتظار آن 
را می کشــیدند و از آن خوشحال بودند رخ داد اما 
در کنار شــادی که به دل ها روانه شد؛ سیل موجی 
از ترس، نگرانی و خســارت را همراه خود به خانه 
ها و کوچه و خیابــان و مردم روانه کرد و خیلی از 
مردم را از کار و زندگی انداخت .مدت ها اســت که 
بارش باران به ویژه در شهر های جنوبی کشورمان از 

جمله هرمزگان برای اهالی این منطقه دردسرساز شده 
اســت به طوری که باعث آبگرفتگی معابر و کندی 
تردد شهروندان می شود.یکی از مشکلاتی که مردم 
با آن مواجه هستند نداشتن روکش آسفالت مناسب 
در معابر این منطقه است که در این روز های بارانی 
این مشکل دو چندان می شود. متاسفانه حفاری هایی 
که توسط سازمان آب و فاضلاب و شرکت گاز در 
بسیاری از مناطق شهر انجام شده به دلیل مشکلات 
زیرساختی هنوز ترمیم نشده و با بارندگی های اخیر 
وضعیت بدتری پیدا کرده است.بسیاری از مناطق به 
خصوص حاشیه شهر برای تعمیر و تعویض لوله های 
فاضلاب حفاری شده اند و هنوز بسیاری از آنها بعد 
از اقدامات تعمیراتی آسفالت نشده اند.  متأسفانه برخی 
از شهرداری ها به سبب عملکرد نامناسبی که داشتند 
سبب بروز خسارت به مردم شده و ایجاد نارضایتی 
کردند. خانه هایی که صاحبان آن ها اغلب از مناطق 
کم برخوردار شهر بوده و به زحمت توانسته بودند در 
این شرایط اقتصادی وسایل خانه خود را تأمین کنند. 

اکنون بی مسئولیتی برخی از مدیران سبب از بین رفتن 
حاصل دسترنج ماه ها و بعضاً سال ها تلاش آن ها شده 
است.سیل زمانی تبدیل به »بلا« شد و زندگی ما را به 
محاصره درآورد که نتوانستیم مثل هزاران سال گذشته 
بــا »طبیعت« مدارا کنیم.آنچه که باید خیلی قبل تر 
از سوی مسئولان شهری پیش بینی و نسبت به آن  
اقدام می شد؛ نشد و نتیجه آن فیلم ها و عکس هایی 
 از آب گرفتی و فرو رفتن ماشین ها در آب شد  که 

چند روزی در فضای مجازی منتشر و پر بازدید شده 
است اما همیشــه می توان از اتفاقات گذشته درس 
گرفت و در آینده برای تکرار نشدن آن اقدام کرد .این 
دقیقا کاری است که در این برهه زمانی مسئولین باید 
به آن توجه کنند و نسبت به اتفاقات اخیر تدابیری 
اندیشیده و اقدامات موثر و کارآمد و پایداری را انجام 
دهند تا شاهد اتفاقات و خســارت های مکرر  و 

مشابه سال های گذشته نباشیم.

گروه گزارش // بر اساس آمارهای منتشر شده از سوی مرکز 
آمار ایران در سال 1397 از جمعیت 2/۴0میلیون نفری زنان 
کشور، ۴/۵میلیون نفر فعال در حوزه اقتصادی هستند که از 
این تعداد، تنها 1/3میلیون نفر آن ها شغل تمام وقت دارند و 

براساس قانون حقوق و مزایا دریافت می کنند.
   با اوج گیری دغدغه کاهش جمعیت و در پی آن تصویب قانون 
حمایت از خانواده و جوانی جمعیت گرچه حمایت های بیشتری از 
زنان شــاغل شده اما به نظر می رسد بخش عمده آن شامل همین 
جمعیت 1/3میلیون زن شــاغلی می شود که به صورت رسمی و 
تمام وقت استخدام شده اند و در مورد زنان شاغل غیررسمی، بیم 
آن  می رود که بارداری با خطر از دست دادن شغل همراه بوده و یا 
مانعی برای ارتقای شغلی آن ها باشد.  به هر حال این یک واقعیت 
است که زنان شاغل در جامعه با چالش های جدی تری در مقایسه 
با مردان روبه رو هستند؛ چالش هایی که ممکن است طعم شیرین 
مادر شــدن را به کام آن ها تلخ کند. زنان شاغل با انتخاب شاغل 
بودنشان، خود را در مقابل پیامدهای آن تسلیم کرده اند. بالا رفتن 
ســن ازدواج، تأخیر در فرزندآوری، تحول در ساختار خانواده و 
الگوی تغییر نقش ها، تأثیر در رابطه مادر و فرزند، تأثیر در اقتصاد 
خانواده، کاهش جمعیت، افزایش آســیب های اجتماعی، توسعه 
مشاغل جایگزین خانواده و تغییر الگوی مشارکت اجتماعی زنان 

از جمله پیامدهای مهمی است که باید مورد بازنگری قرار گیرند.
  همه چیز از سرمایه داری آغاز شد

   صالح قاســمی، پژوهشــگر تحولات جمعیت ایران و جهان و 
نویسنده مجموعه »جنگ جهانی جمعیت« در این خصوص به ما 
می گوید: موضوع مادری و تبیین این جایگاه یکی از راهبردی ترین 
تصمیمات در جوامع بشــری و برآمــده از ایدئولوژی آن جامعه 
است. جوامع بشــری در طول تاریخ شأن بســیار بالایی برای 

مادری قائل بوده اند و همواره عنوان مادر از مقدس ترین عناوین 
اجتماعی و واجد احترام، تکریم، محبت و نمایانگر عشق و عاطفه 
و تضمین کننده آینده فرزندان بوده است. در تبیین این مهم، تفاوتی 
میان جوامع شرقی و غربی وجود نداشت؛ چرا که موضوع مادری 
با فطرت و ذات انســان مرتبط است و با نحله فکری و یا نگرش 
اجتماعــی ارتباط چندانی ندارد؛ گرچه در جوامع ایدئولوژیک و 
باورمند، مادری از جایگاه و شــأن بالاتری برخوردار بوده است.

قاسمی می گوید: در عصر رنسانس و انقلاب صنعتی با دگرگونی 
شــرایط، امواج مدرنیته و روح حاکم بر سرمایه داری ارزش های 
جوامع را دگرگون کرد.  در این برهه، روح حاکم بر سرمایه داری 
اقتضا می کرد جامعه برای کسب سود و منافع مالی بیشتر، نیروی 
کار ارزان و دقیق زیادی را به خدمت بگیرد، درنتیجه پس از به کار 
گرفتن مردان، برای به کارگیری بانوان برنامه ریزی کرد و برای اینکه 
از آن هــا به عنوان نیروی کار ارزان و مطیع حداکثر بهره برداری را 
داشته باشد، لازم بود زنان را از فضای خانواده و فرزندآوری جدا 
کند. از ســویی با توجه به اینکه جایگاه مادری مانعی جدی در 
اهداف نظام سرمایه داری محسوب می شــد، آن ها را از جایگاه 
فطری خود، یعنی مادری جدا کرد و در تعریف خانواده تغییراتی 
به وجود آورد که منجر به تغییر ساختار و کارکرد خانواده شد. نظام 
ســرمایه داری در خانواده، انقلابی به پا کرد که در این انقلاب، آن 
که بیش از همه دچار تغییر و دگرگونی و ظلم و اجحاف بسیاری 
در حق وی تحمیل شد »مادر« بود. چرا که علاوه بر اینکه وظیفه 

فطری به دنیا آوردن و تربیت فرزندان را بر عهده داشت، وظایف 
اجتماعی و مشارکت در کارهای اقتصادی هم به آن افزوده شد که 

این فشار دوچندان مانع فرزندآوری مادران شد.
  مادری را شغل بدانیم

   به گفته وی با نگاهی به تجربه غرب وقتی نقش مادری به حاشیه 
رفت، جامعه دچار مشــکل شد و امروز کشورهای  غربی به این 
مهم رسیده اند که باید این نقش به عنوان یک شغل و البته یکی از 
مهم ترین مشاغل تلقی شود. البته متأسفانه در کشور ما هنوز این 
دیدگاه نهادینه نشده، قانون جوانی جمعیت درصدد است مادری 
را واجد بیمه و دریافت برخی امتیازات و تسهیلات کند اما هنوز 
به عنوان یک شغل شناخته نشده است.وی معتقد است: باید افق 
و چشم انداز ما به سویی باشد که مادری به عنوان مهم ترین شأن 
اجتماعی و واجد بالاترین حقوق ها به رسمیت شناخته شود و نماد 

دوستدار مادر و کودک می تواند راهگشای این مهم باشد.
  مشکل نحوه اجرای قانون و ضعف نظارت بر آن

ســمیه گلپور؛ رئیس کمیته بانوان کانون عالی انجمن های صنفی 
کارگران ایران نیز در گفت وگو با ما با اشاره به اینکه زیرساخت های 
قانون کار ایران برخاسته از دیدگاه اسلامی و برابری حقوق زن و 
مرد است، می گوید: اگر مشکلی وجود دارد در چگونگی اجرای 
قانون و ضعف نظارتی بر آن و در نوع قراردادهایی است که منعقد 
می شــود. این مشکل در مقطعی با به کارگیری نیروی کار شرکتی 

آغاز شد و با ورود شــرکت های تأمین نیرو تاکنون ادامه دارد که 
با عقد قراردادهای یک ســاله و یا کمتر از آن، نیروی کار استثمار 
می شــود؛ به طوری که حتی پای این نوع قراردادها به سازمان ها 
و نهادهای دولتی نیز باز شده و اکنون طیف گسترده ای از کارکنان 
نهادها، اداره ها، سازمان ها و حتی مراکز درمانی که بیشتر آن ها را 
بانوان تشکیل می دهند در قالب نیروی شرکتی و با حداقل حقوق و 
دستمزد مشغول به کار هستند و از بسیاری از حقوق و مزایایی که 
براساس ماده 38 قانون کار برای شاغلان تعریف شده محروم هستند 
و در واقع شرایط یکسانی بین نیروهای کار شرکتی و نیروهای کار 
رسمی و قراردادی وجود ندارد و منفعت طلبی کارفرمایان در انعقاد 
قراردادهای کوتاه مدت بسیار زیاد است. این ظلم آشکار در حق 
نیروی کار به صورت نانوشته در مورد زنان بیشتر است به طوری 
که در بسیاری از مواقع مانع تحکیم بنیان خانواده می شود.وی ادامه 
می دهد: قانون کار تسهیلات ویژه ای برای فرزندآوری بانوان دیده و 
همین مسئله مانع جذب نیروی انسانی زن از سوی کارفرمایان شده 
و یا نوع قراردادها به سویی رفته که قراردادهای کوتاه مدت با بانوان 
بسته شود تا بانوان در صورت فرزندآوری از مزایای حقوقی خود 
بهره مند نشوند. نداشتن امنیت شغلی در جامعه و مشکلات متعدد 
اقتصادی پذیرفتن این نوع قراردادها را به نیروی کار تحمیل کرده 
اســت، این امر نه تنها کرامت نیروی کار را زیرسؤال برده بلکه در 

مورد بانوان مانع فرزندآوری و تشکیل خانواده شده است.
  ۹۸ درصد شاغلان کشور امنیت شغلی ندارند

   وی با اشــاره به اینکه امروزه 98 درصد شاغلان دارای قرارداد 
موقت و بدون امنیت شغلی هستند، می گوید: امید می رود این دولت 
با تغییر قراردادها در سال 1401 علاوه بر ایجاد امنیت شغلی برای 
این دســته از شاغلان به ویژه بانوان، زمینه تحکیم بنیان خانواده و 
فرزندآوری بانوان شــاغل را فراهم سازد تا بتوانیم با ایجاد امنیت 

شغلی از جامعه انتظار اصلاح سبک زندگی در حوزه های ازدواج و 
فرزندآوری را داشته باشیم.وی می افزاید: خط فقر بالای 11میلیون 
و در خوشبینانه ترین شرایط حقوق کارگران 4میلیون تومان است 
و بیش از 60درصد کارگران کشور به صورت غیررسمی مشغول 
به کار هستند، در چنین وضعیتی نمی توان انتظار داشت بانوان حق 
انتخاب شغل داشته باشند و یا انتظار داشته باشیم در شرایطی که با 
انبوه نیروی بیکار روبه رو هستیم کارفرمایان در عقد قرارداد با بانوان 
به نکات مهمی چون حفظ کرامت مادری و اهمیت فرزندآوری در 
جامعه توجه کنند. چرا که اولویت کارفرما نیروی کار ارزان قیمت 
است. این وظیفه وزارت کار است که با اصلاح نوع قراردادها امنیت 
شغلی را برای نیروی کار فراهم کند تا بانوان شاغل با آرامش خاطر 

بتوانند اقدام به تشکیل خانواده و فرزندآوری کنند.
  ایجاد امنیت شغلی با تغییر نوع قراردادها

  بــه گــزارش قدس آنلایــن ؛ وی ادامه می دهد: تــا زمانی که 
زیرساخت های لازم در حوزه امنیت شغلی برای نیروی کار فراهم 
نشود حتی تصویب قوانین خوبی مثل »حمایت از خانواده و جوانی 
جمعیت« کارآمدی موردنظر را نخواهد داشــت، چرا که در همین 
قانون نیز تســهیلاتی برای کارفرما در نظر گرفته نشده و کارفرما 
را مکلف به عقد قراردادهای دائمی نکرده است.بنابراین مهم تر از 
تصویب قانون، چگونگی قابلیت اجرای آن در کشــور است.  تا 
زمانی که نیروی کار، امنیت شغلی نداشته باشد نمی توانیم با ارائه 
چند بسته حمایتی و تشویقی انتظار رفع مشکلات جمعیتی کشور را 
داشته باشیم. مشکل اساسی جوانان در حوزه اشتغال، امنیت شغلی 
است که اگر این مشکل رفع شود نه تنها جوانان ترغیب به ازدواج 
می شوند بلکه تمایل بانوان به فرزندآوری که مهم ترین انگیزه فطری 
آن هاست بیشتر می شود. باید اذعان داشت نوع قراردادهای فعلی به 

دلیل نبود امنیت شغلی مانع ازدواج و فرزندآوری می شود.
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